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Management 
samenvatting

In opdracht van de gemeente Leudal heeft onderzoeksbureau 
Flycatcher in februari 2023 een onderzoek uitgevoerd over het nieuwe 
afvalbeleid van de gemeente, waar in 2022 mee gestart is. Met het 
onderzoek wil de gemeente inzicht krijgen in de ervaringen en 
behoeften van de inwoners op het gebied van afval. In totaal hebben 
908 inwoners deelgenomen aan het onderzoek (17%). 
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Managementsamenvatting 
 

 
Afvalscheiding 
Vrijwel alle inwoners van Leudal scheiden hun papier- 
en glasafval. Ook scheidt ongeveer 90% hun GFT- en 
PMD-afval. Klein chemisch afval en textiel / kleding 
wordt door bijna vier vijfde gescheiden. Een klein deel 
van de respondenten geeft aan het afval niet te 
scheiden vanwege stank, plaatsgebrek of omdat het te 
veel tijd of moeite kost. De belangrijkste reden om 
afval wél te scheiden, is uit milieuoogpunt (87%). Ook 
geven respondenten in de open antwoorden aan dat 
ze het doen omdat dat de regels zijn. Opvallend is dat 
inwoners uit de laagbouw significant vaker 
kostenbesparing als reden geven om afval te scheiden 
dan inwoners uit de hoogbouw. 
 

Afvalbeleid 
Twee derde van de respondenten is (zeer) tevreden 
over het huidige afvalbeleid, bijna een vijfde is (zeer) 
ontevreden en 16% is hierover neutraal. Uit de open 
antwoorden komt naar voren dat de PMD-containers 
snel vol zijn, waardoor er veel rommel om de 
containers ligt. Ook zouden inwoners graag zien dat 
de gemeente PMD-zakken beschikbaar stelt. Verder 
geven sommige inwoners in de toelichting aan dat een 
aparte inzameling voor luierafval gewenst is en dat het 
GFT-afval in de zomer vaker opgehaald zou mogen 
worden in verband met stank. 
 
Ruim vier vijfde lukt het om meer en beter hun afval te 
scheiden. Ook vindt een even grote groep dat de 
gemeente de inzamelmiddelen gratis moet 
verstrekken en dat de gemeente hoge boetes mag  
 
 

 
 

uitschrijven tegen degenen die hun afval bewust op de 
verkeerde manier of op de verkeerde locatie 
aanbieden. Vier vijfde is bereid om meer en beter te 
scheiden om op die manier te voorkomen dat de  
afvalstoffenheffing te hard stijgt. Een vijfde begrijpt 
het niet als de gemeente besluit het PMD-afval huis-
aan-huis op te halen, drie vijfde begrijpt dit wel. 
 
Het afvalbeleid van de gemeente is voor vier vijfde 
duidelijk. Daarnaast wist 88% dat in 2023, naast het 
vastrecht, ook betaald wordt voor het aantal 
ledigingen / stortingen van 2022. 
 

Communicatie 
Drie kwart van de respondenten gebruikt de 
Afvalwijzer app als zij iets willen weten over afval. 
Twee vijfde gebruikt de afvalkalender en ongeveer een 
vijfde de website van de gemeente en/of van RD 
Maasland. Inwoners uit de laagbouw raadplegen 
significant vaker de afvalkalender en de Afvalwijzer 
app dan inwoners uit de hoogbouw.  
 
Over de communicatie vanuit de gemeente is 64% 
(zeer) tevreden, 11% is (zeer) ontevreden en een kwart 
is hierover neutraal. Uit de open antwoorden komt 
naar voren dat (oudere) mensen die niet zo digitaal 
zijn aangelegd de papieren afvalkalender missen, 
zeker aangezien de vaste ophaaldagen regelmatig 
wisselen. 
 
Ruim vier vijfde heeft geen behoefte aan meer 
informatie over afvalscheiding. Over het scheiden van 
PMD-afval zou 12% van de inwoners wel meer 
informatie willen ontvangen.

 

 

 

67% is (zeer) tevreden over het 
huidige afvalbeleid 
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Hoofdstuk 1

N.B. In geval van afronding kan het voorkomen dat de som van de aantallen afwijkt van het totaal. Ook kan het totaal aantal per vraag afwijken,
omdat niet alle vragen door alle respondenten ingevuld zijn door het gebruik van schriftelijke vragenlijsten.

Resultaten
In dit hoofdstuk worden de resultaten weergegeven door middel van 
tabellen en grafieken.

Welkom bij dit onderzoek over het afvalbeleid van de gemeente Leudal.

Vorig jaar is de gemeente Leudal gestart met een nieuw afvalbeleid. De gemeente wil meer recht doen aan 
het principe 'De vervuiler betaalt'. In lijn met de landelijke doelstelling om de hoeveelheid restafval te 
verminderen, streeft de gemeente naar meer afvalscheiding en een duurzamere manier van afvalinzameling 
en -verwerking. Alleen zo kunnen de kostenstijgingen beperkt worden. De gemeente blijft aandacht houden 
voor de kwaliteit van het afval en zal meer inzetten op communicatie. Ook worden de verschillende 
inzamelmethoden onder de loep genomen. De gemeente wil samen met u de balans vinden tussen service, 
kosten en milieurendement. Hoe kijkt u tegen het afvalbeleid aan? Wat ging er goed? Waar is nog ruimte voor 
verbetering? 

Laat uw mening horen, het invullen van deze vragenlijst kost u ongeveer 5 minuten.
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 Resultaten

* zie bijlage 1 voor frequenties

Afvalscheiding
We willen u allereerst graag enkele vragen stellen over de manier waarop u uw afval scheidt.

1. Welke soorten afval scheidt u op dit moment en hoe vaak?*

87%

90%

96%

95%

79%

78%

10%

8%

3%

3%

8%

13%

2%

1%

0%

1%

6%

5%

0%

0%

0%

0%

4%

2%

1%

1%

0%

0%

3%

2%

groente-, fruit- en tuinafval (GFT)

plastic en metaal verpakkingsafval en drinkpakken (PMD)

oud papier

glas

klein chemisch afval (KCA)

textiel / kleding

altijd vaak soms zelden nooit
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 Resultaten

absoluut 
(n=902)

relatief 
(n=902)

n.v.t., ik scheid mijn afval wèl altijd 714 79%

te veel moeite / tijd 53 6%

stank 64 7%

ongedierte 44 5%

geen plaats om afval te bewaren 53 6%

omdat ik denk dat het afval toch op één hoop terecht komt 24 3%

anders, namelijk:* 54 6%
* zie bijlage 2 voor toelichting

absoluut 
(n=907)

relatief 
(n=907)

n.v.t., ik scheid mijn afval nooit 6 1%

uit milieuoogpunt / duurzaamheid 787 87%

kostenbesparing 535 59%

anders, namelijk:* 51 6%
* zie bijlage 3 voor toelichting

2. Wat zijn voor u redenen om afval niet te scheiden? (meerdere 
antwoorden mogelijk)

3. Wat zijn voor u redenen om afval wel te scheiden? (meerdere 
antwoorden mogelijk)

79%

6%

7%

5%

6%

3%

6%

n.v.t., ik scheid mijn afval wèl altijd

te veel moeite / tijd

stank

ongedierte

geen plaats om afval te bewaren

omdat ik denk dat het afval toch op één hoop terecht komt

anders

1%

87%

59%

6%

n.v.t., ik scheid mijn afval nooit

uit milieuoogpunt / duurzaamheid

kostenbesparing

anders
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 Resultaten

absoluut relatief

zeer tevreden 151 17%

tevreden 452 50%

niet tevreden, niet ontevreden 146 16%

ontevreden 118 13%

zeer ontevreden 41 5%

totaal 908 100%

* zie bijlage 4 voor toelichting

Afvalbeleid
Vanaf 1 januari 2022 wordt uw restafval 1 keer per 4 weken opgehaald. U betaalt een vast bedrag (afhankelijk 
van de grootte van de container) en een bedrag per keer dat u het restafval aanbiedt of per inworp bij een 
ondergrondse container. 

Uw groente-, fruit- en tuinafval wordt 1 keer per 2 weken opgehaald of kunt u naar een GFT-zuil brengen met 
uw afvalpas. Hiervoor betaalt u niet per lediging. Oud papier wordt door een van de 19 verenigingen 
opgehaald. Uw glas, textiel en plastic, metalen verpakkingen en drinkkartons (PMD) kunt u aanbieden bij de 
containers op een van de wijkmilieuparken. Twee keer per jaar kunt u uw klein chemisch afval (KCA) 
aanbieden bij de chemokar. Uiteraard kunt u al deze afvalstromen en ook uw grof vuil naar de milieustraat 
brengen.

4. In hoeverre bent u tevreden of ontevreden over het huidige 
afvalbeleid?

Hieronder kunt u uw antwoord op vraag 4 eventueel toelichten.*

17%

50%

16%

13%
5%

zeer tevreden

tevreden

niet tevreden, niet ontevreden

ontevreden

zeer ontevreden
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 Resultaten

* zie bijlage 5 voor frequenties

Veel inwoners in de gemeente Leudal hebben gekozen voor een kleinere restafvalcontainer en bieden die 
minder dan 1 keer per 4 weken aan, wat een belangrijke bijdrage levert aan een beter milieu. Het PMD-afval 
(plastic en metalen verpakkingen en drinkkartons) in de gemeente Leudal is echter nog te veel verontreinigd. 
De gemeente loopt een groot financieel risico als het PMD wordt afgekeurd. We moeten allemaal een 
inspanning leveren om ons afval goed te blijven scheiden. Zo voorkomen we dat de afvalstoffenheffing te 
hard stijgt. Ook is het beter voor het milieu om afval niet te verbranden, maar opnieuw te gebruiken.

5a. In hoeverre bent u het eens of oneens met onderstaande stellingen?*

34%

40%

42%

34%

65%

38%

58%

33%

40%

39%

44%

29%

20%

40%

28%

46%

12%

13%

9%

16%

11%

17%

9%

15%

10%

4%

3%

10%

3%

4%

3%

4%

4%

3%

2%

11%

1%

2%

3%

3%

Ik heb zelf invloed op de hoogte van de afvalstoffenheffing
door mijn afval goed te scheiden.

Ik ben bereid om meer en beter te scheiden om te
voorkomen dat de afvalstoffenheffing te hard stijgt.

Het lukt mij zonder al te grote problemen om meer en
beter mijn afval te scheiden.

Als de gemeente besluit het PMD huis-aan-huis op te
halen, dan begrijp ik dat.

Ik vind dat de gemeente de inzamelmiddelen, waaronder
de PMD zakken, gratis moet verstrekken.

De gemeente moet de kwaliteit van de verschillende
afvalstromen blijven bewaken, bijvoorbeeld door het

controleren van de inhoud.

Ik vind dat de gemeente hoge boetes mag uitschrijven
tegen degenen die hun afval bewust op de verkeerde

manier of op de verkeerde locatie aanbieden/dumpen.

Het afvalbeleid van de gemeente Leudal is duidelijk voor
mij.

helemaal eens eens niet eens, niet oneens oneens helemaal oneens
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 Resultaten

absoluut relatief

ja 800 88%

nee 107 12%

totaal 907 100%

absoluut 
(n=908)

relatief 
(n=908)

afvalkalender (deze wordt niet meer standaard uitgegeven, maar u kunt online een 
papieren versie aanvragen)

366 40%

Afvalwijzer app 671 74%

website gemeente Leudal 201 22%

website Reinigingsdienst Maasland 203 22%

overig, namelijk:* 30 3%

geen van bovenstaande 11 1%
* zie bijlage 6 voor toelichting

5b. Afvalstoffenheffing: wist u dat u in 2023 naast het vastrecht betaalt 
voor het aantal ledigingen / stortingen van restafval van 2022?

Communicatie
Voor de communicatie rondom afval maakt de gemeente gebruik van verschillende communicatiemiddelen.

6. Welke communicatiemiddelen gebruikt u als u iets wilt weten over 
afval? (meerdere antwoorden mogelijk)

88%

12%

ja

nee

40%

74%

22%

22%

3%

1%

afvalkalender

Afvalwijzer app

website gemeente Leudal

website Reinigingsdienst Maasland

overig

geen van bovenstaande
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 Resultaten

absoluut relatief

zeer tevreden 84 9%

tevreden 500 55%

niet tevreden, niet ontevreden 225 25%

ontevreden 70 8%

zeer ontevreden 27 3%

totaal 906 100%

* zie bijlage 7 voor toelichting

7. Hoe tevreden of ontevreden bent u over de communicatie vanuit de 
gemeente Leudal op het gebied van afval?

Hieronder kunt u uw antwoord op vraag 7 eventueel toelichten.*

9%

55%

25%

8% 3%

zeer tevreden

tevreden

niet tevreden, niet ontevreden

ontevreden

zeer ontevreden
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 Resultaten

absoluut 
(n=907)

relatief 
(n=907)

nee, ik heb geen behoefte aan meer informatie 764 84%

ja, op het gebied van:

groente-, fruit- en tuinafval (GFT) 33 4%

plastic en metaal verpakkingsafval en drinkpakken (PMD) 113 12%

glas 19 2%

klein chemisch afval (KCA) 55 6%

textiel / kleding 32 4%

8. Heeft u behoefte aan meer informatie over afvalscheiding? Zo ja, op 
welk gebied? (meerdere antwoorden mogelijk)

84%

4%

12%

2%

6%

4%

nee, ik heb geen behoefte aan meer informatie

ja, op het gebied van:

groente-, fruit- en tuinafval (GFT)

plastic en metaal verpakkingsafval en drinkpakken (PMD)

glas

klein chemisch afval (KCA)

textiel / kleding
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 Resultaten

absoluut relatief

18 tot en met 29 jaar 26 3%

30 tot en met 39 jaar 90 10%

40 tot en met 54 jaar 175 19%

55 tot en met 64 jaar 204 23%

65 tot en met 74 jaar 294 32%

75 jaar en ouder 117 13%

totaal 906 100%

absoluut relatief

alleenstaand 150 17%

twee volwassenen zonder kind(eren) 479 53%

twee volwassenen met kind(eren) 239 26%

een volwassene met kind(eren) / eenoudergezin 23 3%

anders 15 2%

totaal 906 100%

Hoe ziet de samenstelling van uw huishouden er uit?

Algemeen
Graag stellen we u enkele vragen over uzelf en uw huishouden. Deze informatie wordt anoniem en 
vertrouwelijk behandeld en wordt uitsluitend voor statistische doeleinden van dit onderzoek gebruikt. We 
krijgen hiermee inzicht in achtergrondgegevens en kunnen achterhalen of een juiste doorsnee van de 
bevolking van de gemeente Leudal is ondervraagd.

Wat is uw leeftijd?

3%

10%

19%

23%

32%

13%

18 tot en met 29 jaar

30 tot en met 39 jaar

40 tot en met 54 jaar

55 tot en met 64 jaar

65 tot en met 74 jaar

75 jaar en ouder

17%

53%

26%

3% 2%

alleenstaand

twee volwassenen zonder kind(eren)

twee volwassenen met kind(eren)

een volwassene met kind(eren) / eenoudergezin

anders
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 Resultaten

absoluut relatief

ja, mijn e-mailadres is:* 380 42%

nee 521 58%

totaal 901 100%
* deze gegevens zijn apart van de rapportage aangeleverd aan de contactpersoon van de gemeente Leudal

* zie bijlage 8 voor toelichting

Mag de gemeente u benaderen voor toekomstige onderzoeken?
Met het invullen van uw e-mailadres geeft u onderzoeksbureau 
Flycatcher toestemming om uw e-mailadres door te geven aan de 
gemeente Leudal. Uw e-mailadres wordt niet gekoppeld aan de 
antwoorden van deze vragenlijst. Mogelijk wordt u vanuit de gemeente 
benaderd voor toekomstige onderzoeken.

Heeft u nog andere opmerkingen of suggesties aan de gemeente Leudal 
op het gebied van afval? Dan kunt u ze hieronder kwijt.*

42%

58%

ja

nee
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De resultaten zijn uitgesplitst naar het type woning:
- hooggbouw (n = 31);
- laagbouw (n = 877).

Significante verschillen tussen groepen respondenten zijn in kleur aangegeven. De roze-gemarkeerde cijfers 
zijn significant hoger dan de cijfers in blauw in dezelfde rij. Wanneer de cijfers niet gekleurd zijn, betekent dit 
dat er geen statistisch significante verschillen zijn gevonden. Een statistisch significant verschil hoeft niet altijd 
een relevant verschil te zijn en andersom. Het is daarom aan te raden ook altijd naar de weergegeven cijfers 
per groep te kijken. De vragen die gemarkeerd zijn met een sterretje zijn niet statistisch getoetst, omdat bij 
deze vragen het aantal respondenten per subgroep te klein is om te mogen toetsen en verantwoorde 
uitspraken te doen.

Voor een toelichting over de statistische analyse die uitgevoerd is, zie paragraaf 8 van de verantwoording.

Voorbeeld: inwoners uit de laagbouw scheiden geven significant vaker aan hun afval te scheiden uit 
kostenbesparing dan inwoners uit de hoogbouw.

Hoofdstuk 2

Nadere analyses
Om meer inzicht te krijgen in de resultaten zijn nadere analyses 
uitgevoerd.

N.B. In geval van afronding kan het voorkomen dat de som van de aantallen afwijkt van het totaal.
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Nadere analyses

groente-, fruit- en tuinafval (GFT) laagbouw hoogbouw

altijd / vaak 98% 82%

soms 1% 11%

zelden / nooit 1% 7%

totaal 100% 100%

plastic en metaal verpakkingsafval en drinkpakken (PMD) laagbouw hoogbouw

altijd / vaak 98% 94%

soms 1% 0%

zelden / nooit 1% 7%

totaal 100% 100%

oud papier laagbouw hoogbouw

altijd / vaak 100% 94%

soms 0% 3%

zelden / nooit 0% 3%

totaal 100% 100%

glas laagbouw hoogbouw

altijd / vaak 99% 94%

soms 1% 3%

zelden / nooit 1% 3%

totaal 100% 100%

klein chemisch afval (KCA) laagbouw hoogbouw

altijd / vaak 88% 63%

soms 5% 10%

zelden / nooit 7% 27%

totaal 100% 100%

textiel / kleding laagbouw hoogbouw

altijd / vaak 91% 71%

soms 5% 26%

zelden / nooit 4% 3%

totaal 100% 100%

1. Welke soorten afval scheidt u op dit moment en hoe vaak?*

14



Nadere analyses

laagbouw hoogbouw

n.v.t., ik scheid mijn afval wèl altijd 80% 68%

te veel moeite / tijd* 6% 13%

stank* 7% 16%

ongedierte* 5% 13%

geen plaats om afval te bewaren* 6% 16%

omdat ik denk dat het afval toch op één hoop terecht komt* 2% 10%

anders* 6% 7%

laagbouw hoogbouw

n.v.t., ik scheid mijn afval nooit* 1% 3%

uit milieuoogpunt / duurzaamheid* 87% 84%

kostenbesparing 60% 19%

anders* 6% 10%

laagbouw hoogbouw

(zeer) tevreden 67% 58%

niet tevreden, niet ontevreden 16% 10%

(zeer) ontevreden 17% 32%

totaal 100% 100%

Ik heb zelf invloed op de hoogte van de afvalstoffenheffing door mijn afval goed te 
scheiden.*

laagbouw hoogbouw

(helemaal) eens 74% 68%

niet eens, niet oneens 12% 16%

(helemaal) oneens 14% 16%

totaal 100% 100%

2. Wat zijn voor u redenen om afval niet te scheiden? (meerdere 
antwoorden mogelijk)

3. Wat zijn voor u redenen om afval wel te scheiden? (meerdere 
antwoorden mogelijk)

4. In hoeverre bent u tevreden of ontevreden over het huidige afvalbeleid?

5a. In hoeverre bent u het eens of oneens met onderstaande stellingen?

15



Nadere analyses

Ik ben bereid om meer en beter te scheiden om te voorkomen dat de 
afvalstoffenheffing te hard stijgt.*

laagbouw hoogbouw

(helemaal) eens 79% 77%

niet eens, niet oneens 14% 10%

(helemaal) oneens 7% 13%

totaal 100% 100%

Het lukt mij zonder al te grote problemen om meer en beter mijn afval te scheiden.* laagbouw hoogbouw

(helemaal) eens 86% 74%

niet eens, niet oneens 10% 10%

(helemaal) oneens 5% 16%

totaal 100% 100%

Als de gemeente besluit het PMD huis-aan-huis op te halen, dan begrijp ik dat. laagbouw hoogbouw

(helemaal) eens 62% 61%

niet eens, niet oneens 16% 26%

(helemaal) oneens 22% 13%

totaal 100% 100%
Ik vind dat de gemeente de inzamelmiddelen, waaronder de PMD zakken, gratis moet 

verstrekken.*
laagbouw hoogbouw

(helemaal) eens 84% 90%

niet eens, niet oneens 11% 10%

(helemaal) oneens 5% 0%

totaal 100% 100%
De gemeente moet de kwaliteit van de verschillende afvalstromen blijven bewaken, 

bijvoorbeeld door het controleren van de inhoud.
laagbouw hoogbouw

(helemaal) eens 78% 71%

niet eens, niet oneens 17% 23%

(helemaal) oneens 6% 7%

totaal 100% 100%
Ik vind dat de gemeente hoge boetes mag uitschrijven tegen degenen die hun afval 

bewust op de verkeerde manier of op de verkeerde locatie aanbieden/dumpen.*
laagbouw hoogbouw

(helemaal) eens 85% 84%

niet eens, niet oneens 10% 10%

(helemaal) oneens 5% 7%

totaal 100% 100%

Het afvalbeleid van de gemeente Leudal is duidelijk voor mij.* laagbouw hoogbouw

(helemaal) eens 79% 68%

niet eens, niet oneens 15% 19%

(helemaal) oneens 6% 13%

totaal 100% 100%
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Nadere analyses

laagbouw hoogbouw

ja 89% 77%

nee 11% 23%

totaal 100% 100%

laagbouw hoogbouw

afvalkalender 41% 19%

Afvalwijzer app 75% 58%

website gemeente Leudal 22% 32%

website Reinigingsdienst Maasland 23% 19%

overig* 3% 3%

geen van bovenstaande* 1% 13%

laagbouw hoogbouw

(zeer) tevreden 65% 48%

niet tevreden, niet ontevreden 25% 32%

(zeer) ontevreden 10% 19%

totaal 100% 100%

laagbouw hoogbouw

nee, ik heb geen behoefte aan meer informatie 84% 81%

ja, op het gebied van:

groente-, fruit- en tuinafval (GFT) 3% 16%

plastic en metaal verpakkingsafval en drinkpakken (PMD) 12% 13%

glas 2% 7%

klein chemisch afval (KCA) 6% 7%

textiel / kleding 3% 7%

5b. Afvalstoffenheffing: wist u dat u in 2023 naast het vastrecht betaalt 
voor het aantal ledigingen / stortingen van restafval van 2022?*

6. Welke communicatiemiddelen gebruikt u als u iets wilt weten over afval? 
(meerdere antwoorden mogelijk)

7. Hoe tevreden of ontevreden bent u over de communicatie vanuit de 
gemeente Leudal op het gebied van afval?

8. Heeft u behoefte aan meer informatie over afvalscheiding? Zo ja, op welk 
gebied? (meerdere antwoorden mogelijk)*
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Nadere analyses

laagbouw hoogbouw

18 tot en met 29 jaar 3% 13%

30 tot en met 39 jaar 10% 3%

40 tot en met 54 jaar 20% 13%

55 tot en met 64 jaar 23% 19%

65 tot en met 74 jaar 33% 26%

75 jaar en ouder 13% 26%

totaal 100% 100%

laagbouw hoogbouw

alleenstaand 15% 71%

twee volwassenen zonder kind(eren) 54% 26%

twee volwassenen met kind(eren) 27% 3%

een volwassene met kind(eren) / eenoudergezin 3% 0%

anders 2% 0%

totaal 100% 100%

laagbouw hoogbouw

ja 42% 42%

nee 58% 58%

totaal 100% 100%

Hoe ziet de samenstelling van uw huishouden er uit?*

Mag de gemeente u benaderen voor toekomstige onderzoeken?

Wat is uw leeftijd?*
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Hoofdstuk 3 
 

Verantwoording 
 

In opdracht van de gemeente Leudal heeft onderzoeksbureau 
Flycatcher in februari 2023 een onderzoek uitgevoerd over het nieuwe 
afvalbeleid van de gemeente, waar in 2022 mee gestart is. Met het 
onderzoek wil de gemeente inzicht krijgen in de ervaringen en 
behoeften van inwoners op het gebied van afval.  
 
3.1 Onderzoeksmethode 
Voor de uitvoering van dit onderzoek is gebruik 
gemaakt van een online vragenlijst in combinatie met 
schriftelijke vragenlijsten. De gemeente Leudal heeft 
een uitnodigingsbrief met link en inlogcode naar de 
online vragenlijst bezorgd bij een steekproef van 5.500 
inwoners uit de gemeente Leudal. Per adres is één 
uitnodiging bezorgd. Op aanvraag kon een schriftelijke 
vragenlijst worden opgestuurd. 
  
Door het gebruik van een unieke inlogcode per adres 
was de vragenlijst alleen beschikbaar voor inwoners die 
hiervoor een uitnodiging kregen. Het invullen van de 
online vragenlijst kon desgewenst afgebroken en op 
een later tijdstip hervat worden, zonder dat de 
respondent de reeds ingevulde vragen opnieuw moest 
beantwoorden. Elke respondent kon de vragenlijst 
maar één keer invullen.   
 

3.2 Onderzoeksgroep 
De doelgroep van het onderzoek bestond uit inwoners 
van de gemeente Leudal van 18 jaar en ouder. De 
steekproef is door de gemeente Leudal getrokken uit de 
Basisregistratie Personen (BRP).  
 

3.3 Over Flycatcher  
Ons keurmerk voor markt-, opinie- en maatschappelijk 
onderzoek (ISO 20252) bevestigt dat de 
onderzoeksactiviteiten van Flycatcher, inclusief het 

Flycatcher panel, voldoen aan de ISO-kwaliteitseisen. 
Tevens borgt ons keurmerk voor informatiebeveiliging 
(ISO 27001) de kwaliteit van onze beveiliging.  
 

3.4 De vragenlijst 
De vragenlijst is opgesteld door Flycatcher in overleg 
met de gemeente Leudal. De definitieve vragenlijst is 
vervolgens door Flycatcher online geprogrammeerd.  
 
De vragenlijst bestond uit de volgende onderwerpen: 

› afvalscheiding; 
› afvalbeleid; 
› communicatie; 
› achtergrondvragen. 

 
De vragenlijst is door twee onderzoekers inhoudelijk en 
technisch uitgebreid intern gepretest. Daarnaast heeft 
Flycatcher de gemeente Leudal de mogelijkheid 
geboden om de gedigitaliseerde vragenlijst via een 
proefaccount in te zien en te doorlopen, voordat deze 
verstuurd is. De uitnodigingen zijn verstuurd na 
definitief akkoord van de gemeente Leudal op de online 
vragenlijst. 
 

3.5 Veldwerkperiode en respons 
De vragenlijst is verstuurd op woensdag 1 februari en 
kon ingevuld worden tot en met woensdag 22 februari 
2023. Een overzicht van de respons is te vinden in de 
tabel op de volgende pagina. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

1 t/m 22 
februari 2023  

 
 

inwoners 
gemeente 

Leudal van 18 
jaar en ouder 

 
Uitnodigingen 

5.500 
 

Respons 

908 / 17% 
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    Verantwoording 

Responsoverzicht 
 
5.500 inwoners in 
steekproef 
 

 
respons 908 
 
 

respons % 17% 
(=respons / inwoners in 
steekproef) 

 

0 verwijderd wegens 
slechte 
responskwaliteit* 
 

22 vragenlijsten 
onvolledig ingevuld / 
drop-out* 

 
 

* De gegevens van deze respondenten zijn niet meegenomen in 
de respons en de resultaten. 
 

 

3.6 Resultaten 
Na het afsluiten van de veldwerkperiode zijn de data 
opgeschoond, gecontroleerd en verwerkt. 
Er zijn kwaliteitscontroles uitgevoerd op open 
antwoorden, consistentie van antwoorden, 
straightlining en invultijd. In geval van een slechte 
responskwaliteit zijn de resultaten van de betreffende 
respondent uit het databestand verwijderd (zie het 
responsoverzicht). 
 

3.7 Generaliseerbaarheid, 
betrouwbaarheid en 
nauwkeurigheid 
Omdat gebruik is gemaakt van een steekproef, wijken 
de uitkomsten in bepaalde mate af van de uitkomsten 
in de totale populatie inwoners van de gemeente 
Leudal. Om deze reden is het belangrijk de resultaten 
met een bepaalde waarschijnlijkheid te interpreteren. 
 
Afhankelijk van het gevonden percentage (p) en het 
netto aantal respondenten (n) kan aan de hand van 
onderstaande formule de onnauwkeurigheidsmarge 
bepaald worden die betrekking heeft op de totale 
populatie inwoners van de gemeente Leudal: 
 

1,96 ∙  �
p ∙ (1 − p)

n
  

 
Voorbeeld: 
Indien 17% van de respondenten zeer tevreden is over 
het huidige afvalbeleid, is de marge voor de totale 
populatie inwoners van de gemeente Leudal: 
 

1,96 ∙  �0,17∙(1−0,17)
908

 = 2,4% 

 

In dit geval is de conclusie dat tussen 14,6% en 19,4% 
van de inwoners van de gemeente Leudal zeer tevreden 
is over het huidige afvalbeleid. 
Indien generalisaties worden gedaan met behulp van  
deze formule, worden de uitspraken gedaan met een 
betrouwbaarheid van 95%. Bij een groter aantal 
respondenten verandert de betrouwbaarheid niet, 
maar worden de marges kleiner zodat met een grotere 
nauwkeurigheid uitspraak gedaan kan worden over de 
totale populatie inwoners van de gemeente Leudal.  
 
De maximale nauwkeurigheidsmarge voor de totale 
groep respondenten (n = 908) bedraagt 3,3% bij een 
betrouwbaarheid van 95%. De maximale marge geldt 
bij een uitkomst van 50%, bij hogere of lagere 
percentages is de marge altijd lager dan het maximum. 
 

3.8 Statistische toetsing 
Verschillen tussen groepen respondenten zijn 
statistisch getoetst op significantie door middel van een 
chi-kwadraat toets in combinatie met een z-toets. 
Indien er sprake is van een significant verschil tussen 
groepen wil dit zeggen dat met 95% zekerheid 
geconcludeerd mag worden dat een verschil 
daadwerkelijk bestaat en niet op toeval berust. Door 
middel van de Bonferroni methode is gecorrigeerd voor 
multiple testing waardoor de kans op significante 
verschillen door toeval verkleind wordt. Om de 
resultaten uit te splitsen naar verschillende groepen, 
dient elke groep minimaal 30 respondenten te 
bevatten. Een grenswaarde van 10 respondenten is 
aangehouden om resultaten uit te splitsen zonder te 
toetsen. Deze grenswaarden zijn noodzakelijk om 
betrouwbare uitspraken mogelijk te maken. 
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Over Flycatcher 
Onderzoeksbureau Flycatcher is in 2000 ontstaan als spin-off van de Universiteit Maastricht. Inmiddels is Flycatcher 
uitgegroeid tot een middelgroot onderzoeksbureau met een enthousiast team van academisch geschoolde 
onderzoekers en innovatieve IT-specialisten. Het uitgangspunt is dat onderzoek aantoonbaar moet bijdragen aan 
het nemen van de juiste beslissingen op basis van betrouwbare, compacte en beleidsrelevante informatie. In onze 
visie zijn kennis en inzicht onmiskenbare succesfactoren voor alle organisaties, zowel profit als non-profit. 

We zijn actief in diverse sectoren en bestrijken een breed onderzoeksveld van evaluatie-onderzoek en 
werkbelevingsonderzoek tot communicatie-onderzoek en klanttevredenheidsonderzoek. Voor elke vraag zoeken 
we naar de beste oplossing waar onze opdrachtgevers verder mee kunnen. 

Wij zijn lid van de MOA en van de wereldwijde branchevereniging van onderzoeksbureaus ESOMAR. Verder zijn we 
kennispartner van de Stichting INK en VNG Realisatie en sponsoren wij de NPSO (Nederlandstalig Platform voor 
Survey Onderzoek).  

Wij hanteren hoge normen als het gaat om de bescherming van privacy. Wij onderschrijven de Integriteitscode van 
de MOA en hanteren de 10 regels uit de Fair Data Privacy Code. Tevens zijn wij in het bezit van de 
kwaliteitskeurmerken ISO 20252, ISO 14001 en ISO 27001. Dit onderzoek is uitgevoerd conform de richtlijnen van 
deze keurmerken. 

 



 
 

  

Meer informatie: www.flycatcher.eu 



Postbus 380    6200 AJ Maastricht     tel. 043 326 29 92     info@flycatcher.nl 

Volg ons op Twitter @FlycatcherLive 

 

Verder door  
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www.flycatcher.eu 
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Bijlage 2
N.B. Onderstaande opmerkingen zijn een letterlijke weergave van de reacties van de respondent en kunnen dus foutieve spelling of grammatica 
bevatten.

2. Wat zijn voor u redenen om afval niet te scheiden? (meerdere 
antwoorden mogelijk)

anders, namelijk:

als het regent ga ik niet naar buiten om GFT afval in de container te doen

Als ik het niet weet

als plastic te veel vervuild is met verfresten. dan wordt t restafval. athans dit willen ze dan in de milieustraat.

ben gehandicapt

bij ruimte: alles in een bak. daar word tenslotte al genoeg voor betaald

bij twijfel beland afval in de restcontainer

compleet versleten

daar is geen reden voor

dan moet ik voor een kleinigheidje helemaal naar buiten en dat weerhoudt me er soms van

geen afval

geen inleverpunt in de buurt

geen inleverpunt kl.chemisch afval

geen juiste container

geen kleine draagbare container

Geen PMD zakken

geen redenen

Geen tuin, te weinig gft

grijze container vol maken ipv wegbrengen naar vieze en onhandige (klep) containers op centrale plek in het dorp

ik heb geen kist waar ik het chemish afval ik kan bewaren

ik scheid mijn afval wel maar vind het gft lastig omdat het maar 1x per 2 weken wordt opgehaald. In de warmere periode is dit 
gewoonweg walgelijk omdat de bak dan vol zit met maden (en dit terwijl we geen vlees- en visafval hebben). Plus de stank.

Inleveren van KCA is lastig

inzamelen KCA is slecht geregeld

KCA is maar beperkt. Het gaat dan vaak om batterijen die bij het restafval terecht komen.

kleding is vaal al versleten/kapot

kleding scheiden is lastiger

klein chemisch afval is lastiger om in te leveren,  hoopt zich thuis op

larven in GFT

omdat het niet gaat

Omdat ik alleen woon heb ik niet zoveel GFT afval, vandaar dat ik het soms niet de moeite vindt om het te scheiden

omdat je vaak niet weet welk soort verpakking bij pmd hoort en welke niet. Zou handig zijn als dit ALTIJD op de vverpakking is 
aangegeven

oude kleding wordt poetslap

Restcontainer pas na 5 weken ophalen ipv 4!

scheid het wel maar waarvoor, machine kan het beter.

Scheid mijn afval altijd

scheiden aan de bron duurder is voor de gehele keten



scheiden in fabriek is veel beter

te onregelmatige ophaal en depot te ver weg

te slecht om te recyclen

te weinig inlevermogelijkheden KCA

Te zeer versleten voor hergebruik.

tuinafval wel, groente fruit niet ivm stank maar ook aantal kg hiervan is niks en verteerd meteen. meerwaarde is 0

Verschillende soorten door elkaar

versleten textiel gaat in restafval

Vroeger één vuilnisbelt, meestal op een locatie buiten het dorp. Nu een stinkende milieustraat in elke achtertuin

We hebben te weinig groen  afval

wij scheiden het afval altijd, maar vinden het zeer kwalijk dat de gemeente niet voorziet in (gratis) PMD-zakken.

Wij scheiden ons afval altijd.

zie vraag 1 alles wordt gescheiden

zijn alleen maar batterijen

zo goed mogelijk als het kan

zomers bij hitte, kijken welke container het eerste komt

zonodig doe ik in yochurtpakken restanten van eten



Bijlage 3
N.B. Onderstaande opmerkingen zijn een letterlijke weergave van de reacties van de respondent en kunnen dus foutieve spelling of grammatica 
bevatten.

3. Wat zijn voor u redenen om afval wel te scheiden? (meerdere antwoorden 
mogelijk)

anders, namelijk:

al gewend met papier en glas

als gft iedere week wordt opgehaald

anders is mijn container te snel vol

Anders past het afval niet meer in de container

Anders zou mijn container overvol zijn

belangrijk

betere voorzieningen mbt inzamelen

container te snel vol ivm luiers

dan zit de gft bak niet zo snel vol.

dat het moet

dit zijn de regels

Div. afvalbakken liggen vlakbij huis

Duurt te lang voordat gft vol is ongedierte geen zin in

eigenlijk zou alles in een afvalbak  moeten ,kunnen

geen keuze

Geen plek in container

Gemak bij inlevering

Gewoon omdat ik in principe bereid ben om mee te werken aan goede scheiding (maar het moet niet te 'moeilijk' worden)

goed voorbeeld doet goed volgen (Kinderen)

Grijze container in de zomer 1x per maand is te lang

groen container loopt bij beetje warm weer zelf naar de weg!!!

groente en fruit scheiden levert weinig op voor ons, rest doe ik wel

het anders niet past

het restafval en GFT wordt thuis opgehaald, maar oud papier en PMD niet.

ik scheid al jaren afval en zette eerder een keer per maand de grijze container en de groene amper buiten maar aangezien het 
hele milieu gedoe een verdienmodel is geworden word je gewoon gedwongen terwijl ik er van overtuigd ben dat de 
kostenverhoging van afval nog  lang niet inzicht is en dat er uiteindelijk ook de plastic/metaal betaald moeten worden :(

is toch normaal en logies

kosten besparen

kwestie van prijs

levensgevaarlijk

meer gemak

omdat dat de opdracht is

Omdat het aangeboden wordt

omdat het nu moet

omdat het opgedragen wordt

omdat het wordt opgelegd. Andere gemeenten hebben een handiger systeem zonder scheiden



onze kleinkinderen willen straks ook nog kunnen leven

Ook denken aan de toekomst, kleinkinderen willen ook een goed leven hebben

opgeruimde aanzicht dorpen

principe

ruimte gebrek en de kosten van de containers te vaak aan de weg te moeten zetten

stank ivm lage ophaalfrequentie

Stankoverlast als t binnen wordt weggegooid

toekomst kinderen.

toekomst voor kinderen en kleinkinderen

Uit fatsoen

van thuis uit mee gekregen, dus is voor mij geen moeite

verantwoordelijkheid, daar naast is het een gewoonte, zit in onze routine

vind het onzin maar doe het wel

wc rolletjes e.d. hergebruik school

Weinig inspanning

zo zijn de regels.



Bijlage 4
N.B. Onderstaande opmerkingen zijn een letterlijke weergave van de reacties van de respondent en kunnen dus foutieve spelling of grammatica bevatten.

Hieronder kunt u uw antwoord op vraag 4 eventueel toelichten.

(zeer) tevreden

4-wekelijks schema voor restafval "dwingt" om nog beter te letten op deze stroom. Wijkmilieupark is goed bereikbaar.

Afval scheiden is prima, echter het verkrijgen van PMD zakken is problematisch

afval wordt vaak genoeg opgehaald, huisvuilcontainers zijn ruim voldoende en eventueel te wijzigen. Glasbakken en plastic 
containers zijn op goed plekken, oud papier wordt netjes opgehaald. Als de mensen zelf wat beter opgevoed zouden worden, 
zou er rondom de containers ook minder rommel zijn

Afvalbeleid is wat mij betreft goed geregeld.

Al mag de frequentie omhoog om het restafval op te halen, 1x in de maand is wat min en zomers wilt het ook wel eens gaan 
stinken in de zon

Alleen als ik kijk hoeveel afval er bij  containers  aan de brugstraat Roggel   wordt neer "gegooid" dit  vind ik een schande  en 
hier moet  ook  gelden  de vervuiler  betaald  het  op ruimen  en niet  wij  die alles goed scheiden  en  in de containers  doen !  
Hier moeten jullie  flink tegen op treden  en de afval dumpers  laten betalen.   Door   Camera  werkijng  of  afval sorteren  op 
adressen of  iets dergelijks.!!!!???  Schande hoe het er gewoonlijk bij ligt !!!

Alleen heb ik het idee dat er veel restafval bij de ondergrondse containers gedumpt wordt.

Alleen moeten de chauffers opletten dat zij de container weer rechtop terug plaatsen en niet laten vallen in de tuin.

Alleen plasticcontainer is te toegankelijk voor restafval

alles duidelijk

Alles wordt opgehaald behalve grof vuil moet men zelf wegbrengen en niet iedereen heeft de mogelijkheid om dit te doen. Zou 
prettig zijn als dit bv. 2x per jaar opgehaald zou worden.

Als ik een kleine draagbare afvalbak had zou ik groenafval ook scheiden.
Woon op bovenwoning dus is een rol container niet bruikbaar.

Als je alles recycled heb je van restafval maar een klein emmertje in 6 weken

Als je alles scheid dan heb je gewoon veel minder rest afval.

Aparte luierinzameling zou prettig zijn
Gratis pmd  zakken

Behalve platickafval. Ik vind het zeer jammer dat dit niet wordt opgehaald zoals bij andere gemeente. We betalen toch ook 
gemeentebelastingen!!

beheer van sommige containers laat te wensen over.

Ben 1gezinslid, prima om restafval per keer af te rekenen. Zet bak max 3 x per jaar aan de weg.

Bestaat er niet het risico bij dit beleid dat bepaalde mensen meer afval dumpen buiten de geijkte kanalen?

Bij de wijkmilieuparken is het wel af en toe een zootje

Bij goed afvalbeleid hoort toezicht en handhaving. In de kernen aan de grens met België (met name in Neeritter) is zeer 
regelmatig sprake van (nachtelijke) dumpingen en stortingen door mensen uit België. Daarnaast zetten ook mensen allerlei 
spullen waar ze van af moeten rondom de containers. Een proef met cameratoezicht / kentekenherkenning zou helpen om te 
sanctioneren en de de verloedering en vervuiling van de milieuperrons te voorkomen. Zet er op zijn minst alvast eens een 
waarschuwingsbord dat er permanente controle plaatsvindt. Dat zou ook al kunnen helpen.

Blik scheiden van  de plastic
Daarnaast het afvalbeleid ook door te voeren op productie van levenswaren. Het verpakkingsmateriaal tegen het licht houden, 
normen aan verbinden zodat niet alles bij de consument komt te liggen.

cfm vorige vraag kostenbesparend en milieu ontziend

Chemisch afval en E-apparatuur kan beter

containers geregeld vol zodat er niet gestort kan worden



containers voor m.n. plastic soms overvol

dat er in de gemeente leudal geen zakken voor het plastic afval verkrijgbaar zijn

De containers voor glas en pmd zitten geregeld helemaal vol, wat leidt tot dumpen naast de containers. Dit is nog voor 
verbetering vatbaar.

De containers voor plastic zijn  vaak te vol. Waarom verstrekt de gemeente geen PMD zakken zoal in Roermond?

De frequentie van het ophalen van groencontainers is in het hoogseizoen te laag.

De gaten van de PMD containers zijn aan de krappe kant, waardoor een volle zak er lastig ingaat.

De kosten zouden wat mij betreft wel wat lager mogen.

De openingen van de nieuwe containers (zwembad) zijn zijn relatief klein zodat je slechts kleine doorzichtige zakken met GFT in 
de containers kunt laden.

De overgang van het vorige naar het huidige systeem is niet geheel eerlijk verlopen. Gezien de gemeente niet alles op tijd klaar 
had mbt systeemwijziging, kwam er een verrekening. Met deze verrekening kwamen we duurder uit.

De plasticcontainers in de wijkmilieuparken mogen wel vaker geleegd worden. Tref regelmatig volle containers aan en dan staat 
het plastic e.d er naast met alle gevolgen van dien.

De plasticcontainers zijn te snel vol. De gemeente geeft aan dat je plastic niet moet aanbieden in de grijze afvalzakken, maar 
waar je de plastic zakken wel kunt kopen is nergens te vinden. Met gratis aanbieden van deze zakken zijn ze gestopt. Ik zie dus 
nog regelmatig grijze zakken naast de container staan

De plekken waar plast e.d. gebracht moeten worden moeten schonerblijven

De PMD containers zitten regelmatig alle 3 helemaal vol. En vaak rommel er rondom heen wat er niet inpast of in thuis hoort. 
Een camera erbij zou zeker helpen.

De start liet te wensen over. Mededelingen per brief over de nieuwe afvalinzameling, de gegevens waren verkeerd. De 
gegevens konden niet via de website worden veranderd. De shit-excuses dat het programma niet werkt is afgezaagd en niet 
meer van deze tijd . Het zijn de mensen die het programma maken en die moeten er van te voren voor zorgen dat alles werkt.

de uitgangspunten zijn helder maar vertaling naar uitvoering m.a.w.. de afweging tussen de kosten, de tarieven en de 
opbrengsten is niet inzichtelijk gemaakt. daarmee worden vragen over de vertaling naar uitvoering slecht te beantwoorden 
over de kwaliteit van uitvoering door maasland en niet te beantwoorden over de gemaakte keuzes.

De verpakkingsindustrie vind ik even belangrijk als de consument.

de wijzigingen in ophaalbeleid heeft veel onrust gebracht bij ouderen, als je niet digitaal vaardig bent is het lastig, voor onszelf 
is het makkelijker geworden met de app.

De wisselende dagen van afval ophalen is soms verwarrend. Staan vaak containers op de stoep in de straat. Ook op verkeerde 
dagen

De zakken voor pdm zijn lastig te verkrijgen

Dit is voor mij normaal.

Dooi gebruik van 2 grote GFT containers heb ik slechts 3 kleine restafvalcontainers gevuld afgelopen jaar
In de jaren daarvoor had ik steeds het maximale volume van 14 restafvalcontainers nodig (voor snoeisel)

Door afval goed te scheiden bespaar ik kosten en het is ook goed voor het milieu.  Een win win situatie

door de huidige nieuwe regel dat we pmd in doorzichtige zakken moeten storten zou ik het prijs stellen dat deze afval zakken 
gratis worden aangeboden.

Door het goed scheiden van het afval heb ik niet veel restafval dan is eenmaal per 4 weken ook voldoende met ophalen.

Doordat ik alles apart aanbied ga ik regelmatig naar de plekken waar we het in de containers moeten doen. Doordat de gaten 
zo klein zijn moet je alles 1 voor 1 onderhand erin doen. Het was makkelijker als het wat eenvoudiger ging en je het er gewoon 
in kon kiepen.

Doordat ik alles scheid, hoeft de restafval minder vaak aan de weg, dus minder kosten.
Ik vind het wel jammer dat we het grof vuil bv een matras ZELF naar de milieustraat moeten brengen.
Zou daar ook geen regeling voor kunnen komen zoals bv voor het chemisch afval?

Echter in de zomer mag de grijze van ons ook per 3 weken geledigd worden.

een goed beleid, de vervuiler betaalt

Een pluim voor de regeling.

Een verbeterpunt: doorzichtige PMD plastic zakken van 60 liter in Heythuysen aanbieden. Deze zijn nergenste krijgen.
In Roermond kun je ze gratis afhalen bij Albert Heijn winkels



Eigen container voor papier zou handig zijn. Ondergrondse PMD container soms vol.

Er moet ook een inzamelpunt voor luiers komen zoals in buurgemeenten

Er zijn nog wel verbeterpunten. Met name hoe de inzameling van plastic etc. is geregeld vind ik niet optimaal. De gemeente zou 
daarin meer moeten stimuleren richting burgers middels het beschikbaar stellen van daarvoor benodigde zakken. In nabij 
gelegen gemeenten is dat wel anders. Daar wordt zelfs huis aan huis ingezameld. Met een betere facilitering worden nog meer 
mensen gestimuleerd afval te scheiden is mijn overtuiging.

Er zijn ook gemeenten waar het pmd wordt opgehaald

Er zijn zeer beperkt luiercontainers beschikbaar in leudal
Als ruit kapot gaat is het veiliger het glas in de grijze afvalcontainer te doen dan dit apart in te leveren. Grote groene container 
werkt uitstekend mede doordat deze vaak geledigd wordt. PMD scheiden werkt makkelijk. Er zijn voldoende containers in de 
buurt

Er zou beter toezicht moeten zijn op het milleuparkje in Buggenum b.v. met camera's. Ongelooflijk hoeveel afval er naast de 
containers wordt gedumpt.

Extra container voor groenafval en goede ophaalfrequentie

Fijn dat nu de vervuiler moet betalen.
Altijd een oneerlijk iets gevonden dat je moest betalen voor 14 x
Dan gaf je je container maar mee vol of niet vol.

fijn dat we het te scheiden afval plastic etc. naar een klein mileuparkje mogen brengen, je niet plastic verzamelt in alweer plastic 
zakken en moet bewaren tot een ophaalronde (ongedierte) en geen zakken aan de lantaarpalen hangen. Ziet niet uit en we 
gaan weer terug naar vroeger!

Fijn zou zijn om thuis een extra container te hebben voor de plastic afval

Frequentie van ledigen afvalbakken is voldoende. In Ittervoort zijn voldoende containers voor wegbrengen pmd. Ophalen oud 
papier kan beter. Moet nu naar een plein worden gebracht. Met veel papier is dit niet te doen. Oud papier verzamelen op de 
hoek van de straat of ophalen bij de huizen zou beter zijn.

Ga zo door, is prima

Gaten van de container voor pmd afval zijn te klein,waardoor als je veel pmd afval hebt grote kans dat de zak kapot gaat met 
als gevolg rotzooi op de grond

Geen boks meer voor chemisch afval

Gezin van 2 personen.
Wij zetten 2 x per jaar de grijze rest container met inzet bak aan de weg voor afvoer dat is voor ons en voor vele andere 
bewoners nog te veel.
Wij voeren alles via glasbak ,plastic, blik en papier af via reguliere weg af.
En dat is maar een kleine moeite en een goede weg.

Gft in de zomer elke week

Gft in de zomermaanden vaker ledigen
In verband met ongedierte

goed dat containerinhoud aan kosten verbonden zijn nu,
dus je kunt hierop zelf bezuinigen

goed geregeld, wel erg prijzig. Met name afval naar milieustraat brengen zeer prijzig. Er zijn ook gemeentes die voor de 
milieustraat géén kosten in rekening brengen.

Goede frequentie van GFT afval, elke 2 weken. Dit kan soms in de lente en herfst voor 1of 2 maanden ook elke week. Anders 
ben ik tevreden dat ik tuinafval altijd kwijt kan in de mileupark.

Goede gelegenheid voor te scheiden. Kan t op meerdere plaatsen kwijt. En er wordt voor mij vaak genoeg 
opgehaald.Woonplaats Ittervoort.

graag goedkoper tarief voor brengen van afval, zodat er minder elegaal gedumpt wordt.

Graag nog doorzichtige zakken voor PMD zodat ook allemaal hergebruikt wordt.

Gratis pmd zakken zijn niet beschikbaar.

Groen zou vaker kunnen , in de zomer ivm stank en vorming van made

Grof afval geen mogelijkheid om aan te bieden lokaal, moeten we min 15 km voor rijden

Groot afval zou ook Goed moeten ingezameld kunnen worden, burgers hebben hier moeite mee



Helaas blijkt bij het aanbieden van pmd, textiel dat de containerinhoud niet toereikend is voor de hoeveelheid aangeboden 
pmd, textiel etc. De containers puilen uit, en pmd, textiel etc wordt vervolgens naast de containers geplaatst. In dat kader kan 
verbetering plaatsvinden door bijvoorbeeld uitbreiding containers op vaker legen van de containers. Dat voorkomt ook 
ongedierte dat wordt aangetrokken.

Helaas is er in de openbare ruimte's zeker hier in Heythuysen bv parkeerplasts Lidl ,Aldi , Albert Hein geen prullebakken zodat 
zeker hier veel zwerfafval te vinden is qua plastcs !!

Helaas zijn de containers voor PMD bij het zwembad in Haelen niet gemakkelijk te vullen. De klep kiept naar binnen; dat is niet 
handig!

Helaas zijn de openingen in de containerbakken kleiner geworden waardoor de zakken met plasticafval er slecht in kunnen.

Helemaal ok voor restafval te betalen, maar dan wel graag een oplossing voor luiers (die bij jonge gezinnen vaak 80-90% van 
het restafval zijn!!!!)

Het  is duidelijk en nauwelijks meer  moeite

Het afvalbeleid is prima.

Het antwoord betreft alleen de ophaaldienst. Verder is het overal in straten vaak een grote rotzooi. Ook openbare afvalbakken 
worden slecht leeggemaakt.

Het blijft lastig om de container op het juiste moment aan de weg te zetten omdat de groene en grijze container op 
verschillende dagen wordt opgehaald. Voor 2022 wist je dat het altijd dezelfde dag was.

Het enige minpuntje is dat de pmd containers vaak vol zijn

Het huidige afval beleid is prima een ieder weet waar hij/zij aan toe is. Je ziet andere gemeentes met halve bak oplossing net als 
vuilniszakken aan lantarenpalen hangen. Niet alleen smerige ook gevaarlijk ze liggen ook vaak op de weg .

Het is een kwestie van wennen. En je moet er soms gewoon een beetje moeite voor willen doen. In de keuken hebben we een 
leuk uitziende kleine "container" staan waar we groente-- fruit- en etensresten in verzamelen en die dan buiten in de groene 
container legen.

het is goed

Het is heel onpraktisch dat er geen PMD zakken beschikbaar worden gesteld door de gemeente. Doorzichtige afvalzakken zijn 
bijna niet te krijgen. En de pedaalemmer zakken die enigszins doorschijnend zijn, zijn te dun. Erg onpraktisch en levert voor veel 
mensen waarschijnlijk ook weer een drempel op om PMD (op de juiste manier) aan te bieden.

Het is mij duidelijk WANNEER ze WELKE container komen ophalen en de ophaaldienst komt deze afspraken ook goed na.

Het kost niet veel moeite

Het legen van de afvalcontainers is de laatste tijd verschillende keren van dag gewijzigd, dat is verwarrend. Graag 1 dag 
aanhouden.

Het meeste afval, het PMD moeten we zelf wegbrengen en de containers zijn vaak overvol

Het onderwerp kca is voor verbetering vatbaar

Het ophaalbeleid is oké. Er wordt te weinig aan beleid gedaan, pro-actief om zwerfvuil tegen te gaan en er wordt bijvoorbeeld 
tijdens snoeiwerkzaamhedrn niets gedaan met het zwerfvuil dat daar ligt.

Het opstellen van een papiercontainer in de wijkmilieuparken zou voor mij een welkome aanvulling zijn.

het oud papier is een probleem.  dat kost heel veel plaats in de berging.  liefst had ik daar een 240 liter container voor zodat het 
ook gewoon buiten kan staan

Het oud papier wegbrengen in Ittervoort is een drama. Omdat het maar 1 dag in de maand is wordt het ontzettend druk op het 
plein en dat doet de veiligheid niet ten goede. In mijn ogen kunnen ze de container toch iets tactische neerzetten en niet zoals 
nu zo dicht mogelijk aan de rand van het plein.

het wordt tijd dat er statiegeld op drinkblikjes wordt ingevoerd!
De blikjes worden helaas niet in de blikvanger gegooid maar langs de kant van de weg!

Het zou fijn zijn als er zakken zouden zijn voor de groene container. Het stink erg als het voedsel daar lang in ligt en zeker als 
het buiten warm is
Ook gratis plastic zakken voor het plastic zou ik zeer op prijsstellen

Het zou goed zijn, om afvalscheiding te stimuleren, dat we restafval moeten wegbrengen en PMD wordt opgehaald.

hoef ik niks op toe te lichten,is voor ons goed zo

Ik ben hierover te vrede / antal ledening

Ik ben tevreden over de mogelijkheden om afval te scheiden



Ik geloof dat als je het afval goed scheidt, blijft er niet zoveel restafval over en dus is 1x per maand ophalen voldoende. Ik kan 
me wel voorstellen dat 1x ophalen in de zomer niet ideaal is ivm maden

ik had graag vaste af haal dagen

Ik heb nu 2 grote containers voor GFT.

Ik kan 1 x in de 8 weken de container restafval aan de weg zetten.
tuinafval gaat op eigen composthoop
plastic, glas en blik neem ik mee tijdens het boodschappen
oud papier komen ze fijn ophalen.

Ik mis de gratis PMD zakken

Ik mis het gratis aanleveren van doorzichtige grote zakken om plastic aan te leveren

Ik neem het PMD afval mee als ik boodschappen ga doen. In een moeite. Om thuis het PMD afval twee weken te moeten 
bewaren vind ik minder.

Ik vind dat het zo prima geregeld is. Zeker de groene container eens in de 14 dagen is heel fijn. Zo heb je zo weinig mogelijk 
stank en zeker als je het beetje etensresten even in de ijskast of diepvries bewaard tot dat de container word opgehaald.

Ik vind één plek met afvalcontainers in Horn erg weinig, ik ben bang dat die plek vooral voor ouderen te ver is.

Ik vind het jammer dat, ondanks de goede resultaten in 2022, in 2023 het tarief voor het restafval en het vaste bedrag omhoog 
gaat.

Ik vind het prima om mijn afval te scheiden. Ik vind dat we allemaal goed voor het milieu moten zorgen. Ik vind het niet goed 
dat de zakken voor PMD zo moeilijk verkrijgbaar zijn. Ik miss een container voor oudpapier. Ik vind 1 keer per maand wel te 
weinig. Weet niet waar ik het moet bewaren. 
Het is zonde dat de dagen voor het inzamelen van de afval zijn gewijzigd. Find het ook moeilijk dat het nu 2 verschillende 
weekdagen zijn. 
Ik hoop dat het wel goedkoper wordt op deze manier.

Ik vind het wel redelijk aan de prijzige kant dat je per keer €3 moet betalen voor een zak afval. Daarbij is "opening" van de 
container niet groot, waardoor ik maximaal een zak van 30 liter erin kan stoppen. Ik had of liever iets minder betaald, of een 
grotere hoeveelheid kunnen wegbrengen (bijv. 40 of 50 liter).

Ik vind wel dat de PMD zakken gratis verstrekt huis aan huis moeten worden.In de gemeente Leudal zijn de zakken niet te 
verkrijgen.Dat is ergerlijk.In andere gemeentes krijg je de zakken gratis huis aan huis.

Ik zou graag op het milieupark een papiercontainer zien, naast de bestaande glas/pmd

Ik zou graag PMD zakken gratis verkrijgbaar willen hebben. Zodat iedereeen die afval scheidt de juiste zakken kan gebruiken.

Ik zou het nog fijner vinden als we een container zouden hebben voor PMD die je dan ook ergens op een handige (!) manier zou 
kunnen legen.

In de buurt staan genoeg containers voor glas, kleding en plastic/blik. Groen word om de 2 weken opgehaald en rest iedere 4 
weken door de scheiden bespaart het op rest afval.

In de zomermaanden of hete perioden zou het fijn zijn als de GFT-container wat vaker werd geledigd.

In de zomermaanden zouden wij het prettiger vinden als het GFT-afval wekelijks opgehaald wordt i.v.m. ongedierte en stank.

In deze gemeente wordt je eigenlijk gedwongen dit te doen anders kost het geld, dit vind ik heel erg goed!!!

In eerste instantie werden de plastic zakken voor het pmd gratis ter beschikking gesteld, nu moet je deze kopen. Dit is een extra 
kostenpost.

In met name Heythuysen uitbreiding gewenst van prullenbakken in het centrum en afvalcontainers voor recyclebaar materiaal 
zoals glas en PDM.( met indien mogelijk van camera ' toezicht'.

is gemakkelijk te doen

Is goed geregeld

Ivm beperkte opslagruimte mag papier van mij maandelijks opgehaald worden. 1x per 2 maanden is te weinig. Voor de rest 
alles zo laten.

Jammer dat de ophaaldag zelf wel eens wisselt.

jammer dat er burgers zijn die er soms een potje van maken.
vaak gebruiken burgers de grijze container als groenbak

Jammer dat er mensen zijn die bij het inzamelpunt PMD, glas en textiel allerlei afval, dat er niet thuishoort, achterlaten.

Jammer dat er nog steeds mensen zijn die 'misbruik' maken van de faciliteiten en niet serieus afval scheiden.



Jammer dat het ophalen niet op een vaste dag is. Ik merk dat m.n. oude mensen niet goed meer weten wanneer de container 
aan de straat moet. Zelf ben ik prima op de hoogte d.m.v. de e-mail-alert.

Kan beter, soms zijn plasticcontainers vol

KCA afval is soms wel wat lastiger weg te brengen

KCA afval wordt naar mijn mening te weinig opgehaald c.q. er zijn te weinig of zelfs geen KCA inzamelpunten in de wijk. Zou 
helpen als er in meer kernen een KCA inzamelpunt zou zijn.
Wijkmilieupark vind ik helaas vaak een puinhoop. Containers overvol, mensen zetten hun afval er regelmatig naast.
Ophaal-frequentie restafval en GFT vind ik prima zoals het nu is.

Klein chemisch afval is wat moeilijker in te leveren omdat er weinig afgiftepunten zijn

Kost niet veel privé tijd en werkt efficiënt

Kosten blijven altijd een punt van verbetering.

kostentransparant

'Laag' vastrecht en betaling per lediging restafval is prima.
Vastrecht voor GFT en verder gratis aanleveren GFT is prima.
Ophaalschema is uitstekend.
Gratis tuinafval bij de milieustraat is een belangrijke motivatie om een groene tuin te hebben.

Liever een vaste dag voor zowel rest als gft.

Met 2 kinderen missen we echt nog een aparte mogelijkheid om luiers te scheiden. Momenteel brengen we de luiers naar de 
openbare containers in de gemeente Roermond. Zij bieden dit wel aan. 
Doen wij dit niet hebben wij zeker elke maand de restcontainer aan de straat en betalen wij hier ook extra voor. 
GFT zou in de wintermaanden niet om de 2 weken opgehaald te hoeven worden.

Met goed de zakken stapelen lukt ons per 4 weken wel maar 2 weken was makkelijker.

Met kleinere containers meer bewustzijn. Zij zijn voor ons groot genoeg.

Milieu straat in Grathem is vaak vol

Milieupark ziet er vaak verschrikkelijk uit, te weinig containers voor pmt en er wordt nog te veel gedumpt. 
Denk dat camera toezicht lonend is.

Milieustraat voor sommige zaken duur; bevordert illegaal dumpen.

Minder tevreden  over PMD omdat containers bijna altijd vol zijn

minder vaak aan de straat

Minpunt is dat de containers voor pvc en glas etc erg buiten het dorp Horn zijn geplaatst. Je let er echt extra voor gaan, kan niet 
in de gang meegenomen worden als je gaat winkelen of zo.

Mis wel een vast ritme in de ophaal dagen

Niet 'zeer tevreden' omdat de gemeente geen doorzichtige plastic zakken t.b.v. PMD aanbied. Klacht reeds eind 2022 
hieromtrent al ingediend bij de gemeente Leudal

Nog Fijner zou zijn, plastic ophalen

Nu rijden alle inwoners van de gemeente Leudal met het gescheiden plastic afval naar desbetreffende afval container dat zijn 
veel bewegingen wat verkeer betreft en stikstof uitstoot! Eenvoudiger dat een vuilniswagen dit een keer per week door de 
straat rijd en dit plastic verzamelt zoals in verschillende plaatsen hangend aan een paal!!

Omdat de Gemeente rekening mee houdt als je veel mediech afval hebt

ondergrondse container geen 20 meter van mijn woonhuis

ONDERGRONDSE CONTAINERS ZIJN VAAK VOL

Ontevreden over incontinentie/luier afval geen container dus veel meer afval bij huisafval dus veel meer betalen

op deze manier werkt het prima

ophaaldagen wisselen ieder jaar

oud papier container in het dorp zou makkelijk zijn

Oud papier wegbrengen met de auto is geen milieu winst

Oudpapier ga ik voor naar de millieustraat. Vindt dat omslagtig.

Papier inzamelen slechts 1 ochtend in Ittervoort.

PDM aan huis ophalen zou mooi zijn, maar zoals het nu is, is het ook prima te doen.



Plastic wegbrengen en daar dan volle containers aantreffen en troep er naast Werkt demotiverend

Plastic: zelf zakken kopen en zelf wegbrengen

PMD ophalen zoals in andere gemeentes zou nog fijner zijn.

PMD vaak naar milieupark lopen

Pmd zakken vaker gratis verstrekken maakt het makkelijker

prima alleen de pmd moet in speciale zakken die ik niet heb en waarover geen communicatie is geweest waar ik die kan halen.

Prima geregeld.

Prima om afval te scheiden, is een kleine moeite.

Restafval is prima zo, maar moet niet minder worden dan die 1x per 4 weken

spuitbus van slagroom hoort toch niet bij het restafval?

te weinig mogelijkheden om KCA in te leveren. Restafval zou een aantal keer gratis moeten zijn.

Tevreden over de regeling en het feit dat de milieupark op loop afstand is.

Tevreden, de ophaaldagen worden goed aangegeven.

Tevredenheid is soms afhankelijk van de weersomstandigheden, maar gelukkig hebben we daar geen invloed op. (stinken door 
hoge temperatuur of vastvriezen)

Tijdens warme periode (bv mei t/m september) zou heel fijn zijn als de GFT 1 keer per week wordt opgehaald ivm ongedierte en 
larven. Een maal per 2 weken is zeer onvoldoende

Toezicht op illegale zwerfafval laat veel te wensen over.

Vaak zijn de bakken van de plastic vol en kan er niets meer bij.
voor de  rest prima

Vind het alleen schandalig dat er in Leudal geen PMD zakken gratis verkrijgbaar zijn. Dit zou in ieder dorp te krijgen moeten 
zijn. Verder zou er een aparte inzameling voor luiers moeten zijn, deze zo je kunnen inrichten bij bijvoorbeeld een 
verzorgingstehuis of een kinderopvang.

Vind prijs/hoeveelheid niet in verhouding staan. Als ik het zelf breng (restafval) mag ik een kuub storten voor 15.euro. Dat past 
misschien in mijn container in 10 ledigingen (stukken duurder dus)

Vind wel dat ik onevenredig veel betaal voor die 2x dat ik een kleine restafval container aanbied.

Voldoende ledegingen

voldoet voor mij

Voldoet voor ons

Voor een goed oordeel is de periode te kort.

Voor een huishouden met meerdere personen is restafval 1 keer per 4 weken toch wel wat lang

Voor het PMD afval vind ik het eigenlijk niet goed dat er nergens doorzichtige zakken te verkrijgen zijn.

Voor huishouden twee personen allemaal niet zo spannend. Luierinzameling ontbreekt nog volgens mij. Voor de rest prima.

voor mij is dit voldoende

Voor ons is dit op het moment voldoende.

vooral door app, mits waarschuwing een dag van te voren werkt!

wat mij betreft mag betaling geheel per aanbieding worden gedaan.

We scheiden alle afval,wel jammer dat dat je plastick het bij de afvalcontainer bij de Aldi door zo'n kleine opening moet 
proppen wat zeer lastig is en dat kun je wel zien aan de berg afval die er vaak naast staat.

Weinig moeite om alles toch op de juiste plaats te krijgen

Wij bieden geen gft aan ,wij composteren zelf,of verwerken snoeiafval in 
het bos,voor de vogels en alles wat daar leeft.

Wij hebben vervoer maar dat heeft niet iedereen en niet iedereen wil andere lastig vallen. Misschien een grof vuil ophaal punt 
eens in de zoveel tijd. Dat vermindert misschien ook de stort van rommel bij de containers.

Wij zijn tevreden, vinden echter de wisseling van ophaaldagen ten opzichte van eerder minder goed, 2 verschillende 
ophaaldagen tegenover vroeger altijd dezelfde inzameldag!

Wijkmilieuparken liggen er vaak slordig bij
Gemeentelijk mlieupark zou gratis moeten zijn



Zet restafval 1 keer in de 2 maanden voor. Zorg dat rest zo goed gescheiden is.

zijn nog beter gaan scheiden zodat de zwarte container maar 1x per 2 maanden aan de straat hoeft te staan.

Zwaar minpunt dat de doorzichtige zakken voor plastic niet meer gratis te verkrijgen zijn! Van de ene op de andere dag zonder 
verdere communicatie

niet tevreden, niet ontevreden

1 maal in de maand is veel te lang vooral in de zomer

1 x per maand restafval ophalen is te weinig, niet bepaald klantvriendelijk

Afvalbakken PMD in Baexem te weinig en/ of te snelvol. 
Vaker leeg maken aub

Als je naar de glasbak gaat en je ziet er alweer de nodige rotzooi langs liggen

Als ook blik wordt opgenomen in het statiegeldbeleid is mijn tevredenheid nog groter.

dat we voor PMD naar het wijkmilieupark moeten is vreemd. In andere gemeenten wordt dat ook aan huis opgehaald.
Veel mensen zouden het gaan waarderen als dat ook mogelijk wordt. Leudal heeft helaas veel geld in de grond gestoken met 
die PMD bakken ondergronds

De  afvalcontainers bij de Albert Heyn puilen vaak uit.
Erg jammer.

De burger krijgt niets terug van zijn inspanningen terwijl de inzamelplicht bij de gemeente ligt .Als je zelf een beetje rommel 
naar de stortplaats brengt dan wordt meteen een minimum tarief in rekening gebracht, terwijl je de kleinigheid zelf bengt nota 
bene. De containers zijn nog te vaak overvol en dan sta je daar met je afval en kun je zelf een oplossing gaan zoeken. De Dienst 
Maasland is afstandelijk en de gemeente wek nog altijd de indruk van een naar binnen gekeerde organisatie te zijn.

De chemokar komt al jaren niet meer bij ons in de straat.Wel in de hubert Cuypersstraat maar ik ben slecht ter been.De laatste 
x 10 jaar geleden reed de chemokar voor mijn neus weg.Het zouu heel handig zijn als de route zou veranderen en de chemokar 
weer gewoon bij ons in de straat zou komen.Verder zijn er geen grote PMD zakken te krijgen maar je mag van de gemeente 
geen gekleurde of grijze vuilniszakken gebruiken. Zou dus ook wel handig zijn als er gewoon PMD zakken te krijgen zijn ik denk 
dat het bij veel mensen een aanleiding zou zijn om nog beter te scheiden.

De dagen wisselen te veel voor wanneer de bakken worden opgehaald. Voor jeugdige mensen met de afvalwijzer app is dit nog 
te behappen, al is het zeer vervelend. Voor de oudere mensen in de gemeente is het problematisch. Vaak staan op diverse 
dagen bakken buiten omdat mensen het niet snappen. Niet iedere 65 plusser heeft een hippe telefoon met app.

De datum van ophalen zijn veranderd. En de containers van plastic en glas zijn altijd vol en veel rommel

De grijze container is vaak al erg vol. Tevens met 1 baby moet je de luiers al apart weg gaan doen iets wat in deze gemeente 
NIET kan (erg triest).

De grijze container wordt te weinig opgehaald

De groene container is overbodig omdat ik zelf compost maak en tuinafval afvoer. Maar die is wel verplicht en daar moet ik dus 
'm.i.ontrecht voor betalen.

De kostenberekening klopt niet. Als ik weinig aanlever (containers) betaal ik toch veel, omdat het standaard-/basistarief veel te 
hoog is. Minder basistarief en hoger bedrag per aanlevering is eerlijker

De manier waarop het vorig jaar is gecommuniceerd staat me tegen, als je je hele leven alles al scheidt zoals het hoort voelde ik 
me als een kleuter behandeld.

De ophaling voor het restafval is in de zomer maanden te weinig ivm stank zo zal een gft container verbruikt raken met 
restafval omdat mensen hun afval kwijt willen

de PMD containers zijn vaak overvol. vooral in de weekenden ligt er op zaterdag vaak al veel rommel. Ook worden de 
luiercontainers enorm gemist! waarom kan dat in andere gemeentes wel? als er hier een zou zijn hebben we onze container 
amper meer nodig, zitten bijna alleen maar luiers in.
Ook vind ik als je wil dat mensen de juiste PMD zakken gebruiken, deze ergens aangeboden dienen te worden ipv ineens de 
invoergaten veel kleiner te maken

De vele wisselingen van ophaaltijden en het aanbieden met voor- en dan weer achterkant van bakken  (m.n. laatste jaren) 
suggereert slordig beleid en draagt zeker niet bij aan positieve beïnvloeding.

Doordat de grijze container nog maar 1 x per maand komt zijn we gedwongen beter afval te scheiden en dat is goed. Echter, wij 
zitten met twee kleine kindjes die nog allebei volop in de luiers zitten. Dit neemt heel veel ruimte in beslag en dan is een maand 
wachten lang. Het zijn fijn zijn als er een luiercontainer of iets dergelijks in ons dorp zou zijn (Neer).



Een aparte container voor luiers zou erg fijn zijn.

een maal per 4 weken restafval ophalen is vervelend, als je een keer vergeten bent

een speciale container voor luiers zou erg welkom zijn! met 300 luiers elke 4 weken zit mijn 240L container altijd propvol

Er blijft nog altijd / vaak resten in zitten dus niet helemaal leeg

Er moet veel minder verpakkingsmateriaal gebruikt worden .
Groente en fruit onverpakt en niet in plastic of netjes van kunstfonds.
Beginnen bij het begin ,niet bij het eind lijkt mij logisch .

Er zijn verbeterpunten: luiercontainers, grote openingen in de centrale afvalcontainers, vaker ledigen van centrale 
afvalcontainers.

Erg duur

Frequentie restafval is teruggebracht naar ééns per vier weken. Om de veertien dagen was prettiger, zeker nu veel mensen zijn 
overgegaan op een kleinere container.

Gaarne in de snoeimaanden groente-en tuinafval elke week ophalen en in de wintermaanden minder vaak

Gemeente verstrekt geen/ op te weinig plekken Pmd zakken

Gezamenlijke afvalcontainer niet, zoals eerder wel aangekondigd, vervangen, dus voor mij verandert er niets m.b.t. afvalbeleid.

GFT 1 keer per 2 weken in de zomertijden is niet wenselijk. Vaak komt er snel ongedierte in wanneer dit niet iedere week wordt 
opgehaald. Zelf gebruik ik biozakken maar dan komt er als nog ongedierte in zoals maaien. Voorkeur GFT 1x per week in de 
zomerperiode ophalen.

Gft mag zeker in seizoenen dat er veel groeit wel vaker geleegd worden

grijze container een keer vergeten tijdig aan straat te zetten na wijziging van de routes onlangs. Dan zit je dus 8 weken na de 
vorige lediging en dat is erg lang!

groene container in de warmere mnd wekelijks legen!!! Erg veel ongedierte ondanks dat je alles invriescapaciteit. Erg smerig!!

Grof afval kan niet in eigen dorp afgeleverd worden.

Grofvuil een paar keer per jaar gratis brengen.

had voor mij wel beide 2x per maand gemogen

Handig als papier elke maand opgehaald wordt en als plastic ook aan huis opgehaald wordt. Dit verhoogt nog beter scheiden.

het aantal inzameldagen van de restafval is te weinig. De dagen liggen te ver uit elkaar

Het grofvuil moet vaker opgehaald worden.

het kan nog beter, door het plaatsen van meer PMD bakken in de mileuparken.
Er ligt nog te veel afval langs de weg/ bushaltes
De PMD (doorzichtige) zakken zijn niet in elke supermarkt verkrijgbaar en je moet er daarnaast nog voor betalen

Het vaker ledigen van de pmd-cointaners lijkt geen overbodige luxe.

Het verkrijgen van de afvalzakken PMD en het beloofde afvalbakje voor in de keuken is nog steeds niet verkrijgbaar.

Het zou fijn als het PMD ook opgehaald werd.

Ik denk dat het voor veel mensen onduidelijk is wat allemaal gescheiden moet worden en waarin het komt. Daarnaast vraag ik 
mij zeer af hoe alles daadwerkelijk wordt verwerkt bij de afvalverwerker.

ik mis de beloofde container voor het inzamelen van luier afval

Ik vind dat er iets geregeld mag worden voor luiers van kinderen. Dit neemt veel plaats in beslag in de container en in veel 
gemeenten komen ze hier in tegemoet dat je de luiers op een speciale plaats daarvoor in kunt leveren.
Daarnaast vind ik dat er vanuit de gemeente zakken voor plastic gegeven mogen worden en dan ook de inzamelplaats hiervoor 
groot genoeg maken, want de gaten waar de zakken nu doorheen moeten zijn veel te klein.

Ik vind het onhandig dat de ophaaldag niet meer een vaste dag is. Wel per afvalsoort maar niet dat het donderdag 
containerdag is. Je moet veel meer nadenken over wanneer het is. Misschien wennen?

Ik vond de oude regeling beter. Bijvoorbeeld 6 keer per jaar de container voor restafval aanbieden voor een vast bedrag. 
Minder dan 6 keer per jaar de container voor restafval aanbieden, dan geld terug naar de desbetreffende inwoners. Dit is DE 
VERVUILER BETAALT.

Ik vraag me af of het betalen van restafval per extra lediging in de ondergrondse containers niet leid tot extra dump/zwerfafval. 
Wat mij betreft moeten we ervoor zorgen dat dit geminimaliseerd wordt.

Ik weet zeker dat er nog meer pmd gerecycled zou  kunnen worden als ook het pmd huis aan huis opgehaald zou worden. 
D.m.v een extra container of plastic zakken.



Ik woon tegenover een wijkmilieuparkje in Neeritter. Er wordt veel afval gestort naast de containers en ik ben ervan overtuigd 
dat de manier van scheiden vaak niet goed is. 
Belgen uit de buurgemeenten rijden hier naartoe om "gratis " te storten.

Ik zie heel veel afval liggen rondom de afvalbakken. Het probleem met het niet kunnen verkrijgen van omdat zakken is een 
groot gemis.

Ik zou graag zien dat we een container krijgen voor het PMD afval. Net zoals bijvoorbeeld in de gemeente Peel en Maas. Ik denk 
dat mensen dan nóg beter afval scheiden. Nu moeten mensen moeite doen om hun PMD weg te brengen. Als ze een container 
aan huis hebben kost het geen moeite. 
Het PMD afval moet aangeleverd worden in een doorzichtige zak. Als er iets geëist wordt moet er ook iets tegenover staan voor 
de bewoners. In dit geval moet er in iedere dorpskern op ten minste 1 plek gratis PMD zakken af te halen zijn. Zo zijn mensen 
ook meer bereid deze te gebruiken en wordt ook voldaan aan de eis van de gemeente. 
Wat betreft het restafval; betalen per lediging vind ik dat een prima regel. De vervuiler betaald. 
Fijn dat het groen afval wel zonder betaling is. Hierdoor worden de mensen die afval scheiden ook beloond.

In de zomer is het ophalen van de maaienfabriek (beter bekend als groenbak) echt te weinig.

in het verleden wist je altijd waar je aan toe was. tegenwoordig moet je steeds nakijken welk afval wordt opgehaald.

Je moet de afval wijzer altijd raadplegen om te zien op welke dag van de week er ingezamelt wordt. Een vaste dag is veel 
handiger.

Jullie beloven goedkoper. Maar het wordt alleen maar duurder. Maar dat is met alles in leudal.

Kijk eens bij gemeente Weert. Elke week kun je de container aan de weg zetten en scheiden doet men zelf

Kosten milleupark te duur. Het missen van luiercontainers maakt dat we niet tevrede zijn

Kosten zijn hoog waardoor ik steeds meer dumpingen in de natuur zie. Wellicht niet het juiste beeld, maar soms het gevoel dat 
afvalbeleid ook een melkkoe is

Ledigen van containers PMD  kan vaker gedaan worden .Nu ligt er vaak een hoop troep langs. Controle d.m.v.camera en fikse 
boetes zou misschien helpen

Liever alle afval ongesorteerd inzamelen en achteraf scheiden

mijn leeftijd beperkt mijn mogelijkheden

Milieuparkjes in kernen: veel rotzooi en fout ingezameld. Camerabewaking!
Regelmaat in het inzamelen is voor oudere inwoners zeer wenselijk. Dus zelfde dag van de week. Verder nodigt het huidige 
beleid (betalen per x keer inzamelen) uit tot dumping in de natuur (zoals ook vaak te zien is op social media). Dit kan deels 
opgelost worden door FORSE daling van de prijzen van de gemeentelijke milieuparken. Tarieven zijn absurd ook in vergelijking 
met andere gemeentes. Beter is het om de zware gebruiker/ verbruikers daar zwaarder te belasten en de incidentele 
gebruikers te ontlasten. Bv. door een bepaald aantal max. m3 gratis te laten storten en daarboven te laten betalen. Dit is nu 
alleen bij groen afval, maar moet ook gelden bij restafval. Bv. 3 m3 per jaar gratis. Personeel daar is overigens ook veel te veel. 
Kan best met de helft van de mensen. 
Tot slot: slimme en FLEXIBELE contracten met afvalinzamelaars.

Minder vaak ophalen restafval en toch gaan de kosten omhoog.

Niet blij met wisselende ophaaldag.  Toegezegde aanrechtemmer nooit geleverd.

Niet vaak genoeg ophalen restafval. Wintertijd valt het wel mee maar in de zomer zou dit vaker opgehaald moeten worden ivm 
stankoverlast en of ongedierte. Papier zou ook vaker opgehaald mogen worden ivm de toegenomen pakketbezorging.

Op dit moment hebben we een pasgeboren dochter, waardoor we veel luiers en dus ook meer afval hebben. In sommige 
gemeentes zijn er speciale luiercontainers. Dat zou voor onze gemeente ook een uitkomst kunnen zijn.

Op papier een goed beleid,  maar de -voorspelbare gevolgen zijn al zichtbaar: meer afval in de natuur (en naast de containers in 
de wijkmilieuparken)

Ophalen van plastic, zoals in andere gemeentes, zou fijner zijn

plastic moet opgehaald worden door gemeente.
dit is het meeste afval wat een huisgezin heeft.
en in ieder geval moeten ze zeker zorgen voor de juiste doorzichtige zakken voor aan te leveren.
ook zijn geen vaste dagen van ophalen van het afval zeer verwarrend.

Plastic zakken voor pmd gratis beschikbaar stellen
Papier inzamelen, langere openingstijden

plastik afval ophalen of geschikte zakken ter beschikking stellen  welke dan in supermarkten verkrijgbaar zijn

PMD aan huis inzamelen heeft mijn voorkeur.



PMD afval opening is te klein, volle PMD zak past er niet in

PMD moet in aparte zakken worden aangeleverd in de container. Dat is prima, maar dan moeten die zakken wel makkelijker te 
verkrijgen zijn op meerdere punten in het dorp!!!!!
Of ze moeten via de brievenbus/ post thuis aangeleverd worden

Pmd moet nu nog naar een milieupark gebracht worden, wordt niet opgehaald.
Separate container zou fijn zijn

Pmd moet zelf worden weggebracht. De opening van de inzamelplekken is onhandig klein om een zak in te duwen en zijn vaak 
vol

PMD zakken dienen gratis aangeboden te worden als de wens is dat PMD in de zakken in de container gedeponeerd moeten 
worden. Nu ben je verplicht om zakken te kopen!
tarieven milieupark dienen te worden gehalveerd! Veel te duur en nodigt dus uit om in de natuur te dumpen, hetgeen ik 
regelmatig zie.

PMT containers in Baexem vaak vol.

Prijsbeleid rest afval zou meer variabel moeten zijn. Nu is jaarlijks vast bedrag te hoog. Zou lager moeten zijn met een hoger 
variabel bedrag.

rest 1x per maand is niet voor iedereen handig

Restafval 1 keer per 4 weken is te weinig

Restafval is erg duur

Restafval kan vaker

restafval wordt nu 4x per week opgehaald en dat is te weinig. 2x is prima

Serviceverlening wordt steeds minder, terwijl de kosten blijven stijgen. Kerstboom wordt ook niet meer thuis opgehaald.

Te duur in het algemeen , 50 % verhoging per lediging vind ik schandalig eerlijk gezegd !   Ik denk dat dit extra zwerfvuil oplevert 
en vind het ook ergerlijk dat de Belgen hier de ondergrondse containers gratis komen vullen, zou maar eens camera’s 
ophangen op het Krekelbergplein in Neeritter !

te lage frequentie ophalen restafval

Te veel tijd tussen ophalen restafval, geeft stank/gewichtsproblemen door kattebakkorrels

te weinig afhaal momenten zeker in de zomer ivm stank en maden en ongedierte

te weinig mogelijkheid om op te halen

Tevreden met GFT afval, goed en gratis), ontevreden met PMD, zelf plastic zakken regelen, wordt niet opgehaald en 
wegbrengen is lastig omdat de meeste invoer openingen te klein en zijn ze wel groot genoeg (bij de AH) zitten ze op zaterdag 
altijd vol. Ook wordt het oud papier niet meer opgehaald op onze locatie. Maak het restafval niet te duur, ook niet bij 
milieupark, anders zal er weer gedumpt gaan worden.

Tijd tussen ophalen afval rest en tuin te lang

Uit onderzoeken blijkt dat scheiden aan de bron minder zinvol is, omdat er bv bij het plastic papier van labels zit enz. Glas is wel 
zinvol

vaak onduidelijk wanneer ophalen gebeurt

veranderde tijden. in de winter is 2x GFT ophalen per maand niet nodig. Zou dan het restafval wat vaker ophalen

Vindt in de zomer de groene container stinken gauw en maaien

voor ons is het wel duidelijk, er zijn mensen die al diverse stickers op de container hebben gekregen en nog steeds de bakken 
verkeerd aanbieden. Hoe wordt deze lui het duidelijk gemaakt. Je kunt als ophaaldienst de bak wel laten staan, maar ik zie het 
gebeuren dat ik het kan opruimen als de zooi op straat beland.

Voor wat groter restafval wat je af en toe hebt en dat niet in bak kan moet een te hoge prijs betaald worden

Wegwerpluiers zouden nog apart ingezameld kunnen worden.

Wij vinden de grijze container in de zomer maar 1x per maand erg weinig. Hij gaat dan erg stinken. Liever een kleinere 
container en dan elke 2 weken.
Het zou fijner zijn als het PMD aan huis wordt opgehaald.

x meer controle bij mensen die verkeerd afval en zwarte zakken gebruiken en deponeren bij wijkmilieuparken
x meer controle bij mensen die de ondergrondse container niet gebruiken voor het restafval wand dat kost €3,= per inworp. 
Gezien dat mensen de zwarte zak restafval? in aut meeneemt.
x Als het donker is 10:00u-11:00 worden de zwarte zakken met restafval naar het wijkmilieupark gebracht.



zie hierboven. Technisch gezien schijnt het zo te zijn, dat er voldoende alternatieven zijn (die zelfs beter scheiden) ten aanzien 
van het afval. Het is dus de vraag of dit het beste systeem is. als burger heb ik totaal geen inzicht in de opbouw van de kosten 
en het hoe- en waarom van deze aanpak

Zijn hier pas komen wonen

Zou graag willen dat het plastic opgehaald zou worden, nu moeten we het zelf brengen

Zou graag zien dat het PMD afval zeker en het glas ook regelmatig opgehaald worden.

(zeer) ontevreden

(nog) geen mogelijkheid om restafval vaker aan te bieden. Er is nog geen ondergrondse container in onze kern aanwezig.

*Maak het mogelijk voor de bewoners van Leudal om 2x per jaar gratis grof vuil aan te bieden bij milieupark, zoals bijv. ook 
gebeurd in Gemeente Brunssum. De prijzen van wegbrengen van grof vuil zijn veel te hoog, waardoor mensen op een andere 
manier zich van het grof vuil ontdoen...wat duidelijk zichtbaar is in de natuur en het voor de gemeete Leudal duurder is om dit 
weer op te lossen.
*Gratis aanbieden van PMD zakken in de winkel.
*Ondanks het ophalen van oud papier 1x in de maand ook papiercontainers plaatsen op milieu-eilanden.  (veel bewoners 
hebben geen ruimte om dozen e.d. te bewaren en er wordt tegenwoordig veel papier en karton gebruikt voor verpakkingen, 
denk aan de toegenomen internetbestellingen)

1 keer per  4 weken restafval ophalen is nu veel te weinig. 
Het ontbreken van een een aparte container voor PMD is een groot gemis. Daardoor gooi ik regelmatig plastic etc. Bij het 
restafval.  Het zou een goed idee zijn om een aparte pmd container te verstrekken. Als deze container 1 x in de 4 weken wordt 
geleegd, dan is het geen probleem om de container voor het restafval ook 1x in de 4 weken te legen.

1. Jammer dat het plastic weggebracht moet worden. In de vorige gemeente waar wij woonden, werd het plastic wekelijks 
opgehaald door het aan de lantaarnpaal te hangen. We hadden speciale zakken voor het scheiden van plastic. 
2. 1x per maand het restafval ophalen is iets te weinig.

1x per maand restafval ophalen is kortweg te weinig, zeker voor de hoge kosten die er worden betaald.

afval wordt maar 1 keer in de maand opgehaald,krijg je ongedierte rondom het huis en het gaat stinken.het is ook te duur als je 
het naar een afval container moet brengen met n pasje

Afval wordt steeds op een andere datum opgehaald. Dit is erg onpraktisch

afval wordt zo goed gescheiden dat de gemeente er te weinig aan verdient en daarom de kosten voor de burgers hoger 
worden. de gemeente werkt dus in de hand om afval niet te scheiden

Afvalverwerkers zijn monopolisten

Alleen gft en rest wordt opgehaald. De rest van t afval kun je zelf mee gaan sjouwen

alleen voor restafval ontevreden. 1x in de 4 weken is vervelend als het een keer niet mogelijk is om aan te bieden. daarna is het 
niet mogelijk om weer bij te komen. berekenen op gewicht is een betere oplossing.

Als alleenstaande oudere heb ik een inkomen ver onder het bestaansminimum en koop dus (bijna) nooit iets met als gevolg dat 
ik overall
slechts 15kg afval p/mnd heb

Als hoogbouw bewoner ben ik achtergesteld bij laagbouwbewoners, ik moet namelijk restafval en GFT zelf afvoeren terwijl deze 
bij laagbouwbewoners wordt afgehaald.

Als je een keer niet in de gelegenheid bent om de grijze container buiten te zetten, moet je VIER weken wachten voordat deze 
opnieuw aangeboden kan worden. 
De containers bij de supermarkten worden niet tijdig geleegd, waardoor het meer lijkt op een vuilnisbelt. Als je dan als 
gemeente er al voor kiest om het niet op te halen, zorg dan dat de containers keurig worden onderhouden. En biedt daarnaast 
PMD-zakken aan. Nu worden ladingen afgekeurd omdat het niet goed wordt aangeboden. Dan vraag ik me wel af waarom ik 
nog afval zou scheiden.

Andere gemeentes voorzien hun inwoners van gratis PMD zakken, waarom Leudal niet?
Onze ondergrondse container heeft in begin bijna nooit goed gewerkt en nu werkt hij soms wel en soms niet, wel wordt  steeds 
je pas geregistreerd en moet je wellicht kosten betalen die je niet gemaakt hebt.

Bij feestdagen en andere bijzonderheden is de ophaaldag verplaatsing niet consequent op een bepaalde dag soms maandag 
dan weer zaterdag of misschien wel....

bij restafval wordt er niet berekend per kilo's wat je aanlevert maar per lediging : niet eerlijk!!!



Burger moet t me en meer zelf doen, terwijl de kosten oplopen. Daar komt bij dat er te vaak berichten zijn van dumping in 
verre landen, laatst weer van plastic. Burger doet braaf wat er gevraagd wordt, afvalverwerker vult zijn zakken.

Containers vaak overvol. In het weekend altijd. Veel rotzooi bij containers.
Afval wordt niet konsekwent op de aangegeven tijd afgehaald. Bij klachten  een zeer onfatsoenlijke afvalhaler RD Maasland. 
Niet professioneel.

containers voor plastic en glas vaak vol en dan ligt er overal troep rond de containers

dat de zakken niet worden opgehaald.
dat de zakken betaald moeten worden.

de container is te snel vol zeker als je poepluiers hebt. hier heb je nergens luiercontainers.
de plastic containers zijn kleiner geworden met smallere klep. je moet doorzichtige zakken kopen terwijl andere gemeentes 
deze gratis geeft.

de container voor het oud papier staat maar 1 keer per 4 weken in het dorp. Hierdoor heb je in huis veel opslag aan oud papier. 
PMD moet in doorzichtige zakken aangeleverd worden mäar grote doorzichtige zakken zijn er niet. Deze zouden gratis verstrekt 
moeten worden dat mensen fatsoenlijk pmd kunnen aanleveren

De containers voor PMD zijn heel vaak vol (in Roggel). Er zouden dus meer plekken en/of meer containers moeten komen. Nog 
veel liever zou ik zien dat het PMD huis-aan-huis wordt opgehaald (eventueel in plaats van het restafval), omdat voor de meeste 
mensen dit veruit het grootste deel van het afval is. Dan wordt het probleem van de puinhoop bij de wijkmilieuparken (waar de 
zakken plastic naast de containers zich opstapelen omdat de containers veel te snel vol zijn) ook gelijk opgelost. In heel veel 
andere gemeentes wordt PMD al huis-aan-huis opgehaald, dus waarom in Leudal niet?

De gemeente levert geen afvalwijzer meer aan op papier. dit betekend dat velen die niet of slecht op internet zitten of/en geen 
smartphone niet ingelicht worden. 
Verder vind ik de onregelmatigheid van aanbieden van de diverse afvalcontainers niet overzichtelijk. er zit geen goed ritme in 
bv iedere laatste vrijdag van de maand, GFT is nu op vrijdag, Restafval op Donderdag. Papier op zaterdag, PDM moet je zelf 
wegbrengen. Vraag me werkelijk af of hier wel doordacht beleid op is gevoerd.

De hoeveelheid afval neemt niet af, omdat er allerlei mogelijkheden zijn om van het restafval af te komen. Zo zien wij als 
regelmatige wandelaars veel afval op plaatsen waar het niet hoort. M.a.w.: restafval wordt “gedumpt”. Voor de gemeente, lees: 
wethouder, lijkt het dus alsof er minder restafval wordt opgehaald, maar dat blijkt een utopie.

De inzameling van o.a. PMD via milieuparkjes werkt zeer slecht. Er wordt bijna dagelijks illegaal gestort. Het is dan een grote 
puinhoop. Trekt ook ongedierte aan en weer nieuwe illegale stortingen. De milieuparkjes zijn ook foutief gepositioneerd aan de 
rand van een dorp. Dit werkt illegale stortingen in de hand. De sociale controle is dan afwezig.

De kosten voor de burgers zijn excessief hoog invergelijking met de omliggende gemeenten, en de dienstverlening blijft ver 
achter bij wat je bij deze kosten mag verwachten.

De kosten worden steeds hoger en dus wordt afval wegbrengen en/of vaak de grijze container aan de straat zetten wel erg 
duur. Dit terwijl ALLES al duurder wordt. Ik zie steeds meer volle afvalzakken in de berm of bosrand liggen. Dit zal alleen maar 
erger worden.

De nieuwe containers van PMD hebben een veel te kleine opening. Daarnaast zou het fijn zijn als de doorzichtige zakken gratis 
af te halen zijn, dit stimmileerd mogelijk het scheiden voor andere personen. In de zomer periode is 1x per 4 wk de grijze 
container ledigen te weinig.

De PMD bakken zijn altijd vol, Als je het PMD afval gaat weg brengen.

de restafval container wordt niet vaak genoeg geledigd
en zou graag zien dat er iets was voor luiers zoals dit in andere gemeentes wel goed verzorgd wordt. Met 2 kinderen in de luiers 
zit je al snel aan veel restafval

Doordat het restafval nog maar 1 x per maand wordt opgehaald en je een vermogen moet betalen bij de milieustraat, zod je 
steeds meer afval dumping overal. Laat iedereen jaarlijks verplicht wat meer betalen en maak de milieustraat gratis dan is dit 
waarschijnlijk een stuk minder. Zelf zakken mieten kopen om kunststof te scheiden stimuleert mensen die gestimuleerd 
moeten worden ook echt niet, niet heel slim.

een grote grijze bak is te klein als er ook van 4 weken luiers in moeten. Luiers naar een inzamelpunt brengen werkt ook niet, te 
ver weg en de zure lucht trekt in de bekleding van de auto. verder ben ik blij dat we het pmd moeten wegbrengen, want die 
haken aan de lantaarnpaal zoals je die in sommige gemeenten ziet is een schandaal voor de uitstraling van de omgeving.

eens in de 4 weken is te weinig

Eens in de vier weken ophaling restafval is te weinig. Toen de ophaling nog om de 2 weken was, hebben we vaak de container 
om de 6 weken aangeboden. Met ophaling om de 4 weken is de bak nog niet vol, maar nu een keer overslaan kan écht niet 
meer. Dat redden we niet.



Er is geen enkele rekening gehouden met ouderen en alleenstaanden in appartementen

Er klopt iets niet aan het inzamelen van groenafval aan huis.
Iemand die geen afval aanbied, wordt niet beloond voor zijn bijdrage aan het milieu.

Er moet een aparte container komen voor luiers, zoals dat in de gemeente Peel en Maas ook is.

Er wordt sindsdien (meer) afval in zakken op straat gezet. Er is sindsdien ook meer zwerfafval.

-Frequentie ophalen oud papier veel te weinig
-Geen apart punt waar luiers te deponeren zijn. Deze gaan bij het restafval. Restafval raakt op deze manier snel vol. Dan is 1 
keer per 4 weken ledigen van restafval erg weinig
- Het niet duidelijk informeren waar welk afval thuishoort. Bijv. Eerst theezakjes in restafval en later in de GFT.
- PMD zakken gratis verstrekken
- PMD zakken kunnen aanbieden bij het ophalen van restafval. Of bijv. combi bak met restafval / PMD. 
- Het niet telkens wisselen afval ophaaldagen en hoe de vuilnisbak aan de weg moet staan.

Frequentie restafval vanwege ontbreken van luiercontainers. En containers in de dorpen worden veel te weinig geleegd, ligt 
altijd afval naast

Gat is te klein voor plastic afval
Groenafvalbak kun je slecht bedienen te hoog dit is deondergrondse

Geen plek om alles gescheiden in huis te bewaren.
Geen plek in onze keuken om afval te scheiden
Lastig om steeds met afval te moeten slepen naar inzamelplekken
Groene container stinkt snel, zeker in de zomer
Door de hoge kosten van het afval zijn vaak alle prullenbakken in het dorp overvol en overal ligt zwerfafval ook langs ons huis 
heel veel troep, wat vorig jaar  iet zo was
Plastic zakken moet je voor betalen
Geen pamper inzamelpunt
Doorgegeven kosten gaan mensen dumpen. Ook hoge boetes werken averechts. Zou beter zijn als de gemeente de bewoners 
eens ging helpen en kijken hoe het makkelijker en goedkoper zijn

Gemeente Leudal promoot de afvalscheiding, maar stimuleert de burgers niet hierheen. Er is niet in elk dorp de mogelijkheid 
om pmd, restafvalzakken te krijgen. Er was hiervoor maar eenmalig de kans. Luiers worden niet gescheiden. Er kan een 
voorbeeld genomen worden aan Gemeente Peel en Maas, pmd, restafval en luierzakken zijn daar in ieder dorp te krijgen en 
afval word gescheiden aan huis opgehaald.

GEMEENTEN ZOU PLASTICZAKKEN GRATIS LEVEREN

GFT afval zou ik wekelijks ophalen ipv 1x per 2 weken

Gft en rest afval ophaling is oke. De PMD heeft nog haken en ogen. We hebben een bak voor plastic flessen en voor de plastic 
verpakkingen  een zak. Daarmee moeten we door t dorp op zoek naar een PMD container die niet alweer overvol is. Het stinkt 
daardoor op dat moment in de auto en ondertussen staat dit alles te stinken in de garage. Waarom kan ook de PMD niet huis 
aan huis opgehaald worden, zoals wel t geval is in de omringende gemeentes. Wij zouden dat zeer fijn vinden. We betalen 
tenslotte een behoorlijk bedrag aan gemeente belastingen ieder jaar.

Grijs gaat te veel stinken bij hogere temperaturen in 4 weken.
Oud papier mag aan huis opgehaald worden. Er wordt van veel verwacht dat je het allemaal zelf maar weg moet brengen, 
maakt scheiden minder aantrekkelijk.

Grijze bak wordt zomers te weinig geledigd  ivm ongedierte

Grijze container word te weinig geledigd maaien kruipen er in rond gewoon ranzig

Groen afval moet per week worden opgehaald ivm stank/ongedierte. Vooral zomers.

Grof aval aanbieden bij mileustraat is veel te duur. Bij andere gemeenten mag je een aantal keren per jaar gratis brengen

Grofvuil wegbrengen is moeilijk als je geen passend vervoer hebt

het afval van etenswaren gaat in de zomer bij hoge temperatuur stinken en komen er maden in de afvalbak. In de 
zomermaanden zij wekelijks het gft-afval opgehaald moeten worden

Het afvalbeleid van de gemeente resulteert in een enorme berg zwerfafval. Sinds het nieuwe systeem, is het zwerfafval fors 
toegenomen. En:
Willekeur in het ledigen van de containers.



het doel is: minder restafval. Beleid: duurder en moeilijker maken om restafval kwijt te raken. Gevolg: de vervuiler gaat andere 
manieren zoeken om het restafval kwijt te raken. Het komt dus niet in de reguliere afvalstroom terecht, en de gemeente denkt 
dat ze het doel bereikt heeft; want er komt minder restafval binnen. En het afval verdwijnt in het milieu. Typies groen links ook 
weer, deze handelswijze...

Het GFT staat in de zomer te lang. We hebben daardoor veel last van vliegen en maden.

Het huisvuil wordt maar een keer per maand opgehaald. dat ligt daar dan te stinken en als je niet vroeg genoeg bent is de 
ophaalauto al geweest en dan zit je er nog een maand mee

Het is een groot irritatie punt dat de gemeente de PMD zakken niet gratis ter beschikking stelt. In andere gemeenten is dat heel 
normaal. Wij ergeren ons er ook aan dat wij met grote regelmaat de PMD zakken niet kwijt kunnen doordat alle bakken in de 
omgeving (verschillende dorpen ) vol zijn. Als je de zakken langer thuis hebt staan trekt dat weer ongedierte aan. Daardoor is 
het scheiden van PMD minder interessant.

Het is overal een rotzooi bij openbaar PMT en glas

Het ophalen van afval is alleen maar duurder geworden. Voor de extra kosten mag men dan ook nog meer moeite doen (naar 
de bakken lopen op het plein) en krijgt men minder ruimte. Kosten voor afvoeren naar het milieu park zijn vaak ook belachelijk 
hoog (€7,50 voor een enkel motorband, €12 tot €24 voor een matras). Het is een illusie wanneer men denkt dat alles dan netjes 
gescheiden en opgeruimd wordt. Falend beleid is voor rekening van de burger.

Het park met de (ondergrondse) containers ALTIJD vol. Deze moeten echt vaker geleegd worden wil men de afvalscheiding laten 
slagen. 
Altijd VOL en erg VIES! Niet uitnodigend om hier naar toe te gaan.

het plastic wordt niet opgehaald. Kosten zijn erg hoog. En worden in 2023 weer hoger, hoewel dit niet zou gebeuren
Milieuparkjes in Haelen zijn erg snel vol.
Grof afval brengen naar milieupark is in Leudal tov andere gemeente duur.
Voorbeel 0,5 m3 kost in Leudal € 15, ieder volgende 05 m3 kost dit ook
In Peel en Maas kost 1 m3 € 15 en 2 m3 30. Dit zou in Roggel dus € 60 m3.

Hoge kosten per aanbieding/inworp.

Hoge kosten. Wij hebben een baby waar veel luiers vanaf komen

Iedereen moet wel eens opruimen thuis. De frequentie van het ophalen van restafval is echt te laag.  Je wordt gedwongen om je 
restafval tegen extra kosten naar een container te brengen. De kosten van afvalopvallen in de gemeente leudal zijn al meer dan 
hoog genoeg.  De WOZ worden door gemeente als maar hoger gezet en de service voor het ophalen van afval wordt alleen 
maar minder

ik ben niet tevreden over de plastic / glas / kleding  inzamel container daar
word nog al veel ander afval gedumpt en de container zit ook snel vol.
TIP camera dan is er ook controle ook in het weekend .

Ik ben van mening dat tijdens de zomermaanden iedere week de groene container aan de straat moet worden gezet voor 
lediging. Met name vanwege de stank en de kans is groot dat er ongedierte{maden} in zit en kans krijgt zich te vermeerderen. 
Eens in de 2 weken veel te weinig.

Ik heb niet te plek om het afval te bewaren. Moet voor plastic vaak gaan. Jammer dat het niet opgehaald word

ik lever geen groente/fruit/tuinafval. Waarom moet ik hiervoor toch betalen, terwijl jullie claimen, dat jullie de vervuiler katen 
betalen. Jullie beleid is niet consistent!

Ik vind de kostenverdeling (vastrecht/diftar) niet goed onderbouwd en ben van mening dat ik als consument daardoor te veel 
moet betalen voor afvalverwerking

Ik vind het belachelijk dat de plastic containers ontzettend vaak vol zijn. Daarnaast past in de containers geen normale afvalzak. 
Met de afvalzak bedoel ik de zakken(PMD zakken) die je in Roermond bij diverse supermarkten kunt afhalen. Je kunt een zak 
maar tot de helft vullen anders past het niet in de container. Ik vind ook de prijzen te hoog en ik vind het jammer dat er geen 
plastic wordt opgehaald zoals in Roermond.

Ik vind het jammer en vervelend dat het PMD en oud papier niet aan huis wordt opgehaald, maar dat je hiervoor naar een 
container moet rijden. Hierdoor wordt de neiging om niet te scheiden vergroot.

Ik vind we 1 keer per 4 weken restavfal ophalen niet vaak genoeg. 1 keer in 2 weken zal veel beter zijn.

In dec/jan werd een ophaalbeurt rest overgeslagen. Dat kan niet als de frequentie van ophalen al zo laag is. Daarnaast zou ik 
verwachten dat PMD ook opgehaald wordt net als in andere gemeentes, omdat dit tegenwoordig te minimaal 50% van het afval 
is.



in heythuysen bij de ah word te weinig geleegd het vuil staat langs de bakken en dan ben ik verplicht om naar een ander dorp 
te gaan rijden voor het weg te doen. schandalig

Is een grote rotzooi bij de afvalbakken in de bossen en op de pleinen

je krijgt de pmt zakken moeilijk in de containers.
er zijn geen containers om luiers in te doen

Kosten voor het rest afval zijn te hoog

ledigingen prijzig

Leudal rekent erg veel!  Maasland is de uitvoerende partij. De uitvoering laat aan alle kanten veel te wensen over. O.a. bij het 
milieupark moet je als oudere spullen omhoog in containers gooien en wel ‘zo ver mogelijk naar achteren’ , dan staan er niet 
behulpzame mannen bij, politieagentje te spelen. Normaal is dat je op een platform rijdt en daar vanaf het afval naar beneden 
gooit. Ook behoren er behulpzame (jongere, vriendelijke) mannen/vrouwen bij te zijn. 
Bij klachten komt nooit enige reactie! Als er iets anders dan normaal moet gebeuren , zoals het vervangen van de plastic 
huiscontainers, is het drama. Maasland en gemeente Leudal zijn niet in staat dit normaal uit te voeren.

Mijn ongenoegen betreft de PMD inzameling. Iedere week met  de auto naar de container is niet echt duurzaam. Dus ga ik  
meestal met een plastic zak aan het stuur op de fiets er heen! Bovendien worden de doorzichtige afvalzakken niet meer door 
onze gemeente verstrekt. Hoe anders in veel Nederlandse gemeenten waar het huis-aan-huis wordt opgehaald.

milieupark openingstijden uitbreiden, tarieven verlagen en zorgen voor personeel dat vriendelijk is.
m.i. de enige manier om zwerfvuil te voorkomen/ beperken.
Milieuparkjes in kernen meer bewaken, zodat de rommel rondom weg blijft/ gaat.

misschien beter dat de route en tijdstip bekent wordt. zowel voor groen en grijs.

Mogelijkheid aanbieden geijze container beperkt. PMD containers vaak VOL waardoor je weer met PMD afval thuis opgescheept 
zit. Geen mogelijkheid voor het wegbrengen van luiers zoals in andere gemeentes.

Omdat andere idioten niet scheidden toen wij dat wel gewoon deden, moesten wij meer gaan betalen. Niet echt in lijn met "De 
vervuiler betaalt", hè?

Omdat grijze containers maar 1 x per maand aangeboden kunnen worden (voor sommige huishoudens te weinig) belandt veel 
afval in openbare ruimtes, langs wegen en bossen. Dan betalen wij allemaal, dus niet de vervuiler. 
Tevens functioneert de inzameling van glas, plastic etc niet goed,  Vaak staan er vele zakken en die scheuren met alle gevolgen 
van dien.  Het is nu een veel grotere rotzooi aan het worden dan enkele jaren terug!.

Omdat het voor oudere en licht dementerende mensen bijna niet te doen is. Overal verschillende bakken in huis waar je alles 
moet scheiden. dan naar afvalcontainer brengen en stuntelen met die afvalpas. Dit vooral in appartementen waar ouderen 
wonen.

Ondergrondse container voor restafval in Grathem is nog steeds niet gerealiseerd.

Ons huishouden(4P) produceert flink wat afval. Ik zou graag de frequentie van de zwarte container vaker hebben dan eens per 
4 weken. Vooral in de zomer met 2 luier dragende kinderen komt er nogal wat plastic aan te pas om de stank te onderdrukken.
Verder zou ik graag voor ons huishouden een papier container additioneel toe willen voegen naast de reeds groene en zwarte 
container die ook opgehaald word.
kanttekening: een vuilwagen die rijd wil je eigenlijk zo snel mogelijk vullen dus waarom niet een vuilwagen die meerdere 
prullenbakken kan legen met gescheiden cabines binnen in voor bijvoorbeeld groen/zwart afval.

Pdm container bij de Aldi zijn niet geschikt, opening veel te klein.
Kosten voor restafval milieupark te hoog.

Plastic afval in Grathem is een puinhoop, er is te weinig capaciteit zodat alles er naast wordt gezet. De rest van loopt prima

Plastic containers vaak overvol.

Plastic moet worden opgehaald

Plastic wordt niet opgehaald en er worden hiervoor geen plastic zakken gratis door de gemeente ter beschikking gesteld. Dit 
wordt in andere gemeentes wel gedaan!

PMD moet gewoon thuis opgehaald worden.

PMD moet huis aan huis opgehaald worden.Dan voor kom je ook de puinhoop bij de containers

pmd thuis ophalen
extra luiercontainers

PMD wordt niet opgehaald. Geen textielcontainers buiten het milieupark



Pmd zakken zijn hier in de buurt nergens te krijgen, we moeten ervoor naar Heythuysen of naar Ell, erg vreemd en lastig. 
Daarnaast moet je zelf je volle pmd zakken wegbrengen, in bijna alle gemeentes word het opgehaald. Als je slecht ter been 
bent, of helemaal niet in de gelegenheid bent om je afval weg te brengen, heb je dus een groot probleem, dit zou niet moeten 
in gemeente leudal, we betalen immers genoeg aan afvalstoffen heffing en gemeente belastingen

PMD zakken zijn niet beschikbaar en de vulopening van de afvalcontainers op het mileupark zijn te klein

PMD zakken zijn niet verkrijgbaar, ook niet tegen betaling. Advies van een broodzak slaat nergens op! Ik eet nauwelijks brood 
dus die heb ik niet en ik heb geen tijd om iedere dag naar de pmd bak in de mileustraat te lopen. 
Daarnaast zijn de pmd openingen van de containers veel te klein! Daar past geen PMD zak ter grote van vuilniszak in. Dit alles 
stimuleert niet om te scheiden, want het kost nu veel meer tijd en frustratie. Wat maakt dat je sneller geneigd bent om het in de 
grijze bak te gooien.

Rest afval wordt te weinig opgehaald met name in de zomer dan gaat het stinken

Restafval 1 keer per 4 weken is te weinig! Ondanks grotere container. Gaat stinken in de zomer!
Jammer dat plastic niet wordt opgehaald, scheiden wordt zo niet echt gestimuleerd.

restafval 1 keer per maand: ophaalfrequentie is te laag

Restafval 1x in de vier weken is ver onder de maat, zeker in de zomermaanden

Restafval erg duur geworden. Staat niet in verhouding per container. Met luiers is het bijna niet te doen. Ja klopt, je kan naar 
een ondergrondse container, maar dat is weer een extra ritje. Net zoals voor het plastic en glas. Daarnaast is het vervelend dat 
je zelf zakken moet regelen voor het plastic. Dit is voor mensen een extra drempel om te scheiden. Ik hoor in mijn omgeving 
dat mensen het in een niet doorzichtige zak doen. Alle moeite voor niets.

restafval is in de zomer met 1x per 4 weken niet voldoende. Meer stank en vliegen/maden. Ook luiers en inco-materiaal zou 
gescheiden moeten worden. Zakken voor PMD zijn niet of nauwelijks beschikbaar in de nabije omgeving.

Restafval slechts 1x per maand zeer slechte keuze

Restafval te weinig, prijs belachelijk hoog per lediging

restafval vaker ophalen, in de zomer i.v.m. incontinentie materiaal gaat het stinken, grag per 14 dagen ophalen
Groen afval is prima a 14 dagen.

Restafval wordt te weinig opgehaald. Het zou fijn zijn als er in Heythuysen ook luiercontainers komen. Dan heb ik bijna geen 
restafval meer

Restafval zou vaker opgehaald moeten worden.

Restafval zou veel duurder moeten zijn.
Plastic zakken verstrekken om PMD in te zamelen zoals in alle andere omringende gemeenten

Restafval, van iedere week naar 1 keer per maand. Is te weinig, gaat stinken. GFT, prima 1x per 14 dgn.
PMD, geen ophalen. Gauw veranderen! Geen gratis zakken, schande.!
Werken met codes is lastig , als je geen smartphone hebt.
Nu al wordt illegaal afval naast de containers gedumpt.

Roerdalen, Maasgouw en Leudal zouden hetzelfde afvalbeleid voeren. Leudal wijkt af omdat het PMD niet opgehaald wordt. In 
alle overige omliggende gemeenten wordt het PMD wel opgehaald; alleen Leudal niet!

Rotzooi wordt gedumpt bij containers . er zijn mensen die willen er niet voor betalen. voorbeeld Eyckerstokweg Heythuysen. 
Zijn oude containers .
Alles wordt er gedumpt. PMD zakken zijn moeilijk te verkrijgen.

Scheiden is niet effectief én duurder. Ook niet publieksvriendelijk. Geen ophalen plastic en weinig momenten legen containers.

Steeds rijden voor het plastic en oud papier is onhandig. Zou graag zien dat dit opgehaald gaat worden

Steeds wisselende ophaaldagen
Onvoldoende ruimte om afval te scheiden (waar moet je al dat verschillende afval laten?)
Het gesjouw naar de plek om plastic en glas zelf in een ondergrondse container te stoppen
De stank (vooral 's zomers) als de eigen containers te lang moeten staan voordat ze worden opgehaald

Stijging per lediging met 55% is absurd. Daarnaast hebben we als ouders met jonge kinderen veel afval van luiers. Helaas in 
Leudal hier geen mogelijkheid om luiers te scheiden.

Te duur en teveel initiatief van de gemeente. In andere gemeenten halen ze voor hetzelfde geld ook de zakken met plastic op

Te duur voor wat je ervoor krijgt



te duur, vooral met pampers veel niet recyclebaar afval. Snoeiafval wordt niet lokaal ingezameld daardoor vaak druk bij de stort 
en veel reisbewegingen, dit is in andere gemeente vaak wel mogelijk. geen ptmd zakken gratis, daardoor veel misbruik en 
afkeur van gerecyclede zakken.

Te veel afval alsnog zelf weg brengen naar een milieupark

te weinig plek in de rest afval container wanneer je 2 kleine kinderen hebt die in de luiers zitten. de container zit overvol

Te weinig ruimte voor plastic. Moet opgehaald worden in grijze container zoals in andere gemeentes

Tevreden over gft en restafval. Zeer ontevreden over PDM

Thuis liggen zakken PMD. In de zomermaanden gaat dit stinken en komt er snel ongedierte op af. Waar laat je de zakken? Het is 
onhandig om steeds als 1 zak vol is, naar de milieuparkjes te gaan.

Vaak zijn de PvdA containers vol waardoor storten niet mogelijk is.Gemeente wil pmd aangeboden krijgen in doorzichtige 
zakken maar het verkrijgen hiervan is zeer onduidelijk nergens te krijgen.
Omliggende gemeentes halen ook pmd aan huis op maar wij moeten ermee zeulen.
Buitenaf woningen moeten ook betalen voor gft terwijl de meeste composteerbare hebben oneerlijke verdeling

Veel afvalzakken naast de grondcontainers , ondergrondse containers zijn vaak vol

Veel mensen doen hun best om keurig te scheiden en dus netjes te betalen. Steeds vaker dumpen mensen grof vuil, grote 
(ondoorzichtige) vuilniszakken met plastic? naast de plastic container of in de natuur. Dat moet betaald worden door de brave 
burger die wel netjes scheidt en daarmee kosten bespaart. Gratis aanbieden of gereduceerd tarief van grof-vuil milieustraat of 
VEEL STENGERE CONTROLE zou deze dumpingen kunnen verminderen. Burgers worden voor de gek gehouden met schone 
schijn "de vervuiler betaalt". Dit moet zijn: "de brave burger betaalt waarvoor de grote vervuiler niet wenst te betalen".

Veel te duur!

Veel te hoge kosten voor de burger, voor alles moeten zeer hoge bedragen betaald worden. Schandalig!

veel te lage frequentie. Te duur. Rijden naar container met auto milieuonvriendelijk. PMD afvalcontainer met te kleine opening. 
Steeds weer verandering van wat wel of niet in de PMD. Slecht beleid, eerst containermaat aanpassen daarna de frequentie 
veranderen. Slecht taalgebruik. Waarschuwing is een politieterm.
In veel landen wordt het huisvuil dagelijks opgehaald.
De hoge kosten werken dumpen langs de weg of in het bos in de hand.

veel te weinig,  qua ophalen. container gaat stinken ivm poepluiers. en trekt ongedierte aan

Verplicht tot gemeentelijke dienst middels afvalstoffen heffing

Voor dat alles geregeld was zijn we een jaar extra verder. Dit irriteerd mij mateloos de gemeente leudal haalt nooit hun beloftes 
lopen altijd achter de feiten aan : voordat de containers gewisseld waren daarbij hogere tarief van ledigen moeten betalen en 
voor dat we het pasje een keer hadden en toen nog een half jaar wachten op de code. Zwaar waardeloos.

Voor de  kinder luiers is geen aparte container in andere gemeente wel.
De zwarte container nog maar 1x per maand naar buiten mag schandalig

Voor het PMD zou het veel gemakkelijker en efficiënter zijn als we daar ook een container voor hadden die geregeld wordt 
opgehaald. PMD is inmiddels beduidend meer dan het restafval. Voor het PMD moet ik nu zelf zakken kopen en daar menen 
jullie dan ook nog allerlei eisen aan te moeten stellen. Ik koop zakken voor het PMD die mij dienen en in een maat die voor mij 
het gemakkelijkste is. Dat die niet in een doorzichtige uitvoering te krijgen is vind ik dan jullie probleem.
De suggestie die laatst in een brief van de gemeente werd gedaan dat je oude broodzakken kunt gebruiken om het PMD in te 
stoppen vind ik ronduit belachelijk. Ongelofelijk dat een ambtenaar van ons belastinggeld betaald wordt om dergelijke onzin te 
schrijven.
Bij de ALDI zijn recent nieuwe ondergrondse PMD containers geplaatst. Daar zitten belachelijk kleine openingen in om het PMD 
in te doen: absoluut onbruikbaar! Zijn zeker gemaakt voor een drinkpak in een broodzak. Zal wel door diezelfde ambtenaar zijn 
bedacht.

Voor ons gezin is 1 x per maand ophalen van het restafval onvoldoende. Voorheen waren er meerdere ophaaldagen. Vanuit het 
buitengebied gebruik maken van de ondergrondse container is niet praktisch. Bovendien is dat ook nog eens kostenverhogend.

Vooral het PMD afval kan, en moet beter.
Ik vind het heel vreemd dat in de Gemeente Maasgouw de PMD zakken gratis verstrekt worden. Zij betalen dezelfde 
afvalstoffenheffing, maar krijgen meer. Daarbij worden de PMD zakken daar ook nog opgehaald.
In Ittervoort zie je ook bijna dagelijks dat de mensen uit Belgie hun PMD afval "dumpen". Dit zal allemaal anders moeten om 
het PMD op de juiste manier te kunnen afvoeren.

Waarom geen container voor plastic en PMD? Dit is veel meer dan het restafval voor iedereen.

We hadden pampers die nemen mega veel plaats in beslag. Maar het probleem is vooral in de zomer. De enorme stank en 
maaien in de bak. Dat is echt ontzettend goor.



we hebben van de gemeente Leudal complimenten gekregen dat de inwoners minder afval hebben weggegooid. Maar 
vervolgens word er per lediging meer kosten berekend. Dat is dus tegen de stroom in om mensen te blijven te motiveren om 
nog beter te scheiden

We missen luiercontainers
Restafval duurt te lang voor dat het weer opgehaald word

We moeten alles scheiden en voor enkele zaken zorgen dat het bij de bakken komt, inzameling van kunststof is het minste wat 
gedaan kan worden. tevens zou het fijn zijn als er op het milieupark een gereduceerd tarief is of een gratis lediging per jaar

Wij doen als burger te goed onze best om afval te scheiden en minder restafval over te houden en nu komen jullie 5 ton tekort 
vanwege prutswerk en kunnen de burgers die gaan betalen. Niet netjes. Ook was er beloofd dat er speciale containers voor 
luier afval zouden komen, die dan doodleuk gecanceled worden omdat er geen capaciteit zou zijn. Waarom kan dat in 
Nederweert dan wel..... Gek dat burgers minder en minder vertrouwen in de overheid krijgen he!

Wij hebben kinderen in luiers. 1x per 4 weken een lediging is echt weinig. Geld voor een grotere container is er niet. Daarbij 
gaat t stinken en trekt het ongedierte aan.

Wij hebben meer afval ivm medische redenen. Door incontinentiemateriaal veel extra afval. Helaas zijn er geen luier containers 
binnen de gemeente.

Zoals ik al in het vorige antwoord heb aangegeven het afvalbeleid is een verdienmodel en de kosten zullen komende jaren 
gewoon uitgebreid worden dat ook de plastic ed betaald moeten gaan worden het is een stap voor stap killing beleid voor de 
burgers terwijl de echte vervuilers vrij spel hebben en blijven hebben onder het mom van werkgelegenheid

Zomers is het echt een ramp dat de grijze container maar 1x in de 4 weken aan de straat kan met de hitte
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Bijlage 6

overig, namelijk: aantal

aangemeld via mail 1

Afvalwijzer uitgeprint 1

Bellen 1

de buren 1

De papierenversie in de bus vind ik handiger. 1

de toegestuurde infofolders bewaren we ook altijd die over goede afvalscheiding gaan 1

direct contact met gemeente of RD Leudal 1

down load 1

email 3

google 5

Ik heb de app mijn gemeente 1

internet 2

krijg een @ wanneer wat wordt opgehaald 1

leudalnieuwskrant 1

lokaal blaadje/krantje 1

mijnafvalwijzer.nl 1

Overzicht PMD 1

papieren heeft mijn voorkeur dat ik in oogopslag kan zijn welk container nog een week kan en welke leeg moet 
gemaakt.

1

Pmd scheiding lijst 1

soms de krant 1

telefonisch heb géén internet. 1

WAT als je geen GSM of laptop hebt 1

N.B. Onderstaande opmerkingen zijn een letterlijke weergave van de reacties van de respondent en kunnen dus foutieve spelling of grammatica 
bevatten.

6. Welke communicatiemiddelen gebruikt u als u iets wilt weten over afval? 
(meerdere antwoorden mogelijk)



Bijlage 7
N.B. Onderstaande opmerkingen zijn een letterlijke weergave van de reacties van de respondent en kunnen dus foutieve spelling of grammatica 
bevatten.

Hieronder kunt u uw antwoord op vraag 7 eventueel toelichten.

(zeer) tevreden

1x contact gehad met Maasland ivm niet ledigen container. Contact verliep prettig en container werd alsnog geleegd.

Al weet ik niet of alle mensen de afvalkalender nu online kunnen inzien. Wellicht een papieren variant voorlopig nog een optie 
(lees: tijdelijke optie) Of hij moet op te halen zijn bij de gemeente, dan heb ik niks gezegd

Alle info die je wilt weten, is meestal wel ergens te vinden.

Alle informatie is duidelijk te vinden.

Alleen onvoorstelbaar dat ze na ontwikkelen van een app ve4zuimen om te testen met Android!

Alleen waarom er geen luier incontinentie  mat container is terwijl die wel is in andere gemeenen

alles duidelijk

Alles wordt conform toezegging opgehaald, met duidelijke communicatie bij afwijkingen

Als er communicatie was over dat het oud papier niet meer overal opgehaald werd dan heeft die ons, en onze buren, niet 
bereikt. Het stond ineens niet meer in de app wanneer het oud papier opgehaald werd.

Als je eenmaal weet is het niet moeilijk meer.

als mantelzorger tot 2x toe een papieren exemplaar aangevraagd maar nietontvangen daarna maar laten uitprinten

Ben tevreden over de communicatie vanuit de gemeente Leudal zoaals ze het nu doen.

bij met name plastic afval is niet altijd duidelijk of het nou wel of niet in de PMD kan.

Code waarmee je inzicht krijgt in kosten via app werkt niet op alle telefoons. Daarbij geen duidelijk overzicht en omslachtig. 
Hebt er nu nog weinig aan.

Communicatie kan denk ik eenvoudiger. Denk ook aan laaggeletterden.

De afvalwijzer app is erg gemakkelijk en duidelijk. Verder wordt er bij de mieuparken (met name Maasbracht) altijd goed 
gescheiden ingezameld. Het personeel is vriendelijk en behulpzaam.

De afvalwijzer app vind ik prima werken. Website van RD Maasland vind ik ook erg duidelijk.

de afvalwijzer app werkt voor ons helemaal top

De communicatie is volledig en duidelijk. Dank.

De communicatie op zich is voldoende, maar je moet de informatie dan wel lezen

De gemeente had wel duidelijk kenbaar moeten maken dat de afvalkalender  niet meer geleverd werd

De gemeente heeft ons goed geïnformeerd over het nieuwe beleid en de consequenties daarvan. Enige minpuntje vind ik dat 
de nieuwe containers wat aan de late kant geplaatst zijn geworden. Daarbij snap ik niet (in mijn woonsituatie) dat er midden in 
het centrum van Heythuysen twee GFT zuilen naast elkaar worden geplaatst, op een locatie waar ook veel ouderen wonen. 
Waarom niet 1 afvalzuil en 1 GFT zuil? Nu moeten bewoners best ver lopen naar de afvalzuil op de parkeerplaats van de Aldi. 
En er staat er maar 1.

De melding in de app zou beter de avond van te voren moeten komen, dan zoals nu op de ochtend van inzameling

De reeds genoemde luiercontainer

De uitgebreide informatie rond de pmd afval had wel eerder mogen komen.

De wijziging van de inzamellocaties van de kerstbomen kon duidelijker gecommuniceerd worden. De buren hebben briefjes in 
de buurt verspreid omdat er bomen op de oude locatie waren gelegd.

Diftar-module werkt nog niet op 12-02-2023

Duidelijke info in app en herinnering als het ophalen wijzigt b.v. tijdens feestdagen.

Er wordt aangegeven dat ophaal dagen kunnen wijzigen maar dan moet je wel de afvalapp op je telefoon hebben staan of 
regelmatig de website controleren.



Er zijn te veel verschillende vindplaatsen van informatie over afval (app, website gemeente, website Maasland). Het zou 
wenselijk zijn om één uniforme vindplaats van informatie te hebben.

Financiele afhandeling volgens voorinformatie was in eerste instantie niet juist en is niet/einig transparant door afhandeling 
jaar later.

gaarne papieren afvalkalender!

gewoon prima zo

Heb 20 jaren gevochten (ook als raadslid) voor een oif meerdere grote GFT containers. Uiteindelijk is Maasland akkoord gegaan

Heb zelf navraag gedaan over schema van ophalen van afval.
Wist niet van afvalwijzigingen e d. 
Heb correct antwoord gehad,en toeval of niet,vandaag lag de papieren afvalwijzer in de bus .

Helder, duidelijk en gemakkelijk te bereiken

Heldere communicatie

Het feit dat er op onregelmatige dagen wordt opgehaald, maakt het erg onduidelijk.

het is allemaal duidelijk

Het is ook belangrijk om inzichtelijk te maken waar de echte kosten ingaan zitten dus gaarne een overzicht van alle kosten , 
zodat een ieder mee kan denken en we niet halve bak oplossingen gaan bedenken als PMD zakken aan lantarens. Resumerend 
kostenoverzicht waar zit eventuele overhead die we weg kunnen snijden. Op welke posten kunnen we goedkopere krachten 
zetten wat kunnen we automatiseren. Hoe zorgen we dat er zuinig wordt gereden met de ophaal vrachtauto's. Het begint met 
de basis

Hoe gaat het met senioren die niet met een computer overweg kunnen?

iedere week breng ik het plastic weg. Het valt mij op dat de plastic vaker vol is en ernaast word opgestapeld. vaker ledigen.

Ik ben het niet eens met het afvalbeleid, maar de communicatie is duidelijk vanuit de Gemeente Leudal

Ik ben tevreden over de communicatie, maar de uitdaging is nu in een multiculturele samenleving om mensen die nieuw hier 
(in Nederland) komen wonen om hen goed wegwijs te maken en door bijvoorbeeld gemeente en woningcorporatie of 
woningeigenaar goed uitgelegd moet worden. Mensen uit het buitenland zijn afvalscheiding niet gewend.

ik ben wel ontevreden dat RD Maasland een brief uitstuurt over de afvalwijzer, waarbij hte mij niet lukt om via de website te 
reageren op afvalwijzer

Ik denk dat het voor de oudere onder ons nog vrij onduidelijk is!

ik heb soms het geVOEL dat er niet geluisterd wordt

Ik mis in de app een loep om een soort materiaal in te typen om te controleren bij welke afvalstroom dit hoort.

Ik vind de afvalapp prima, je krijgt daar ook direct uitleg.
Zeker nu met de code die niet werkt is dat belangrijk.

Ik vindt dat de gemeente heel sterker op moet treden naar de mensen die het afval dumpen naast de inzamelpunten.
Het is gewoon schandalig!

ik wil toch liever een gekleurde afvalkalender per post ontvangen.

Ik wordt netjes te woord gestaan wanneer ik een vraag heb, pas trouwens nog meegemaakt.

in afvalwijzerapp kan ik wel naar diftar en ook de code invoeren maar daarna kom ik niet verder.Slechte functie

in de app staat duidelijk wanneer en wt er opgehaald wordt.

Jammer dat er afgeweken wordt van vaste dagen ophalen.

JE HOORT VAN DE GEMEENTE NIKS ALS JE DIGIBEET BENT EN DAT ZIJN NOG BEST VEEL OUDERE DAN WEET JE HELEMAAL NIKS

Mijn aangifte over afval in de gemeente worden altijd correct afgewerkt. Ik doe dit vaker d.m.v. de afvalapp.

misschien kan de Gemeente Leudal aan diegene die de GTF zuil gebruiken dat ze geen plastic zakken mogen gebruiken. 
Hiervoor zijn bioafvalzakken te koop.

Nieuws in de app is niet ideaal leesbaar, doordat ruim de helft van het "nieuws scherm" in beslag wordt genomen door een 
plaatje die boven in het scherm blijft staan en niet veel toevoegt. Waardoor er niet veel ruimte is voor het nieuws zelf.
Het zou ook prettig zijn als de tekst grootte aanpasbaar zou zijn.

Omdat lang niet alle oudere  ouderen beschikken of vaardaig zij. Met digitale middelen onhandig om enkel informatie via 
website of apps te verstrekken

ophalen PMD vindt ik belangrijk ook voor senioren in onze gemeente.



PMD ophalen biedt de gemeente de mogelijkheid om de kwaliteit te verhogen. voor de gemeente liggen hier kansen. Veel 
mensen gaan nu niet naar milieupark en gooien PMD in grijze bak. Jammer en duur

Prima

Prima Afvalkalender

Transparantie in de totale kostenstromen en de invloeden van afvalscheiding.

Via de website krijg ik voldoende informatie

via internet  is  communicatie  mogelijk en via antwoordenenvelop
Meer gericht controleren   bij de plaatselijke  "containers hopen"

voor de mileu straat openingstijden kijk ik op de website leudal.nl, voor de data van de bakken op de app of op de kalender

Voor mij persoonlijk tevreden, maar iemand die niet digitaal vaardig is niet.

voor ons is het wel duidelijk

Werkt heel goed, top!

Wij krijgen voldoende info

Wij vinden het fijn dat we per brief op de hoogte gesteld worden van bepaalde zaken. Al zou een e-mail voor ons ook prima 
zijn.

Wij wonen hier nog niet lang, maar hebben al een aantal brieven gehad over het afvalbeleid. Er wordt voldoende geinformeerd 
over eventuele wijzigingen.

Wordt ruim op tijd geïnformeerd/gecommuniceerd.

De papieren versie afvalkalender was  beter geweest.  Alles via internet is niet goed. Veel mensen weten niet hoe het werkt. 
Hier moet rekening mee worden gehouden. Gemiste kans van de gemeente.

zie mijn eerdere opmerking voor ons is het prima, maar voor de ouderen die niet digitaal vaardig zijn niet.

Zou fijn zijn als de prijzen per lediging op de afvalkalender zouden staan.

Zou het fijn vinden als de PDM thuis werd opgehaald

Zouden meer zaken in de app mogen staan, bijvoorbeeld de optie om iedere 2e zaterdag in de maand te repareren producten 
aan te bieden bij het repaircafe, met vermelding van tijd en beschikbare diensten. Ook zou dit een goede locatie kunnen zijn in 
overleg met de gemeente om kleine niet meer te repareren elektrische goederen in te leveren zodat bewoners dit dichter bij 
huis kunnen doen wat aanzet tot minder afval.

niet tevreden, niet ontevreden

Afvalwijzer normaal kreeg je deze nu lees ik dat je hem online kan aanvragen

Alleen te vinden op social media ?

als ik afvalkalender op papier wil hebben. moet ik dit niet jaarlijks hoeven aan te vragen. maar eenmalig doorgeven.
en blijven informeren/herhalen hoe en wat  te scheiden.

aub geen pmd zakken, andere gemeente stappen er vanaf!!!!
Als het hard waait liggen de zakken pmd  over heel de straat

Beloftes m.b.t. controleren van ledigen huisvuil via Diftar worden niet waargemaakt. Met een androidtelefoon is inloggen niet 
mogelijk.

bereikbaarheid niet altijd goed.

Bij wisselen van containers laat op de hoogte gebracht van vertraging. Daarnaast krijg je wel tijdig bericht, alleen ben het vaak 
niet eens met de beslissing/mededing van de inhoud.

communicatie mag beter

De afvalkalender moet huis aan huis verspreid worden. Digitaal is een struikelblok.

de app om te controleren hoe vaak je container is geleegd, is niet op elke telefoon te instaleren.

De gemeente maakt het moeilijk door de vele regels die opgelegd worden. Verder moeten de boa's veel strenger optreden en 
vaker aanwezig zijn. (als ze niet ziek zijn)!

De gemeente mag stelliger en efficiënter optreden: zo gaan we het doen.
De overstap naar nieuw ophaalbeleid ging in te veel stappen en brieven.

de situatie is nog te nieuw

enquete nu pas terwijl al veel veranderingen zijn geweest. mosterd na de maaltijd.



Er is geen communicatie, je moet het zelf uitzoeken. Het staat wel op de leudalsite maar niet iedereen kijk hier op.

Er wordt geen rekening gehouden met mensen die niet ict onderlegd zijn

Er wordt niet verteld dat we de container aan 1 kant van de weg moeten plaatsen

Er wordt te weinig rekening gehouden met ouderen en mensen die problemen hebben met de digitalisering.
Ook niet met mensen die de taal niet of niet goed beheersen.

gaarne papieren afvalkalender!

Geen informaie over de tijd, hoe laat papier wordt afgehaald. Er zijn bovendien ook niet voldoende kleine avfalcontainers op de 
straaten van Haelen.

Harde stijging 2023 tov 2022 is niet goed gecommuniceerd!

Hoop gedoe over de uitgifte van containers rondom corona, maar begrijpelijk gezien wereldwijde productieproblemen.

hopelijk wordt dit verbeterd door de nieuwe afvalwijzerapp die vanaf vandaag (8 feb) beschikbaar is.

Ik doe alles via de app. Echter merk ik dat veel oudere toch hinder ondervinden omdat zij niet met de digitale tijdperk mee 
kunnen. Bijvoorbeeld de afvalkalender. Je moet digitaal lezen dat je die niet meer krijgt. Niet zo handig als je niet zo digitaal 
bent aangelegd.

ik heb soms het geVOEL dat er niet geluisterd wordt

Ik hoor iet zoveel hierover

ik hoor weinig tot niets van de gemeente Leudal, behalve dat ze willen dat het PMD thuis opgehaald wordt. Ben ik het oneens 
mee. Je maakt mensen meer bewust doordat ze het o.a. PMD zelf naarste kleine milieupark laat brengen. Mensen die dit niet 
goed doen of dumpen, zwaar straffen en handhaven.

Ik kan me niet herinneren iets van de gemeente te hebben vernomen. Alles via Afvalwijzer app.

Ik mis pmd zakken, deze zijn nergens binnen de gemeente niet krijgen. Zelfs niet bij de supermarkten.

Ik zie alleen een focus op het gebied van KCT,PMD,restafval en papier. Ik mis eea over electronica en andere materialen die op 
het milieupark ingeleverd moeten/kunnen worden.

info is vaak te laat.  Waarom de afvalkalender niet standaard op papier naar de mensen sturen?  De Gemeente moet de 
burgers het gemakkelijk maken dan is het resultaat hoger!

informatie beter afstemmen intern.

Is veel scheef gelopen met bv vervangen containers en betalingen daarvan

Kan nog niet echt oordelen, gebruik de app pas kort.

Krijg te laat een melding binnen via de app van een lediging.

leg meer uit in de communicatie hoeveel het wel niet kost om afval niet te scheiden. je kunt dit doen door voorbeelden te 
stellen, is uw PMD zak volledig gesorteerd dan heeft de gemeente weer X euro bespaard dit resulteert in Y cent minder 
afvalstoffenheffing.

lege afval zakken voor pmd zijn nergens te krijgen, en is onduidelijk of ik de grijze ouderwetse koma zakken mag gebruiken

Moeilijke communicatie

Niet iedereen kan online zaken aanvragen. Het niet meer verspreiden van de afvalkalender vind ik een gemis. Ik wil niet overal 
een app voor

ontbrekende communicatie over pmd zakken

Op de site staat niet vermeld wat het aanbieden van de restcontainer kost. Sinds kort kunnen we wel inzien hoe vaak, maar 
nergens staat vermeld wat het ledigen kost van de container. (wel het vastrecht)
* Steeds meer producten worden verpakt met piepschuim, dit mag niet bij PMD, voor de restcontainer is het vaak teveel. en te 
groot, waar heen ermee? Te duur om dit naar grofvuil milieupark te brengen...

Papier wordt bij mij iedere maand opgehaald staat op de afvalwijzer  1 keer per 2 maanden

Pas hier komen wonen

PMD ophalen is duurder, dan nu wij het zelf naar de container brengen. Waarom niet 1 x per maand grof vuil brengen op een 
centrale plaats in het dorp, zoals met de papiercontainer. Dan heb je minder zwerfvuil dan nu. De minima kan het vaak niet 
betalen om naar Maasbracht te gaan.

soms te weintginlichtingen

Teveel online communicatie. Niet iedereen heeft een computer of weet hoe je internet gebruikt

Toegezonden inlogcode diftar werkt niet. Melding "ongeldige inloggegevens"



Vaak er is pas communicatie achteraf. RDMaasland doet dit beter.

Veel fout gegaan in begin, heel veel papieren gekregen en op het laatst klopte het nog niet. Veel veel werk aan gehad om het 
kloppend te krijgen. Echt slechte zaak. Mensen aan woord die er niets van wisten. En veel onduidelijkheid.

Vind de indeling in wat wel en wat niet bij bepaalde afvalstroom hoort soms onlogisch

Vond de 'oude'afvalwijzer duidelijker

voor de mensen op leeftijd wordt geen rekening gehouden I.V.M. computer. Die zijn er niet met groot gebracht

was niet op de hoogte van de ingangsdatum van diftar. Een expliciete brief hierover zou duidelijker geweest zijn. Er is wél op 
die manier gecommuniceerd  over het voortraject en de keuze mogelijkheden.

we krijgen weinig info hierover

wijziging van afvalroutes worden niet tijdig gecomunniseerd

Zelf gebruik ik meestal de afvalwijzer app. Alleen vind ik het altijd fijn om een papier versie te ontvangen om een beter 
overzicht te hebben qua ledigingen.

zoals gewoonlijk staat de gemeentelijke formulering te ver af van de mensen. de afval app werkt wat dat betreft beter, maar is 
niet altijd te bereiken.

zoals ik al aangaf de afvalwijzer zou moeten worden aangereikt aan alle huishoudens in de gemeente, en niet dat de burger die 
niet goed is in de communicatie of verder afwoont, of moeilijk ter been is er geen heeft.

Zolang we zelf geen vragen hebben, lezen we niet alles wat op site staat.

Zorg voor consistent beleid en een werkende App die het ook mogelijk maakt om een code in te vullen. Zorg dat de middelen, 
die aangereikt worden, ook werken.

(zeer) ontevreden

- De gemeente communiceert te weinig op papier; bij digitale info laat de gemeente het initiatief te zeer aan de inwoners over, 
zodat de niet geïnteresseerden of onwilligen niet bereikt worden.
- Ik lees alleen iets over de inwoners, maar niks over de bedrijven. Hoe is het met de afvalverwerking van bedrijven? geldt daar 
ook "de vervuiler betaalt"?

Afvalkalender had zonder kosten gewoon met eerdere post verstrekt kunnen worden! Waarom het omslachtig online 
aanvragen, hetgeen alleen extra manuren vraagt?

Afvalkalender hoort gewoon verstrekt te worden

alles maar digitaal, ben je er niet goed in thuis mis je veel

Als er een fout staat in de afvalwijzer dan wordt men van het kastje naar de muur gestuurd als men deze fout meldt en dat is 
zeer frustrerend. Waarschijnlijk gebeurt dat zelfs bewust.

Als er iets wordt gecommuniceerd dan gaat dit via social media en dit is niet voor iedereen toegankelijk

Als ik al zie hoe slecht het geregeld was met vervanging vuilnisbakken. En wij kijken niet op de website van leudal. Daar moet je 
voor studeren.  Zeer slecht.

Als je een vraag stelt via het contact formulier krijg vaak pas laat of helemaal geen antwoord

Argumenten voor verslechtering afval beleid zijn niet juist

Belachelijk dat de afvalkalender niet meer standaard wordt uitgegeven, grootouders van 90 moeten deze dan online 
aanvragen?!! NIET vriendelijk voor ouderen. NIET vriendelijk voor minder digitaalvaardigen

blijf afvalkalender gewoon verstrekken!

Dat de gemeente toestaat om 700.000 ton huisvuil naar Haelen te halen om hier  " verwerkt " te worden , Plus nog de  Tonnen 
Mest verwerking boven op ons dak te krijgen , Haelen afvoerputje van de gemeente !!!!

de afvalkalender moet gewoon aan huis geleverd worden.

de antwoorden op vraag 5a. In hoeverre bent u het eens of oneens met onderstaande stellingen? .voor verschillende stellingen 
betreffende toekomstig beleid heb ik te weinig informatie om deze te kunnen inschalen. (hoe controleren, wat voor boetes, hoe 
zit het met privacy van de daarin beschikbare gegevens in het afval...) daarmee komen ze automatisch in de rubriek absoluut 
niet mee eens.  Het gebruik van de resultaten van deze vraag zijn onbetrouwbaar omdat gevraagd om een mening over iets 
waar geen informatie over beschikbaar is gesteld en ieder dat vanuit zijn eigen beeldvorming beantwoord en de gemeente 
vanuit haar eigen standpunt kan interpreteren. de optie om meer info daarover te krijgen ontbreekt in vraag 8.

De communicatie getuigd soms van weinig realiteitszin: broodzak om PMD in te stoppen.

De gemeente communiceert nauwelijks hierover



De gemeente doet weinig of niets aan communicatie, het wordt op het bordje van Maasland gelegd en daar is het verder mee 
uit. 
HET WORDT ALLEEN MAAR MOEILIJK GEMAAKT. Resultaat is dat je je afval in de container kiept en er verder niet naar kijkt.

De gemeente heeft in december een brief gestuurd waarin stond dat het afval beter gescheiden word. Er stond echter niets in 
dat er dit jaar geen Afvalkalender verstrekt zou worden, of dat de inzameldagen zouden wijzigen. Ik zag het puur toevallig toen 
ik iets op de kalender moest opzoeken, maar op de eerste ‘oude’ inzameldag stonden veel Kliko’s aan de straat die dus niet 
geleegd werden.
In diezelfde brief stond ook dat er teveel zwerfafval werd aangetroffen. Bij de tarieven die de gemeente hanteert kan ik me heel 
goed voorstellen dat mensen het afval in de natuur dumpen. Niet netjes, maar de gemeente vraagt er zelf om.

De gemeente maakt het zich vooral zelf gemakkelijker, door bijv. geen kalender meer te verstrekken. Stuur elke inwoner 
gewoon een kalender om in de kast te hangen.

De gemeente werkt vanuit het standpunt slikken of stikken.

De gemeente zou de bewoners beter moeten inlichten over bepaalde zaken. Niet iedereen ( ouderen) heeft een computer 
en/of toegang tot internet. Waarom communiceert de Gemeente niet met huis aan huis berichten, net zoals deze enquête!

Er is geen communicatie.

Er is geen of onvoldoende of tijdige communicatie geweest over het aanbieden van PMD afval in doorzichtige plastic zakken. Te 
gek voor woorden.

Er is vorig jaar een enquete gehouden. Hier is naar mijn idee geen terugkoppeling van gegeven. Vindt het schandalig dat we 
geen afvalwijzer meer in de bus krijgen. Opmerkingen op social media geen antwoord op gekregen.
De kosten zouden niet hoger worden maar dat is niet het geval.
In 2021 vast recht 140 liter 131 
In 2022 vast recht 140 liter 157
In 2023 vast recht 140 liter nog niet op site te vinden
In 2021 14x gratis ledigen
In 2022 € 10,90 per keer nog extra
In 2023 € bedrag nog onbekend.
Het is inmiddels 7 februari en kosten zijn nog niet zichtbaar

Er is zo vaak gewisseld van beleid van wat er bij het gft of bij het pmd mag, dat ik nooit zeker weet of ik het goed doe. 
Chipszakken of tandpastaverpakkingen, plastic bloempotjes en doordrukstrips van kauwgom mochten nooit bij het pmd en nu 
ineens wel?
Keukenpapier bij het gft? Mosselschelpen of potgrond mocht eerst ook niet en nu wel?
Oud en kapot textiel in de textielbak of alleen netjes en schoon textiel?
Ik zou ook graag willen weten wanneer een partij pmd wordt afgekeurd. Mogen flacons en dun plastic bij elkaar? Mag je een 
plastic doosje volproppen met plastic zakjes?

Er worden dingen beloofd en niet nagekomen, zoals in punt 4 benoemd

Er worden veranderingen door gevoerd, ik vraag me af hoe ze kunnen controleren hoe vaak mijn container buiten staat. gaat 
dit op gevoel? of moet ik gewoon 12 keer betalen?

Er wordt weinig gecommuniceerd door de gemeente en ik denk dat de taal die gebruikt wordt in de communicatie niet voor 
iedereen duidelijk is.

gaarne papieren afvalkalender!

Geef mij gewoon dat kalenderoverzicht.

Geen enkele duidelijke communicatie en ik mis de papieren afvalwijzer

Gemeente gebeld inzake een ophaalprobleem met Maasland. Wijzen van zich af en zeggen dat zij er niets mee te maken 
hebben. Wel belasting innen maar geen aandacht als de burger een probleem heeft.

gemeente Leudal communiceert over alles waardeloos

Gemeente moet in communicatie richting burger aangeven wat het in financiële zin betekent voor de burgers als zij aan 
(betere) afvalscheiding doen!

Gezegd wordt dat goed scheiden de kosten voor mij verlagen. Is niet juist. Omdat het basistarief erg hoog is, blijf ik ondanks 
minder aanleveren te maken met hoge kosten

Heb via iemand van een andere gemeente moeten horen over de afvalkalender, dat dit nu online gaat. Vind het schandalig dat 
de gemeente ons niet daarover een brief gestuurd heeft.Er wonen in leudal ook mensen zonder computer en met name 
oudere. Die tellen zeker niet meer mee.



Het beleid over afval verandert iedere paar jaar. Voor ons als inwoners is er geen touw meer aan vast te knopen. We scheiden 
steeds beter en het wordt alleen maar duurder.

het is en was een laks gedoe wat minstens een jaar extra heeft gekost

Het is ons lang niet duidelijk geweest dat pmd afval in een doorzichtige zak aangeboden moest worden. Dat las ik dit jaar pas 
de eerste keer. Er zitten bijv ook geen stickers op de pmd containers dat zwarte zakken niet mogen

huis aan huis verspreiding is helder en duidelijk voor alle doelgroepen.

Iedereen gaat er vanuit dat men alles online moet doen en iedere dag alle berichten na moet kijken hoe zit dat met ouderen 
die niet zo thuis met computer waarom niet gewoon huis aan huis bezorging van afvalkalender

Ik heb al meerdere keren iets aangegeven bij die gemeente. Maar nooit een antwoord mogen ontvangen. De website is niet erg 
overzichtelijk.

ik heb soms het geVOEL dat er niet geluisterd wordt

Ik krijg nooit info van de gemeente, wel van Maasland

Ik mis de papieren versie. Nu moet ik deze ergens maar zelf printen.

Ik ontvang nu een brief, normaal zie ik geen berichten van de gemeente.

Informatie te laat en onvolledig . Bericht van afval kalender  kijk je pa als de eerst ophaal dag geweest is.

Je wordt "gedwongen" om digitaal te gaan. Heb voor verschillende mensen de afvalkalender uitgeprint

Kan volgens mij veel duidelijker

Kastje naar de muur als je vragen/opmerkingen hebt

Kunnen nog niet eens hun eigen regels of af spraken nakomen

Leudalse ambtenaren zijn luie niksnutten!

meer bewustwording onder de mensen creeren door betere voorlichting en niet alleen via social media

Meer communiceren over wat er precies fout gaat en ook de kosten duidelijk maken. Aan de andere kant ook beter luisteren 
naar de klachten van de inwoners.

Men gaat er teveel vanuit dat iedereen een smartphone heeft.
De afvalkalender online aanvragen; veel mensen kunnen dat niet. 
Gewoon huis aan huis bezorgen. 
De website is vaak onduidelijk.

Mij was onbekend dat pmd enkel in doorzichtige zakken mag worden aangeboden, deze zakken bleken later niet beschikbaar. 
Niet op het gemeentehuis,  niet bij de supermarkt.

Moet huis aan huis

Niet professioneel beleid van gemeente. Doen maar wat en geven gekleurde informatie die hun goed uit komt. Proberen 
steeds het slechte imago op te poetsen maar dat lukt niet. Amateuristisch en doorzichtig gedrag.

Niets te zien op de afvalwijzer app hoe vaak ik mijn pas gebruik. Dus totaal geen overzicht. Komen hun beloftes dus niet na

Onduidelijk is het waarin pmd aangeboden kan worden. Mag het in een witte zak? Pmd -zakken zijn in Neer niet te krijgen.

Op de website staat:
Door technische problemen met de ondergrondse containers kon de DIFTAR-functie niet eerder in gebruik genomen worden. 
We hebben de tijd gebruikt om een extra privacy-beveiliging in te bouwen. Daarom sturen wij u in de eerste week van februari 
een persoonlijke toegangscode waarmee u voortaan kunt inloggen. U kunt hiermee inloggen vanaf 8 februari 2023.
Deze code heb ik nooit ontvangen dus inloggen is niet mogelijk.

oude systeem/ophaaldag container (rest en gft) op vaste dag (vrijdag) nu verspringt het of dinsdag (gft) of woensdag(rest)

Over de zitting hierover met drie doctorandussen is geen informatie noch besluiten lijst verstrekt

reeds eerder aangegeven om de mensen te stimuleren om beter te scheiden huis aan huis een folder te bezorgen en dat een 
keer of 3 per jaar om duidelijk te maken hoe het ervoor staat met scheiden en welke punten het nog verbeterd kan worden

Slechte communicatie ook over het bladafval

Te veel websites die niet het antwoord geven op je vraag.

Te weinig wordt rekening gehouden met mensen die niet over digitale middelen beschikken of daar niet in thuis zijn

Ten tijde van de wisseling van de grijze afvalbakken vond ik de communicatie onvoldoende maar vooral verwarrend. Informatie 
kon ik niet online vinden. Bellen was noodzakelijk.



U schrijft dat het PMD-afval nog te veel verontreinigd is. U schrijft niet waardoor. De communicatie kan beter. Waardoor is het 
PMD verontreinigd? Wat doen we met gebakdozen van Heerschap (plastic en karton)? Zelf van elkaar afscheuren? Idem met 
plastic van broodjeszakken van de Lidl? Is het papier van de Lidl zuiver papier of geplastificeerd papier? Wat is het dan, PMD of 
restafval? Waarom verbiedt de gemeente bij de ondernemers geen combinatie van plastic en papier?

Vooral voor oude mensen is het helemaal niet fijn dat ze geen papieren afvalwijzer meer krijgen

Vorige keer (bij uitrol nieuwe beleid) wordt uitsluitend het nieuwe beleid uitgerold als vaststaand feit. Inspraak burger? Er is 
toen ook een enquete geweest begreep ik na lang aandringen, maar de resultaten hiervan en de vertaalslag naar het beleid 
ontbreken nog steeds. Transparantie leidt tot begrip en begrip tot acceptatie en acceptatie tot minder problemen. Ook is het 
nodig om dit huis-aan-huis te communiceren i.p.v. allen online voor de oudere inwoners en de vele inwoners die dit niet actief 
volgen.

Vragen wordt doorgegeven en een terug bel verzoek maar hoor niks meer. Al een paar keer

Weet niet of de gemeente Leudal hier iets aan kan doen maar de communicatie met Maasland is miserabel, wanneer je de 
gemeente Leudal vervolgens om toelichting vraagt dan wijzen ze continu naar Maasland, terwijl gemeente Leudal de 
opdrachtgever is

Weet vaak niet waar het in moet. Voor een kalender moet je bellen. Krijg verschillende keren info over het scheiden. Moet in 
een keer kunnen.

welke communicatie ???? die is er helemaal niet.

Welke communicatie? Tot op heden geen enkele communicatie gezien.

werking app duurt lang

Wijzigen enkel via facebook, leest lang niet iedereen. Verder is er vrijwel geen communicatie vanuit de gemeente, niet enkel op 
gebied van afval

Wijzigingen van afvaldagen werden niet tijdig gecommuniceerd.
We moesten er via de app achter komen dat we nu op verschillende dagen rest- en tuinafval aan de weg moeten zetten.
In het algemeen ben ik ontevreden over de manier waarop de gemeente met afval ophalen omgaat. We moeten nu alles zelf 
doen, betalen meer en krijgen minder service.

wordt slecht gecommuniceerd

Zie vorige uitleg. Leudal behoort een goede partij in de arm te nemen voor afval als zij dat niet zelf kunnen regelen en 
organiseren. Dit moet niet op kosten van de gemeenschap afgewenteld worden. Als andere gemeentes dit goed kunnen 
waarom deze gemeente niet?
Hoe duurder afval wordt hoe meer er op straat en in de bossen ligt.
Ook staan er veel te weinig prullenbakken aan de straat. M.a.g. overal blikjes! Burgers zijn heden ten dage echt niet meer op te 
voeden, vooral niet als ze hier tijdelijk zijn.

Zoals gezegd, in de hele gemeente forse toename van zwerfafval. Tot grof huisvuil aan toe.

Zoals reeds aangegeven, de afval ophaal dagen wisselen te veel waardoor de mensen zonder smartphone en app het niet meer 
kunnen behappen.

zou graag de papieren versie standaard willen krijgen.
en de route dagen zijn heel verwarrend



Bijlage 8
N.B. Onderstaande opmerkingen zijn een letterlijke weergave van de reacties van de respondent en kunnen dus foutieve spelling of grammatica 
bevatten.

Heeft u nog andere opmerkingen of suggesties aan de gemeente Leudal op 
het gebied van afval? Dan kunt u ze hieronder kwijt.

- Ik verneem niets over afval dat in het buitengebied rondzwerft. Met name in het natuurgebied Leudal, dat Natura 2000- 
gebied is, zwerft afval rond dat te weinig opgeruimd wordt. Het is onduidelijk ( en het is ook niet te achterhalen) welke instantie 
in natura2000gebied Leudal belast is met handhaving, in geval van afvaldumping. Afd. Handhaving v d gemeente is niet 
aanspreekbaar op dit punt.
- de kleine milieucentra in de kern Haelen zien er vaak vervuild uit. De ligging van het milieuparkje bij het zwembad in Haelen 
ligt te zeer in een verscholen hoekje v d  parkeerplaats. Er is ook geen camera of ander toezicht aanwezig.

* maak een 2de hands hoekje bij het milieupark;
* laat burgers bijv 3-4 keer per jaar gratis een aantal keren gebruik laten maken van het milieupark;

* vraag 5 is onduidelijk! Er staat dat ik in 2023 voor het restafval van 2022 
  betaal. Ik neem aan dat dat 2023 moet zijn!
* Tijdens de winter maanden (dec,Jan en febr) 1 x minder per maand de     
  groene container ophalen!

1 of 2x per jaar grofvuil ophalen dan staat er ook niet zoveel langs de afvalcontainer

1) inzamelpunt voor luiers
2) gratis verstrekken van plastic zakken vor pmd afval(zie gemeente nederweert)
3) ledigen pmd containers  voor het weekend of zorgen dat deze qua inhoud meer kunnen verwerken

1. Frituurolie. Ik weet dat je het naar het milieupark kunt brengen, en je kunt het ook bij de Jan Linders in Haelen kwijt, maar ik 
zou graag meer inzamelpunten ervoor zien.
2. Oud papier. We wonen in een doodlopend deel van de straat en zien de vrachtwagen met de vrijwilligers niet aankomen, 
zodat we het niet net op tijd buiten kunnen zetten als het regent. Meestal als we regen verwachten slaan we de maand over. Ik 
zou graag de inzet van blauwe containers zien, zoals ze bijvoorbeeld in Heinsberg (DLD) gebruiken.

2x de mogelijkheid te hebben om op afspraak het grof vuil op te laten halen; omdat sommige mensen geen grote auto hebben  
om het af te voeren en of BE rijbewijs hebben. en onvoldoende ruimte te hebben om het op te slaan.

aan de de rommel bij de container voor het glas kleding plastic moet iets gedaan worden in Roggel

aanbieden van afvalzakken voor plastic etc.

Afval bakken gratis

Afvalheffing op basis van het aantal personen in een huishouden. Alleenstaanden betalen in verhouding erg veel ten opzichte 
van huishoudens met meerdere personen.

Afvalinzameling gratis maken, dan wordt er ook niet zoveel meer in het bos gedumpt!

Afvalstoffenheffing aanpassen aan het aantal personen per adres “

Afvalwijzer papieren versie standaard sturen.

Als de gemeente beslist pmd zakkeb thuis op te halen dan vrees ik rondslingerende zakken en weer een extra vrachtwagen op 
straat

als de gemeente pmd zakken gaat uitdelen, let dan aub op dat deze vol ook in de containers passen! 
het is storend dat als de containers vol zijn, mensen hun afval er langs zetten. aub hiertegen optreden. evt bord plaatsen bij 
container en volgende lediging aankondigen zoals bij de brievenbussen. 
Let op dat de kosten niet dusdanig stijgen zodat mensen in het buitengebied gaan dumpen. Dan ben je als gemeente veel 
verder van huis! 
Werk aan bewustwording over het bestaan van producten met minder afval. Zo komt er minder afval. Er zijn veel alternatieven 
Bijvoorbeeld bij shampoos, menstruatie producten, wasmiddelen, enz.

Als de kosten voor het milieupark omlaag zouden gaan, zouden veel meer mensen daar gebruik van maken. Geef ieder adres 
bijvoorbeeld 2 x gratis brengen. Dat ga je terugzien in de terugname van afvaldumpingen.



Als het mogelijk is de milleustraat niet al te duur maken, dan wordt er mss minder afval langs de weg gedumpt.

Als je miinder afval wil dan moet je bij de producent ervan gaan ingrijpen; bij de fabrieken e.d. die alles inpakken, en niet bij de 
burger die ermee opgezadeld wordt. Als je minder afval in je container wil dan moet je minder afval in omloop brengen.

Als jonge ouders moet je maandelijks de container aan de weg zetten door de hoeveelheid luiers. Zuinig doen gaat dus niet al 
zou je dit wel willen. Zorg voor een voorziening om luiers in te zamelen. Matig het tarief en niet een jaarlijkse stijging van 55% 
dat kan echt niet. De vervuiler betaalt. Geldt dit ook voor ouders met jonge kinderen?

Als men geen smartfoon heeft of deze niet begrijpt is het noodzakelijk om een afvalkalender te hebben.

Als PMD huis aan huis opgehaald gaat worden d.m.v. die zakken aan de lantaarnpalen voorspel ik dat dat een rommeltje wordt. 
Daagt de jeugd uit tot vandalisme en die stink plastic verpakkingen thuis bewaren trekt weer ongedierte aan. Het is snel al heel 
veel wat je verzamelt.

Als PMD in een container opgehaald wordt is restafval in zakjes aan de containers mee te geven. Zie voorbeeld Peel en Maas

Als PMD van huis gehaald wordt Meer opbrengst..  teveel moeite om het weg te brengen. Plek vaak vies glasscherven enz.

Als scheiden geld kost, zullen veel mensen afhaken.

Als werkenden zouden wij het prettig vinden als PMD wordt opgehaald. Ik ben zelfs bereid hier iets meer voor te betalen. 
Wegbrengen kost nu een hoop tijd met vaak stinkende zakken. Dit zorgt ervoor dat dit afval sneller in de rest-container beland.

belachelijk dat de pmd zakken zelf betaald moeten worden. stimuleert niet / kan beter

Belasting verhogen zodat stort gratis of stuk goedkoper kan, nu wordt er teveel gedumpt omdat de stort echt buiten 
proportioneel duur is

Betaling spreiden over 12 ipv 10 maanden

Beter bereikbaar zijn en als je een klacht indient daar ook op reageren en niet negeren zoals ze nu altijd doen

beter/vaker toezicht op ruimte rondom verzamelpunten

Betere bereikbaarheid en sneller de vragen en opmerkingen beantwoorden

Betere controle m.n. in de weekenden op het stapelen naast de containers. En zoals eerder gezegd: betrek de buurt/ dorp 
eerder bij besluiten.

Betere voorlichting jeugd op scholen

Betrek de verpakkingsindustrie in wat voor soort verpakking wordt gebruikt en of het dus thuis hoort bij PMD of restafval. We 
blijven te vaak zitten met de vraag "waar hoort dit nu thuis?".

Bij de nieuwe afvalcontainers bij het zwembad , een strenger toezicht en handhaving door flinke boetes bij het niet gebruik van 
de containers. Het is anders in de kortste tijden een bende

Bij melding afvaldumping wel het gevoel dat er adequaat wordt gereageerd. Manier van melden werkt ook goed via de website

Bij verandering van afval graag brief huis aan huis,zodat iedereen dit weet

Camera bewaking bij de milieuparken om zo diegene die daar hun afval zonder meer dumpen ook sneller te kunnen 
aanpakken.

Camera plaatsen bij afvalcontainers en boetes geven.

Camerabeveiling bij containers Beegderweg en Sporthal.

camera's bij PMD bakken voor afval dumpingen.
goedkoper maken milieustraat tegen afval dumpingen
ophalen grofvuil, hout, metaal in de dorps kernen, bijv. 4 zaterdagen per kwartaal ? voor de mensen zonder aanhanger en met 
laag inkomen.

Communiceer duidelijk waar je de afvalzakken voor plastic kunt kopen, ik weet niet waar ik ze kan kopen. Laat zien wanneer de 
containers van het milieustation in een dorp worden geleegd.

Container luier/incontinentie mat  Betaal veel extra vanwege dit

containerpark bij kerk in de kern Neer is een kleine stortplaats aan het worden. Omdat het zo verpauperd uitziet, wordt er nog 
steeds meer restafval neer gezet. Ik was laatst in Leveroy, daar was ook een containerparkje, dit zag er netjes en onderhouden 
uit. Het kan beter!

Containers moeten vaker geledigd worden. Te vaak zijn deze vol!  Dan wordt voorkomen dat de burgers rotzooi dumpen. 
Proactievere dienstverlening voorkomt problemen en kosten!  AKTIEPUNT Gemeente!

Controle voor het dumpen van afval naast de containers als de containers vol zijn. Het plaatsen van een camera werkt niet.

dat bij de stort niet al het afval omhoog zou hoeven gooien dit is beter voor een menselijk lichaam.

Dat de grijze container vaker aan de straat mag.



dat er vaker wordt opgehaald kan worden.

De  verzamelpunt afval beter controleren en ledigen vaak een puinhoop

de aankondiging van deze enquête  was op 31 januari. ik heb de uitnodiging om deel te nemen ontvangen op 10 februari, en 
krijg de kans deze in te vullen voor 20 februari, weer zo'n slechte manier van communiceren van de gemeente Leudal, als de 
tijd al half om is de burger vragen deel te nemen.

De afbreekbare plastic zakken voor in de groen container zijn een ware oplossing voor het minder reinigen van deze container 
na het ledigen. Echter zou het beter zijn dat de zakken iets langer mee zouden gaan zodat je de zak b.v. langer dan een maand 
in de container kan houden zonder dat deze stuk gaan. De huidige zakken beginnen al te vergaan als deze 2 weken in de 
container zitten dat is echt te kort naar mijn mening. Ik weet natuurlijk niet wat jullie hier aan kunnen doen, maar het zou fijn 
zijn als de producenten van deze zakken de levensduur met een paar weken zouden kunne verlengen zodat ik niet iedere 2 
weken de container aan de weg hoef te zetten. Het zou nog al wat water kunnen besparen.

De afval bakken vaker ledigen in /bij  openbaren gelegenheden (speeltuintjes) parkjes (dumpplaats voor drollen zakjes) Meer 
toezicht BOA op de vervuilers speeltuintjes en openbaren plaatsen en niet op een fiets die bij Action verkeerd staat. MVG.M

De afvalcontainer opening bij zwembad in Haelen is veel te klein en de gebruikelijke hiervoor bestemde PMD zakken passen er 
met veel moeite in.

De afvalheffing is veel gestegen. Ons werd voorgespiegeld dat we goedkoper uit zouden zijn maar dat is Utopia gebleken. Het 
vastrecht is 25 euro hoger geworden.

de brenglocaties voor het weekend ledigen. Als je daar  maandagmorgen iets wil brengen zitten ze vaak propvol

De burgers niet op laten draaien voor de extra kosten. Gebruik de overwaarde van de grondverkoop voor de bouw van 
woningen in heytse.

De container voor plastic wordt soms ook gebruikt voor restafval, is te toegankelijk. Mij lijkt ophalen beter te controleren

De containerparken voor grofvuil puin, snoeiafval zijn voor inwoners van de randdorpen zoals Neeritter te ver weg

De containers voor plastic afval mogen wel wat vaker leeg gemaakt worden 
Vaak komt het voor dat de containers vol zijn zodat ik mijn afval niet erin kan doen en weer mee naar huis moet nemen. Erg 
vervelend.

De gemeente doet veel te veel onderzoeken, die handenvol geld kosten. Ook dit onderzoek brengt niks nieuws en kost veel 
geld!!

de gemeente had inzamelpunten voor luierafval beloofd bij de invoering van het afvalbeleid in 2022. deze zijn er niet gekomen. 
ik mis verdere communicatie of er alsnog luierafvalpunten komen en op welke termijn

De gemeente heeft mijn mailadres al.
Plaats opnieuw een afvalbak bij  de zandvang/ wateroverloop beek.
Zwerfafval is erger en duurder om te verzamelen.

De gemeente kan een voorbeeld aan andere gemeentes nemen

De gemeente Leudal was een van de eerste gemeenten indertijd die met afvalscheiding en afvalvermindering begonnen is door 
middel van Maasland Reiniging. Mag je trots op zijn en vooral eigen beleid blijven maken!

De gemeente moet camera's plaatsen bij containers .
Misschien wordt er dan niet meer zoveel gedumpt.

De gemeente moet meer controleren op de naleving van haar afvalbeleid en zo nodig boetes opleggen aan degenen die er met 
de pet naar gooien.

De hoeveelheid zakken restafval, tweemaandelijks opgehaald door de werkgroep zwerfafval in Horn, wordt niet meegenomen 
in de berekening van het aantal kg.'s restafval per huishouden per jaar.  Er is gewoonweg duidelijk dat de hoeveelheid restafval 
in bermen en struiken is toegenomen sinds betaling per lediging restafval. Wordt er daarnaast ook  iets ondernomen n.a.v. de 
gemaakte camera-opnames van illegale dumpingen bij de afvalverzamelplaatsen?

De kleine ondergrondse restafval containers schieten na openmaken snel dicht waardoor je het afval er nog niet in hebt.

De kleine restafval containers met inzet bak zijn licht van gewicht, en beetje topzwaar, en gevoelig voor omwaaien bij harde 
wind. Het zou misschien helpen om onderin wat extra gewicht aan te brengen als ze toch "verbouwd"worden voor  de 
inzetbakjes.

de klep/gleuf om gescheiden plastic aan te bieden op de parkeerplaats bij de Aldi in Heythuysen is zonder meer te klein.

De kosten voor afval worden steeds hoger. Ik weet niet hoe dit qua kosten geregeld is in Belgie maar ik zie vaak dat Belgen in 
Neeritter op Krekelbergplein hun afval komen dumpen. Dat is toch ook niet de bedoeling lijkt me, maar zal moeilijk 
controleerbaar zijn.



De kosten voor ijverige scheiders moeten omlaag en de boetes voor dumpers mogen torenhoog!

De mensen die de ondergrondse restafval in 2022 van de container niet gebruikt hebben moeten door de Gemeente Leudal 
hierop aangesproken worden. 
x Ik betaal wel €3,= per zak restafval voor de ondergrondse container
x Die het hele jaar niks stort boete opleggen, voor het afval dat ze niet in de ondergrondse container storten.
x Als ze het op andere plaatsen dumpen zijn 't extra opruimkosten voor de gemeente Leudal

de milieuparkjes worden voor te veel andere spullen gebruikt waardoor het vaak een schandplek wordten ons extra op kosten 
jaagt.

De mogelijkheid om het restafval te wegen, op deze manier betaal je letterlijk voor je afval. Denk dat mensen dan kritischer 
gaan kijken. Nu kun je nog steeds je bak vol duwen met allerlei rotzooi ongeacht hoe zwaar dit de bak maakt. Daarnaast vind ik 
dat een gemeente zeker dient te faciliteren in het eenvoudiger maken van de scheiding voor afval zoals het gratis aanbieden 
van zakken. In mijn vorige gemeente, Roerdalen, werden deze huis aan huis 1x per maand verspreid bij de folders. We dienen 
samen naar oplossingen te kijken en niet alleen naar de vervuiler betaalt. Wat betreft kca mogelijk een extra melding/brief of 
bij de lokale bakker/slager/supermarkt een bericht ophangen wanneer deze chemokarren waar staan. Niet iedereen heeft 
social media en zeker omdat het maar 2x per jaar is.

De plastic container is vaak in het weekend vol, misschien op vrijdag ledigen!!!!

de pmd bakken op het krekelbergplein gewoon handhaven. werkt perfect. Als de mensen moeten gaan betalen voor hun pmd 
dan wordt alles gewoon voor de container gezet met als gevolg een grote puinhoop!!!!!!

De PMD-bakken in de wijkparken in Roggel zijn met tijden overvol. Ik snap dat de gemeente een bepaalde piek niet kan 
voorkomen. Maar een extra controle en leegmaken van die bakken vind ik wel wenselijk. Anders ontstaat er in mum van tijd 
een puinhoop. Mensen plaatsen zakken er gewoon naast. 
Ook de nieuwe ondergrondse bakken in een wijkpark (Brugstraat, Roggel) vind ik de opening te klein om die grote PMD-zakken 
in kwijt te kunnen. Elke keer ellende. Dus moet ik op zoek naar een andere plek. Vaak zeul ik er nu mee naar Heythuysen (bij de 
AH of rijd ik langs de milieustraat). Waarom zo'n smalle inwerpopening?!

De prijzen voor de stort zijn veel te hoog. Het valt ook op dat er de laatste tijd meer gedumpt wordt. Hier kan de gemeente ook 
iets in betekenen. Bij andere gemeenten is dat ook beter geregeld.

De te betalen basis afvalstoffenheffing heeft niets met het principe van de vervuiler betaald te maken. Dit is enkel bedacht door 
de gemeente om de vaststelling/inning goedkoper te maken voor de gemeente . Ik lever per jaar   ca. 140 ltr afvalstoffen in , dat 
staat in geen enkele verhouding tot het te betalen bedrag!

De troep en de onooglijke verroeste verzamelcontainers in de steegh in Neer opruimen.

De voorziening om afval naar de milieustraat te brengen, zou ook gratis aangeboden moeten worden om mensen te 
stimuleren zo goed mogelijk hun afval te scheiden.

Doe wat meer afvalbakken voor hondenpoep, bv waye en ook Ligteveld

door de unieke code weet U toch ook wie dit formulier heeft ingevuld.!!!!

Door het steeds duurder te maken word er meer en meer gedumpt en vind dat de gemeente wel f in hunsel ook open moet ik 
ga niet voor elke kleinigheid naar Maasbracht of roggel rijden

Door meer afval aan huis op te halen wordt de neiging om afval WEL te scheiden vergroot. Dit zou een boel gedoe schelen!

doorzichtige afvalzakken met trekband voor PMD zijn in de gemeente Leudal moeilijk verkrijgbaar. Het zou fijn zijn als ze 
ergens (gratis) te verkrijgen zijn.

Draag het gekozen groene beleid stellig en krachtig en eenduidig uit.
Hou het eenvoudig. Ga niet op de hurken zitten; we zijn volwassen mensen.

Drie punten. punt 1 is voor deze enquête: Omdat wij maximaal scheiden is de vraagstelling niet correct en je hebt geen 
mogelijkheid om aan te geven dat de scheiding al maximaal is. Punt 2 gaat over orde en netheid en dus handhaving hierop bij 
de milieu parkjes. Het parkje aan de kruissingel in Roggel is soms een echte vuilnisbelt. Punt 3 gaat over de scheiding zoals wij 
die ervaren bij het afleverpunt  op het milieu park  op het industrieterrein in Roggel. Ik zie daar dat zorgvuldig door mij 
gescheiden klein chemisch afval deels bij elkaar wordt gegooid. Daar heb ik als chemisch technologisch ingenieur moeite mee. 
Van de andere kant vraag ik mij af of de in mijn ogen zeer laag opgeleide mensen die dit werk doen wel in staat zijn om de 
effecten wat zij doen te overzien.

Duidelijk beleid voor het afval. Niet iedere paar jaar veranderen in tarieven, ophaalrooster e.d.
En nogmaals: groene container iedere week buiten zetten !!

Duidelijk communiceren, ook naar nieuwe bewoners. Beschikbaar stellen van pmd zakken. Desnoods huis aan huis bezorgen.

Duidelijker zijn in de voorlichting

Een camera zou zeer nuttig zijn bij de afvalcontainers ivm met de vele dumpingen bij de containers.



Een container voor oudpapier zal handig zijn. 
De PMD zakken moeten gratis worden uitgegeven en ook voor mensen op het platte land toegankelijk zijn.

Een gemis in de gemeente is het afwezig zijn van luiercontainers. Ik denk dat als container voor PMD zou zijn en restzakken 1x 
pw worden opgehaald, er nog veel meer gescheiden zou worden. Zie Peel en Maas bijvoorbeeld.

een luiercontainer!

Een paar keer gratis grofvuil aanbieden per jaar.

Een paar keer per jaar gratis naar de stoort. Zou helpen tegen wild dumpen.

Er is een mooie folder over "Wel/niet bij het GFT" en een andere "Wel/niet bij het PMD"  Waarom niet ook een mooie folder 
voor de glascontainers?

Er moet ook een inzamelpunt voor luiers komen zoals in buurgemeenten verder aanbevelingen om zakken te gebruiken in 
groen containers voor als je saus of of vloeistoffen weggooit. Verder moet het duidelijker worden wat je met oude medicijnen 
moet doen.

Er wordt vaak vuilnis en ander afval in het buitengebied gedumpt, 
de pakkans moet zo hoog mogelijk worden!

Er zijn te weinig PMD containers in Baexem. Deze zitten altijd overvol, waardoor er veel naast ligt. Capaciteit moet worden 
verhoogd, of vaker ledigen.
Huis aan huis PMD ophalen is geen optie, zorgt voor te veel vervuiling naar het milieu (plastic waait weg) en ziet niet uit.

Er zou meer toezicht moeten zijn op de inzamelolaatsen. bijvoorbeeld middels camera's. Er wordt te veel naast de PMD en 
glascontainers gedumpt.

Faciliteer de burgers zo goed als mogelijk om daarmee te stimuleren dat het scheiden van afval nog beter geschiedt. Dat is van 
groot belang voor onze toekomstige generaties.

Fijn dat het groenafval gratis weg kan.

Ga door zo!

Ga zo door!

Geef de burgers gratis PMD zakken en laat ze het PMD zelf wegbrengen, dan bewegen de burgers ook nog!

Geef een optie voor kleinere hoeveelheden grof vuil / puin. Milieuparken liggen niet centraal genoeg voor de hele gemeente, 
waardoor risico op dumpen groter wordt.

gelieve luiercontainers te plaatsen, is vd zotte dat wij ze nu elders lees anderen gemeente in de luiercontainer gooien

Gemeente Leudal is de enige gemeente waar het PMD niet opgehaald wordt. Het is zeer wenselijk dat dit wel opgehaald wordt. 
Naar het milieupark gaan is voor oudere mensen vaak niet te doen.

Gemeenten waar minder afval gescheiden wordt zijn milieuvriendelijk én goedkoper. Stop met onjuist diftar beleid!

GFT afval 1 keer per week inzamelen in de zomermaanden zou het afvalscheiding bevorderen.

Glas- en pmd containers beter in de gaten houden en zo nodig vaker ledigen.

graag gratis afval zakken voor PMD

Graag met spoed het plastic probleem oplossen zodat we altijd het plastic kunnen inleveren bij de containers

Graag mooiere afvalcontainers achter de kerk in Neer. Ziet echt niet uit.
Ben nergens meer versleten en lelijker exemplaren tegengekomen.

Graag pmd  en oud papier aan huis op halen, vooral zeer goed voor de inwoners die niet zelf kunnen gaan met hun afval en 
papier. Ik ben van mening als dat het aan huis word opgehaald , nog beter gescheiden word

Graag vaker restafval container ophalen duurt te lang 1x per maand, en karton container mag van ons ook vaker komen

graag zou ik zien dat de gemeente gaat voor de kwaliteit van het scheiden en aan de hand daarvan de beste oplossing kiest. 
mogelijk levert dat uiteindelijk (voor het milieu en de gezondheid) een beter resultaat op dan het huidige beleid. verder is het 
enorm storend, dat er veel te weinig punten zijn om het afval af te leveren, hetgeen regelmatig in het dorp Haelen leidt tot 
plaatsen van afval naast de containers. de gemeente handhaaft daarop niet, hetgeen uiteraard een doorn in het oog is van 
degenen die wel op een nette manier met het afval proberen om te gaan.

Gratis luierinzameling is wenselijk. Nu een grote container maandelijks aan straat door de luiers.
Gratis pmd zakken en ophalen aan huis helpt bij betere afvalscheiding

Gratis te verkrijgen pmd zakken bij de supermarkten en toch liever een papierenversie van de afvalkalender.

Greeg meer kleine avfalcontainers op de straten van Haelen plaatsen. Ook graag meer containers voor hondenpoep opzetten 
met voldoende hoeveelheid van poepzakjes - er is namelijk te veel hondenpoep op straat.



Grijze container vaker ophalen zonder extra betalen

Groter afval moet makkelijker maar zeker minder duur af te voeren zijn. Nu beland teveel in de berm of naast de containers 
etc.

Grotere opening bij containers voor PMD afval en kleine container in wijk milieu park voor klein chemisch afval

Handhaven op illegale afvalstorting bij de PMD containers in Neeritter door buitenlanders (Belgen e.d.). Zorgt nu voor rommel 
en frustratie onder bewoners.

Handhaven!

Heb de indruk dat er niet goed onderhandelt wordt met de uitvoerende bedrijven.
Vraag me af of uiteindelijk alles tocht niet op de grote hoop komt. Zou hier wel meer over willen weten. Beetje PR zou moeten.

Heeft men er over nagedacht als PMD huis aan huis opgehaald wordt wat voor een stank t wordt in zomer dag en voor onze 
garage ook de zakken van de buren(3) lokaas voor vogels/katten en ratten geen voorstander van

helaas lijst pas vrijdag 17 februari ontvangen en opgestuurd op 18 februari 2023.

Help de mensen die het moeilijk hebben. Ga kijken hoe het zo makkelijk en goedkoop mogelijk kan.

het  beetje restafval zou ik op dit moment ook nog wel zelf kunnen wegbrengen
het vroege tijdstip van de ophaalledigingen is niet prettig

Het gratis verstrekken van PMD zakken, bijv bij de supermarkten in de gemeente Leudal, helpt om het afval nog meer 
gescheiden aan te bieden. Lammer dat de tarieven in 2023 stijgen.

Het groene afvalbeleid zou mijns inziens aangepast moeten worden. In de buitengebieden wonen mensen met grote tuinen. 
Gedurende het snoeiseizoen komt er veel groenafval. We mogen echter maar 1 keer per week maximaal 2 kubieke meter bij de 
brengvoorziening aanbieden. Is het mogelijk om maximaal 52 keer per jaar te brengen, echter indien nodig meerdere 
aanbiedingen per week. Een soort strippenkaart. Er wordt nu ook al geregistreerd. De brengvoorziening Baexem is natuurlijk 
fijn, maar deze is in het snoeiseizoen gesloten.

Het is jammer dat de kerstbomen dit jaar centraal werden ingezameld. Dit zorgt voor aanzienlijk meer verkeersbewegingen. 
Bovendien zijn met name senioren vaak niet in staat hun boom weg te brengen. En wat zijn de gevolgen voor een auto als je 
een kerstboom moet inladen waarvan de naalden losraken?

Het is niet altijd duidelijk waarom bepaald afval ergens niet bij mag. Als dat wel zo zou zijn leidt dat tot een betere 
afvalscheiding doordat er begrip is waarom dat moet. 
Ben niet tegen (hoge) boetes maar dan wel als mensen vaker in de fout. Niet meteen de eerste keer bij een klein foutje.

Het is voor mij vaak niet duidelijk om verschillende soorten plastic te onderscheiden. Zo ook waarom de ene metaalfolie wel bij 
PMD kan en de andere niet

Het leeg maken van de hondenpoep  vuilnis bakken kan beter en er zijn weinig zakjes beschikbaar.
Dit is ook afval

Het leveren van PMD zakken is een must en is tevens een stimulans voor de burger. Neem een voorbeeld aan Roermond!

Het realiseren van luier containers, grotere (indergrondse) PMD containers of vaker ledigen zodat je het verzamelde PMD afval 
kan deponeren!

Het stoort mij dat er bij de inzamelingsplaats vaak afval naast de containers ligt/staat, dus er moet meer op 
toegezien/gehandhaafd worden.

Het vierkanten gat in de pmd containers kleiner maken dan kunnen de mensen die zaken restafval in de pmd   container 
gooien en elke keer €3,00 willen sparen per keer dan werd er volgens mij nog beter gesorteert en kwam er nog meer in de 
restafval in

Het vorig jaar gratis verstrekte keukenafvalbakje is erg onpraktisch. Veel te klein en vooral te smal. Ik gebruik het niet, waarvoor 
het eigenlijk bestemd is.

Het wijkmilieupark Brugstraat in Roggel is regelmatig een vuilnisbelt. Hoog tijd dat daar eens flink tegen wordt opgetreden.

Het zou fijn zijn als er een afvalpunt komt voor luiers en incontinentie materiaal.

Het zou fijn zijn als in ieder dorp een afhaalpunt is voor
 De zakken voor het pdf

het zou inderdaad fijn zijn dat het pmd wordt opgehaald huis aan huis. er zijn veel ouderen in het dorp en dan is de kans dat ze 
niet scheiden groot.

Het zou raadzaam zijn om te laten zien/weten hoe het afval verwerkt wordt. Je hebt vaak geen idee wat ermee gebeurd nadat 
het in de container is beland.
(Misschien meer iets voor een landelijke campagne?



Het zwerfafval in wandelgebieden beter handhaven! Denk aan meer afvalbakken, zoals naast het kanaal of wandelroutes in 
Grathem.’
Winkeliers boetes geven op rondzwervend afval, denk aan lege drinkblikjes, frietzakjes etc.

Hoe duurder ze het maken hoe meer illegaal gestort wordt. Ik kan mijn afvalstroom niet kleiner maken, dat kunnen alleen de 
leveranciers met hun overdreven verpakkingen.

Hoe moet ik de afval-app installeren op mijn mobieletelefoon?

hopelijk worden de kosten niet te hoog want dan wordt er helaas nog meer afval gedumpt, hetgeen toch al toegenomen is.

Iets doen met opmerkingen van burgers.
Mensen aanpakken die hun containers meer dan afgeladen vol aan de weg zetten en de deksel open staat. Ze worden gewoon 
mee genomen en de rotzooi ligt op straat. Laten staan en flink beboeten.

Ik ben 200% voor afval
GOED scheiden. Ik baal alleen erg van de zakken PMD die nu langer thuis liggen. Ik heb nog geen juist middel gevonden om 
zakken op te bergen voor ik ze wegbreng (2x per week)

Ik ben altijd bereid om mee te doen aan onderzoeken, maar mijn hoop op politieke continuïteit en stabiliteit is ver te zoeken. 
De maatschappij is in mijn ogen gebaat bij hardere aanpak van maatschappelijke verantwoordelijkheid. Schone schijn bedriegt.

Ik denk dat ik alles wel benoemd heb in de vorige vragen.

Ik gebruik geen standaard afvalzakken, maar mijn eigen broodbakker en andere zakken/tassen. Dat scheelt ook plastic.

Ik heb opmerkingen bij de vragen toegevoegd.
Opmerkingen heb ik ook doorgegeven aan rdmaasland.
Ik denk dat er meer actief gedaan moet worden om vooral het PMD beter te krijgen. Vooral in de kern Ittervoort kan dat niet 
vanzelf.
Als er al veel gedaan wordt, dan moet dat gecommuniceerd worden.

Ik hoop dat in de nabije toekomst het afval beter en vaker wordt opgehaald.
Het is bijna onbegonnen werk om steeds zakken plastic, glas en textiel naar de ondergrondse containers te sjouwen. Waarom 
wordt daar geen andere oplossing voor gevonden? Ook het onnodig lang moeten bewaren van afval in het eigen huis of de tuin 
is onhygienisch en het stinkt.
Vooral 's zomers is het geen doen!

Ik hoop, dat dumpen van PMD mogelijk blijft via storting in PMD-containers en dat er niet wordt begonnen van ophalen via 
zakken; het straatbeeld zal daardoor nl. uitnodigen om allerlei rommel aan straat te zetten.
Er zou een oplossing moeten komen voor het aanbieden van piepschuim; (bijv. gratis aanbieden in milieupark) dit is vaak licht 
verpakkingsmateriaal dat veel ruimte inneemt en daardoor vaak illegaal in de PMD-bak wordt gedumpt.

ik maak me zorgen over het alsmaar toenemen van de digitale samenleving.
er zijn nog altijd mensen die hieraan niet deelnemen.
Alle overheden - organisaties - bedrijven en verenigingen willen iedereen de App. aansmeren, we lopen over van deze digitale 
cultuur.
Verder is goede afvalscheiding natuurlijk prima.

Ik stoor me mateloos aan het afval dat in de berm gegooid wordt door automobilisten/fietsers. Is er een mogelijkheid om meer 
'bklikvangers' te plaatsen?

Ik vind afval storten op het milieu park erg duur.
Men zou kunnen werken met "eerste halve kuub" goedkoper daarna duurder.

Ik vind de ondergrondse wijkmilieuparken een grote verbetering t.o.v. de bovengrondse. 
Gezien de hvh afval dat naast de containers belandt, stel ik voor om camera's op te hangen om de "daders" te achterhalen en 
te beboeten.

Ik vind het van onkunde getuigen dat de gemeente zo'n simpele enquete weer moet uitbesteden aan een "flycatcher": vrij 
vertaald: geldvanger.
Door samenvoeging van de gemeentes tot "gemeente Leudal" zou er meer expertise in huis zijn en zou er minder uitbesteed 
hoeven te worden.
In de praktijk werkt dat dus niet zo: geen ambtenaar die zijn nek uit durft te steken om zelf een initiatief te nemen: "cover your 
ass" mentaliteit.

Ik vind het wel goed dat de vervuiler meer betaald dan word je gestimuleerd om beter te scheiden.Dat je minder hoeft te 
betalen is het eerlijks.Eigelijk heb ik al jaren veel te veel betaald.

Ik wil graag meer dezelfde dagen voor het ophalen van de container en ook dezelfde tijden aanhouden.



Ik zie in ve el andere gemeente PMD opgehaald worden in zakken op straat. Ik zie daar gescheurde zakken, rattenplagen 
(Nijmegen, Riermond). Of plekken waar het afval niet wordt meegenomen als het niet correct gescheiden is (ouderen met 
geheufenoroblematiek, mensen met psychische klachten snappen dit niet) blijft het afval gewoon staan en us het motto "ziek 
het maar opnieuw uit" (Panningen). Denk ook aan inclusie, als burgers langer zelfstandig thuis (moeten) wonen.

Ik zou graag overzichten krijgen per jaar van hoeveel en hoe vaak wij restafval en gft hebben aangeboden. En dat graag op 
eigen huisnummer niveau, maar ook over het dorp, buurt of hele gemeente. Zo zie je ook of je progressie maakt en kun je 
vergelijken. Dat stimuleert om vol te houden en door te gaan. Is ook wel de transparantie die ik verwacht vanuit de gemeente 
alvorens de afvalstoffenheffing aan te passen(omhoog of omlaag)

Ik zou graag zien dat er meer wordt toegezien op overtredingen met name door dumpen van gifstoffen door boeren in het 
milieu

Ik zou het fijn vinden als we voor het PMD ook een container aan huis zouden krijgen.

Ik zou het fijn vinden den dat voor grof afval ook een regeling geldt komt, net zoals voor ijzer bv een fiets enz.

Ik zou zeker niet kiezen voor het ophalen van pmd. Voor dat  jullie dat zouden besluiten moeten jullie maar eens op  een 
inzameldag gaan kijken in Roermond. Heel de singel ligt dan vol met plastic doordat of mensen de zakken niet goed dicht doen 
en er zooi uitwaait. Of doordat dieren de zakken open pikken. Het wordt dan een grote bende.

in afvalwijzer app mogelijk hebben om snel uit te zoeken waar specifiek afal thuis hoort / camera's bij afvalcontainers / 
toelichting symbolen op verpakkingen die te maken hebben met recycling

In de brief van de gemeente geven ze aan"De vervuiler betaalt".
Ik denk dat de overheid de bedrijven welke milieu verontreinigende produkten
produceert en aan de de consument geeft moet aanpakken

In de gemeente Leudal missen we het scheiden van het incontinentie materiaal zowel voor klein als voor groot wat zeer zeker 
in de toekomst nog zal toenemen.
Daarbij kan dit materiaal zeer goed hergebruikt worden.

In Heythuysen op de parkeerplaats bij de aldi passen de PMD zakken niet in de bedoelde bakken, doordat de opening te klein 
is. Of dit op andere plaatsen ook is?

In iedere kern gratis PMD zakken verstrekken, zoals andere gemeentes ook doen

In neeritter en ittervoort komen steeds meeer belgen hun afval dumpen. Waardoor ik vaak naar een andere plaats moet rijden 
omdat de afvalbakken vol zijn

In onze oude woonplaats betaalden we één bedrag en daarvoor kon je je afval aanbieden, gratis in de milieustraat en de 
containers gewoon wanneer ze vol waren. Ook werd er 1x per x aantal maanden een rondje voor grof huisvuil gereden. 
Wellicht is dit te duur maar ik heb dat daar altijd prettig gevonden en vraag me regelmatig af of dat niet veel afvaldumpingen 
scheelt. Want dat opruimen kost ook veel geld.

In overleg met plaatselijke ondernemers leudal over verpakkingsmaterialen weglaten of aanpassen. Bv. Consumenten nemen 
zelf bakjes en zakjes mee naar de winkel.Hierdoor ook een stimulans om naar de kleinere ondernemer te gaan voor brood , 
vlees groente en fruit…….duurzame stimulans. En minder afval.

in Roggel de containers goedkoper en of gratis maken, spaart veer rest vuil langs de Leudals wegen.
Buur gemeentes kunnen dit ook, waarom Leudal neit?

In Schinveld waar mijn vriendin woont wordt 1x in de 2 weken de PMD zakken huis aan huis opgehaald en dan zie je er zoveel 
buiten liggen dat ik het idee heb, dat daar veel meer mensen in PMD scheiden van de restafval. Ik zou ook graag een ophaaldag 
in Heythuysen zien! En dan kan men ook geen restafval meer in de PMD  containers gooien.

In sommige gemeentes kun je ook luiers apart aanbieden. Het zou een meerwaarde zijn als dit in leudal ook zou kunnen.

Is duidelijk aangegeven in deze brief (houd rekening met oudere mensen)

ja   het PMD  afval en ook veel ander restafval.  als je voor bijvoorbeeld een kapotte plastic tuinstoel of  tempex enz  helemaal 
naar roggel moet gaan rijden. dat  op en neer vaak in leudal 20 kilometer kost je 1 uur en 3 euro benzine dan is het wel 
verleidelijk het bij het PMD te dumpen.  het concentreren naar maar 2 milieuparken in leudal is een fout.

Ja misschien eens een camera ophangen bij plaatsenwaar containers staan voor pmd en restafval staan. Wij betalen best veel 
voor spullen aan milieustraat als we ze brengen. Andere plaatsen hun restafval gewoon naast containers en wordt gratis voor 
hun meegenomen! Hier moet men boetes voor gaan geven

Ja verduidelijking van mijn antwoorden op vraag 4!! Ik wil en kan niet beter scheiden want dat doe ik al 100% dus oneens met 
onderdeel 2. Ik ben tegen ophalen PMD door Gemeente, want dat maakt alles NOG duurder! En zware boetes uitdelen vind ik 
helemaal een drogreden, want het betreft vaak mensen die afvalheffingen niet kunnen betalen en daarom zich niet aan de 
regels (kunnen) houden. Zware boetes maakt het voor deze categorie alleen maar erger!!



Ja, de openingen van de ondergrondse PMD containers zijn te klein, 60 liter zakken passen al helemaal niet. Onze 30 liter 
zakken gaan net met enig duwen en frotten. Daar is duidelijk niet bij stilgestaan. Nu zie je hierdoor regelmatig troep bij de 
containers liggen. Waar blijven de camera's die ook echt werken? Laat PMD huis aan huis ophalen met controle van de inhoud. 
Bovendien beter voor het milieu door het wegvallen van al het verkeer naar die containers.

Ja, regel even een manier voor luierafval.

ja, vraagje. Komt er nog een ruilrond van Silo's? De GFT van mij is wel erg groot, was een beetje te enthausiast. 
Vraag 5b: U kunt misschien meer voorlichting geven wat wel en niet bij het PMD afval hoort. Vorige week lager er eierschalen 
buiten de container. Die horen daar echt niet.
Vraag 6 1e antwoordoptie: (uitgeprint)

JULLIE DOEN NIKS MET DE ANTWOORDEN .

Jullie moeten niet alles bij de inwoners neerleggen. Kom zelf ook eens op een POSITIEVE manier in actie. Ipv achterover leunen. 
En dat pmd mogelijk niet goed wordt gescheiden, werken jullie tot nog toe zelf in de hand. Misschien moeten de BOA’s eens 
echt gaan werken en gaan handhaven op zwerfafval?

Kan de afvalrestbak nog geleegd worden wanneer iemand zijn auto ongezien parkeert  voor de afvalbak?

Kan de gemeente iets positiefs bedenken voor bijvoorbeeld het kerkdorp met het minste zwerfafval, ter stimulans van het 
voorkomen van zwerfafval.

Kijk maar eens goed wie de echte vervuilers zijn en gooi die prijs wat omlaag

Kleinere groen containers die enkel en alleen bedoeld zijn voor etensresten, nu heb ik eten in een absurd grote container. 
Schimmels door de hele bak. Schoonmaken van deze bak is lastig.

kom de welwillende burger eens tegemoet

Laat iedere burger hetzelfde betalen voor afval. Dit voorkomt dumpingen.
Zorg voor een extra ophaalcontainer voor plastic/PMD

Leg de verantwoordelijkheid (en dus de kosten) van het afval bij de producenten en niet bij de consument. De consument 
vraagt niet om de overdadige verpakkingen en dus de kosten die hij ongevraagd mag dragen.

Luier container

Luiercontainers plaatsen en dan ook meerdere per dorp

luiercontainers.
zakken voor de pmd gratis verstrekken
container luiken bij voetbalveld groter

Luierinzameling mis ik in Leudal maar ik kan me vergissen.

Luiers, luiers en luiers. Graag een oplossing hiervoor!!

maak de kosten voor de burger die soms wat afval naar de millieustraat moet brengen lager, en verwerk deze kosten in het 
vastrecht zodat er minder afval gedumpt wordt.

Maak de mileustraat goedkoper, dit motiveert mensen om het afval weg te brengen.

Maak het eenvoudiger vooral voor de oudere generatie

Mag pmd ook in lichtblauwe afvalzakken worden aangeboden? Daar is enigszins doorheen te kijken.
Als er ook voor pmd betaald zou moeten worden, zouden mensen wellicht het plastic economischer aanbieden. Ik kleine 
stukken knippen bijvoorbeeld. Dat zou veel in volume schelen en de containers zouden dus minder vaak geleegd hoeven 
worden.

Medewerkers van het milieu park beter instrueren zodat ze weten wat en hoe de regels zijn. En niet zo lomp commanderen

Medicijnen worden te vaak weg gespoeld in toilet of bij rest afval gedaan. Waarom niet ergens een container voor oude 
medicatie. De huisarts/apotheker neemt ze niet terug.

meer controle   bij de standplaats van containers  meestal een puin hoop aan de ingang van mijn woon straat  Meer controle  
en zwaardere. boetes op leggen . En  snel ophallen  van  ded puinhoop.   De gedachten  zijn  ik gooi de rommel maar er bij . ziet  
toch niemand !

Meer controle en hoge boete bij het dumpen naast de afvalbakken in de dorpen. Schandalig wat daar word gedumpt. 
Misschien camera ophangen

meer controle op storten van spullen die niet in het milieupark horen

Meer en beter handhaven!



Meer en betere toezicht en handhaving. Met name in de grensregio ivm illegale stortingen en dumpingen en dus verloedering 
van de leefomgeving. Of laat ook de pmd container en de glascontainer met een afvalpas open gaan. Zorg voor 
waarschuwingen door middel van een bord waarop staat dat er op gelet wordt wie afval aanbiedt en of dat ook goed gebeurt, 
dat schrikt mogelijk al af.

Meer info verstrekken .

Meer PDM containers, vaker legen. Camera bewaking en fikse boetes bij illegale afval lozing

Meer/betere acties op gebied van chemisch afval: medicijnen, verf, scherpe schoonmaakmiddelen etc.

Meerdere plaatsen pmd zakken aanbieden. Wij komen niet bij Jan linders en zeker niet bij ah.wij wonen niet in Heythuysen 
waar alles geregeld wordt. Kleine dorpen tellen niet mee in deze gemeente.

Meerdere PMD containers op de Jachtmeesterlaan
Vaker ledigen van PMD containers
 Camera;s plaatsen om milieu zondaars te bestraffen

men kon de afvalkalender alsnog aanvragen, echter nooit ontvangen, denk ook eens aan senioren die geen pc hebben, hoe 
moet die weten wanneer de containers geledigd gaan worden,

mensen beter helpen bij afvalscheiding ipv dure boetes uit te delen als ze het niet kunnen betalen komen ze nog verder in de 
problemen.

mielliue straat bovengronds zo snel als mogelijk opruimen lijkt vaak op een vuilnisbelt, risico hierbij is dat het dan door die 
zelfde personen in de natuur gestort wordt.

Mijn opmerkingen zijn bij wethouder bekend, In een persoonlijk gesprek duidelijk gemaakt

Milieuparken goed controleren, vaak nog een enorme zooi door wat mensen er dumpen. Kan gemeente indirect dus ook niks 
aan doen in mijn beleving

Milieustraat veel te duur b.v. 1x per week tot 1m³ gratis zoals mijn vorige gemeente anders alles bij restafval

Misschien  is het mogelijk om een  kleine  container  voor  staal op te zetten.  Het lijkt mij dat mensen klein staal in de vuilnisbak 
gooien.  En de  kosten  zouden zichzelf terugverdienen en gemeente.

misschien efficientie route bekijken zeker in hunsel

Mogelijkheden voor het apart inzamelen van en de verwerking van biologisch afbreekbaar kattengrit.

Nee hoor, helemaal te vrede.

nee, dit is al beantwoord bij vraag 4 (gevalletje van de luiers).

Nee….tevreden,!

Niet de PDM met zakken aan huis ophalen.
Begrijp van familie uit gemeente waar dat wel is dat het een zooi buiten  word. Overal zwerf vuil van plastic en afval .

Nogmaals,Gratis pmd zakken huis aan huis  +afvalkalender huia aan huis.

Nu de inzameling van de restafval teruggebracht is, was het wel mooi geweest als er ook een voorziening was getroffen voor 
ouderen/jonge gezinnen m.b.t. de inzameling van incontinentie- en luiermateriaal. Mij is niet bekend dat er een dergelijke 
voorziening is in Leudal

Om de overhead tegen te gaan begint het met duidelijkheid te verschaffen aan de burgers WAAR DE WERKELIJKE KOSTEN 
ZITTEN. Gezien dit detail overzicht ontbreekt kan er ook niet worden meegedacht op het gebied van optimale routebepaling 
het inzetten van vrijwillegers het snijden in kosten , het bezuinige op administratief personeel , brandstofkosten het ophalen 
gebeurd op dit moment vaak op een F1 manier, etc.

Ondergrondse containers blijven handhaven i.P.v. ophalen aan huis.

Onduidelijk is of ophalen van pmd duurder is dan nu wegbrengen? 
Waarom moeten plastic zakken beschikbaar worden gesteld als we de pmd toch moeten wegbrengen?
Ik denk dat de pmd minder.vervuild met ander afval als de pmd in plastic zakken wordt opgehaald zoals in veel gemeenten. De 
verleiding is nu blijkbaar te groot om afval in de pmd container te doen. 
De locatie van de containers in Horn ( Beegderweg) is erg ver weg uit bebouwde kom. Geldt overigens ook voor de daar 
geplaatste brievenbus.

Ons is niet duidelijk waar de doorzichtige pmd-zakken te krijgen zijn. Zouden bijvoorbeeld bij Jan Linders verkrijgbaar moeten 
zijn. We kopen nu grote pedaalemmerzakken.

Ook kijken naar luierinzamelplekken!

Op dit moment niet



Op het milieupark van de gemeente Peel en Maas, gaat het afval aanbieden veel makkelijker, sneller, goedkoper en praktischer. 
Neem daar aub een voorbeeld aan.

Ophaaldagen op steeds dezelfde dag en niet steeds verschillend.

Ophalen van grof vuil.
Vaste dagen dat containers geleegd worden.

Ophalen van PMD, nu staan er containers bij bv Jan Linders in Ittervoort waar veel Belgische inwoners hun afval in deze 
containers gooien omdat ze daar toch boodschappen gaan doen.

Opmerking: De openingen van de opnieuw ondergrondse containers op de parkeerplaats bij de Aldi in Heythuysen zijn te klein! 
Je kunt er niet eens een vol pedaalemmerzakje in kwijt!

optreden tegen diegenen die afval dumpen bij de inzamellocaties, bv. door camera's op te hangen.
overzicht PMD uitbreiden met voorbeelden; bv vallen plastic zakken van potgrond, meststoffen e.d. wel of niet onder 
landbouwplastic

Oud papier word slechts eens per 2 maanden opgehaald. Dat is veel te weinig. Ik vind niet dat de gemeente zich hierin kan 
verschuilen achter de buurtvereningingen. Uiteindelijk is de gemeente verantwoordelijk. Zij incasseren de afvalstoffenheffing. 
Tarieven bij de milieustraat zijn helemaal schandalig. Bijna het ACHT-voudige van andere gemeentes, en veel meer restricties.

Over het mlieuparkje aan de Sportlaan in Grathem is een compleet dossier aanwezig. Het afgelopen jaar klagen wij steen en 
been over de illegale stortingen op dit parkje. De gemeente inclusief de gemeenteraad van Leudal is hiervan op de hoogte.

Papier kalender was beter

pdm zakken zouden door de gemeente verstrekt moeten worden. Zakken van 60 liter zijn in winkels nergens te krijgen en 
online met 500 stuks. Niet iedereen kan ze online bestellen. Ik vind het een taak van de gemeente dat deze voor alle bewoners 
makkelijk te verkrijgen moeten zijn. Het hoeft niet gratis maar het moet geen zoektocht zonder resultaat zijn en dan maar 
zakken gebruiken die niet geschikt zijn.

Plaatsen ondergrondse container voor restafval sportlaan Grathem

Plastic huis aan huis ophalen

plastic ophalen. Luiercontainers op meerdere locaties. vaker dan 1 keer per 4 weken restafval ophalen, vooral in de zomer

Plastic wekelijks ophalen. Eventueel zelfs dmv container ipv losse zakken. Restafval 1 keer per 3 weken ophalen. 4 weken is 
vaak te lang. Zeker in de zomer!!!

pmb afvalparken camera bewaken en vaker legen

pmd afval aan huis ophalen en pmd zakken gratis verstrekken

Pmd afval blijven verzamelen in de wijkparkjes zoals nu gebeurd en zeker niet aan huis ophalen.
Dit  geeft meer rommel door de hele wijken

PMD beter regelen. Containers (in mijn geval bij AH Heerschap) beter ledigen en zorgen dat niet elke zondag en maandag tot 
het middaguur het een grote bende is. Ook dat er een maandag wordt overgeslagen met ledigen van de containers PMD kan 
eigenlijk niet.

Pmd containers vaker legen, met name rond weekenden
Afval netjes afvoeren moet toegankelijk blijven om zwerfvuil en dumpingen tegen te gaan
Er is overal erg veel zwerfvuil

PMD gewoon weer thuis op komen halen

PMD ophalen aan de deur en ondergrondse containers.

PMD vaker ledigen op t plein

Pmd zakken op meer locaties aanbieden zodat men de reisbeweging kan beperken

PMD zakken zouden vrij verkrijgbaar moeten zijn bij iedere supermarkt. Het is heel onduidelijk waar deze nu verkrijgbaar zijn. 
Bij de glasbakken en PMD containers zou ook een container moeten komen om luiers en inco-materiaal te scheiden van het 
restafval.

Proberen kosten m.b.t. storten bij milieupark te verlagen. Dit is bij de gemeente Leudal fors hoger dan bij andere gemeente. Dit 
stimuleert niet om het afval naar het milieupark te brengen.

Respect voor degenen die de troep bij de brengparken elke dag weer moeten opruimen. Misschien, ik zeg misschien, zou eens 
peer maand (b.v.)  een kraakwagen op een goede locatie een oplossing zijn. Ook controle bij de brengparken met (verborgen) 
camera (zoals in het verleden) kan misschien voorkomen dat ook b.v. Belgen hier komen storten (gezien).

restinhoud bij PMD-afval?



Schaf goede scheidingsmachines aan of ga naar een bedrijf die dat wel heeft.

Scherm rond de glas en plastik containers bij de coop in Haelen ivm rond waaiend afval.
Ziet er wat verzorgder uit.

Schoonmaken van containers zou fijn zijn.

Stimuleren van de vrijwilligers om met prikstok en zak langs de weg afval te sprokkelen.

Storten van restafval bij milieustraat is veel te duur.

strenger zijn met afval dumpen en de vuilnis bakken tijdig ledigen vooral bijde molen de mensen gooien de poep zakjes in het 
rond van de honde

Stricte handhaving en flinke boetes voor mensen die spullen die niet daar thuis horen en ze dumpen bij de containers in de 
dorpen + vaker ledigen. ze puilen soms uit en dan wordt het ernaast gelegd

Te triest voor woorden dat de PDM zakken, zelfs niet op het milieupark, gratis te krijgen zijn. Ga ze nu halen in Roermond. Krijg 
je telkens 2 rollen mee. 
TIP: Laat inwoners, net als in Roermond, paar keer per jaar gratis restafval naar mileupark brengen.

Teneinde zwerfafval te voorkomen in de wijkmilieuparken: wellicht is het een idee om de wijkmilieuparken daar waar mogelijk 
te verplaatsen naar een locatie waar toezicht mogelijk is (in sommige kernen is er bv. een gemeentewerf). Ook als dit betekent 
dat een milieupark niet meer 24/7 toegankelijk is, denk ik dat dit een goede oplossing is.

Vaak rotzooi bij de afvalplekken in de gemeente, prijs per lediging aanpassen

Vaker controleren op het dumpen van afval langs de containers, katten trekken de zakken stuk. Zwerfafval...

vaker in de week de glas, plastic en kleding ledigen die zitten vaak vol waardoor het ernaast word gezet. Met harde wind waaien 
de plastic zakken de straat op. zakken worden ook open getrokken door mensen om te kijken wat ze kunnen gebruiken, dit ziet 
er voor het straatbeeld niet netjes uit. ontstaan ook gevaarlijke situaties betreft het verkeer.

Vaker legen van de containers pmd en textiel. Deze puilen regelmatig uit en pmd en textiel wordt vervolgens naast de 
containers geplaatst. Dit ziet er niet uit en trekt ook ongedierte aan.

Vaker legen van de milieustraat i.v.m storting naast de ondergrondse opslag.

Vaste lasten zijn duurder geworden terwijl het aantal ophalingen minder is.
Geef bewoners de mogelijkheid om aan te kunnen bieden maar laat ze per aanbieding betalen.

veel pmd containers worden afgekeurd vanwege te veel zwarte zakken. Communiceer beter dat zwarte zakken niet mogen en 
verstrek gratis PMD zakken!

Veel te duur. In andere gemeentes is het goedkoper en veel gemakkelijker en overzichtelijker.

Vergunningen intrekken afvalbeleid Zevenellen industrie terrein Haelen
en denken aan de leefbaarheid in Haelen en omgeving

Verlaag de kosten zodat hopelijk minder afval wordt gedumpt

Vervuiling in het dorp door zwerfafval maar ook door hondenpoep is erg toegenomen.

Voer controle in op het 'dumpen' van afval (plastic etc) zeer vaak door inwoners van het buurland België, op het 
Krekelbergplein in Neeritter. D.m.v.  camera's en/of alle containers alleen met pas te openen.

Voor mij hoeft gft in de wintermaanden niet tweewekelojks opgehaald te worden . In de winter is voor mij 1x per maand 
volfoendr in de xomer is 1xPer twee weken nodig

Voor senioren werkt de afvalapp niet. Zou fijn en slim zijn als zij wel een afvalkalender ontvangen. Hoe is t mogelijk dat de 
gemeente denkt dat zij zelf een app openen dan wel online iets aanvragen als ze 86 jaar zijn !!!ongelofelijk

Voorstel is om flexibel extra ledingen voor restafval aan te vragen , bijvoorbeeld uitbreiden afvalwijzer app met mogelijkheid 
hiervoor

vraag 5 b heeft twee verschillende jaartallen

waar zijn de ondergrondse afvalcontainers? dit in de app vermelden.
eventueel op meer plaatsen.

Waarom moet de container aan 1 kant van de straat staan? Dit is in ons geval niet aan onze kant van de straat. En aan de 
overkant staan vaak veel auto's geparkeerd. Nu zijn we dus afhankelijk van de medewerking van onze buren of de vrachtwagen 
onze container wel of niet leeg maakt.

Waarom zijn er nog mensen die niet begrijpen dat als je afval goed scheid dit enorm scheelt in de kosten, wel klagen deze 
mensen dat het allemaal zo duur is?

Wat betreft PMD: ik denk niet dat alleen bewoners van Leudal hun plastic in de containers stoppen. Vaak genoeg zie ik mensen 
met Belgische kentekens ook hun (plastic) afval daar legen.



wat gebeurt er met de verschillende afvalstromen, en welke motivatie kan ik en de gemeente hieruit halen

Wat ik niet begrijp is waarom er in andere dorpen van leudal PMD via ophang palen opgehaald wordt en in heythuysen ik het 
naar de milieustraat moet brengen waar je nauwelijks een fatsoenlijke zak in de opening van de container kan doen. En toen de 
oude er nog stonden waren de bakken altijd vol dat je het niet kwijt kan. Ik wil het best zelf weg brengen maar dan moet er wel 
ergens fatsoenlijke stevige PMD zakken te verkrijgen en dat dit dan ook resulteert in minder afvalheffing betalen. En dat laatste 
zie ik niet terug! Ik ben bereid om afval te scheiden alleen dat moet dan wel beteken dat dit ook in de afvalheffing terug te zien 
is. Wat nu niet het geval is.

Wat is de reden om iedere week of iedere maand een andere dag te nemen om danwel groen, danwel grijs op te halen, het 
werkt fouten in de hand, een onbegrijpelijk en onlogisch besluit
Ik hoor niets of niemand over hoe wij als burger aan deze extreme hoeveelheid afval komen, wij zijn een gezin met 2 
volwassenen en 4 kinderen tussen 14 en 19 jaar, wij hebben iedere dag opnieuw een volle zak met PMD afval, alles maar dan 
ook alles wat je tegenwoordig koopt in de supermarkt is extreem verpakt in alle soorten plasic. Wanneer aan de voorkant hier 
iets aan wordt gedaan hoef je aan de achterkant bij de burger (die hier niets aan kan doen) niet zo'n drastische maatregelen te 
nemen. Ik vind deze kant van het ontstaan en opruimen van de afvalstroom volledig onderbelicht, de burger moet het weer 
oplossen.
Ondanks dat je puur uit kostenbesparing je hele leven alles scheidt wat er te scheiden valt nemen de kosten ieder jaar (fors) 
toe, motiveert niet echt.

Wat mij stoort is de illegale dumping van diverse materialen wat wordt neergezet bij het verzamelpunt voor PMD/glas in 
Heibloem. Zou cameratoezicht beter werken ?

Wat vaker de ondergrondse containers ledigen

Wat wij als burgers vinden is voor de gemeente niet belangrijk want de enquête voorafgaand aan het nieuwe afvalsysteem 
werd geïnterpreteerd in het belang van de financiële positie van het gemeentebestuur. Een bindende enquête is DE oplossing 
voor dit probleem. Echter, de gemeente Leudal durft dit niet.

We betalen veel voor BSGW belasting

We scheiden allemaal afval. Ik heb een programma gezien waarin men liet zien dat als afval ongesorteerd terecht komt bij het 
verwerkingsbedrijf dat de machines dit beter kunnen scheiden dan de mens. Ook is dit proces veel goedkoper dan dat wat we 
nu doen. We scheiden afval omdat wij denken dat we dan goed bezig zijn maar houden we ons dan niet een 
Beetje voor de gek ?

We zijn zeer gehecht aan de papieren versie van de afwijzer. Daarom zouden we die graag jaarlijks van de Gemeente Leudal 
willen ontvangen voortaan.

wekelijks ledigen v groene container in de warmere mnd

Werk klantgerichter en verplaats je ook in de positie van de burger.

wij hebben voor gft compost vat. dus de groene gft container wordt niet gebruikt. Het zou mogelijk moeten zijn om deze in te 
leveren.

Wij storen ons mateloos aan afvaldumping rond de containers/ inzamelplaatsen.
Ik mis de mogelijkheid voor aanleveren grotere PMD artikelen.

Wij vragen ons af ,waarom de netjes van sinaasappelen niet bij plastic mag . Zou het soms Nylon zijn? De aardappelenzakjes 
geven wij weer terug aan de boer.

Wij zijn te reden met de afvalbakken waar we zelf heen kunnen brengen. Wij zien in andere gemeentes hoe de plastic zakken 
met afval over de straat zwerven.

Wordt altijd gedumpt bij de gezamenlijke ondergrondse

Zakken voor pmd afval beschikbaar stellen! Eventueel tegen kleine vergoeding

Ze moeten vaker de pmd containers op het plein leegmaken en zorgen dat het er eens netjes bij ligt want zo hoe het eruit ziet 
vraagt het voor problemen en ze mogen opzicht ook wel meerdere neer zitten

zeer matige vragenlijst. veel vragen dubbel ( zonder verwijzing) studenten job?

Zelf vinden wij het jammer dat we steeds moesten wisselen met de container.
Eerst moest hij  met de openkant naar de straat, dan weer met de handvat aan de straat. Nu moet hij aan de andere kant van 
de straat staan. Hoe vaak komt er nog een verandering in het buitengebied!
Echt niet fijn.

zie enquete, hopend dat u hiermee wat doet.

Zijn VOOR ophalen van PMD aan huis MITS je dan niet thuis moet zijn. Aanbieding buiten, zoals bv in buurgemeenten, door 
ophangen zakken aan haken rond lantaarnpalen, lijkt ons prima.



Zo mogelijk zwaarder optreden tegen dumping van afval in bossen en langs wegen. Ook voor het wegwerpen van blikjes en 
dergelijke in de bermen

Zoals al aangegeven extra controle/toezicht bij de inzamelpunten is belangrijk.

Zoals al aangegeven verandert jaarlijks het PMD beleid, wanneer komt hier een einde aan?

Zoals al aangegeven zou het heel fijn zijn als er wat meer afvalbakken zouden op de parkeerplaatsen bij de winkels...want daar 
ligt de laatste tijd heel veel plast en ook blikken...met name ook op onze Schoolstraat...

Zoals eerder genoemd missen we ENORM het hebben van luiercontainers. Met 2 kinderen onder de 2 hebben we de grote 
container iedere maand helemaal vol zit waarvan 90% luiers zijn. In fe zomer gaat deze enorm stinken en we mogen dus ook 
echt niet vergeten deze aan de straat te zetten. 
Ook de kosten van het milleupark zijn aanzienlijk meer dan de omliggende gemeentes. Ook het niet kunnen kiepen van puin bij 
het milleupark is een enorme tegenvaller geweest tijdens onze verbouwing. Nu waren we zo veel meer tijd kwijt om de 
aanhanger steeds met de hand leeg te moeten gooien.

zoals eerder opgemerkt PDM containers vaker ledigen

Zorg dat de dorpen het afval kwijt kunnen. De plek van de containers schoon en leeg houden. Dorpen mooi houden geen 
afval/plastic op straat

Zorg voor voldoende capaciteit op de milieuparken in de kernen en laat de containers vaker ledigen.

Zorgen voor luier containers bij de ondergrondse afvalinzameling in de dorpen!!

ZOu ook fijn zijn om alle afval gratis aan te bieden bij de milieustraat. Scheelt m.i. een hoop zwerfaval



 
 

  

Over Flycatcher 
Onderzoeksbureau Flycatcher is in 2000 ontstaan als spin-off van de Universiteit Maastricht. Inmiddels is Flycatcher 
uitgegroeid tot een middelgroot onderzoeksbureau met een enthousiast team van academisch geschoolde 
onderzoekers en innovatieve IT-specialisten. Het uitgangspunt is dat onderzoek aantoonbaar moet bijdragen aan 
het nemen van de juiste beslissingen op basis van betrouwbare, compacte en beleidsrelevante informatie. In onze 
visie zijn kennis en inzicht onmiskenbare succesfactoren voor alle organisaties, zowel profit als non-profit. 

We zijn actief in diverse sectoren en bestrijken een breed onderzoeksveld van evaluatie-onderzoek en 
werkbelevingsonderzoek tot communicatie-onderzoek en klanttevredenheidsonderzoek. Voor elke vraag zoeken 
we naar de beste oplossing waar onze opdrachtgevers verder mee kunnen. 

Wij zijn lid van de MOA en van de wereldwijde branchevereniging van onderzoeksbureaus ESOMAR. Verder zijn we 
kennispartner van de Stichting INK en VNG Realisatie en sponsoren wij de NPSO (Nederlandstalig Platform voor 
Survey Onderzoek).  

Wij hanteren hoge normen als het gaat om de bescherming van privacy. Wij onderschrijven de Integriteitscode van 
de MOA en hanteren de 10 regels uit de Fair Data Privacy Code. Tevens zijn wij in het bezit van de 
kwaliteitskeurmerken ISO 20252, ISO 14001 en ISO 27001. Dit onderzoek is uitgevoerd conform de richtlijnen van 
deze keurmerken. 

 



Postbus 380    6200 AJ Maastricht     tel. 043 326 29 92     info@flycatcher.nl 

Volg ons op Twitter @FlycatcherLive 

 

Verder door  
vragen 

www.flycatcher.eu 
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